
1 

 

П Р О Т О К О Л 

№ 3 

 

    

От проведеното заседание на Общински съвет – Разград на 18.12.2019 година, от 
13.30 часа, в зала 1101 на общината. 

От 33 общински съветници на заседанието присъстваха  33. 

Заседанието на ОбС започна работа с регистрирани 28 общински съветници. 

В хода на заседанието се включиха общинските съветници Валентин Василев; 

Галина Георгиева; Румяна Балтова и Стефан Стефанов. 

След полагане на клетва от госпожа Станислава Русева, избрана за общински 

съветник, заседанието на Общински съвет – Разград продължи своята работа с 29 

общински съветници. 

 

/Приложение №1 към Протокола/. 

 

На заседанието присъстваха: Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград, г-н 

Добрин Добрев – зам.-кмет на Община Разград, г-н Мирослав Грънчаров – зам.-кмет на 
Община Разград; г-жа Милена Орешкова – зам.-кмет на Община Разград, г-жа Нели 

Добрева– секретар на Община Разград, г-жа Ралица Костова – Председател на ОИК 

Разград, г-жа Снежана Петрова – финансов експерт А ВиК, кметове на кметства, 
представители на общинска администрация, журналисти и граждани.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Уважаеми съветници,  

Уважаеми съграждани,  

За днешното заседание на общинския съвет са регистрирани 29 общински 

съветници. Имаме необходимия кворум и можем да проведем заседанието на общинския 
съвет. В предварително раздадения проект за дневен ред са включени: 

1. Обявяване решение на Общинска избирателна комисия избирателна комисия 
гр.Разград за избран общински съветник; 

2. Докладни записки; 

3. Текущи.  

 

Дежурен секретар за днешното заседание на Общински съвет-Разград е общински 

съветник Мирослав Цанев.  

 

Най-напред, преди да пристъпим към деловата част от нашата работа следва да 
изслушаме информация от Общинската избирателна комисия и обявяване на решение за 
избран общински съветник. Каня председателя на Общинската избирателна комисия да 
обяви решението. Заповядайте, госпожо Костова.  

 

                                        ТОЧКА ПЪРВА 

ОБЯВЯВАНЕ РЕШЕНИЕ НА ОБЩИНСКА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

ГР.РАЗГРАД ЗА ИЗБРАН ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИК 
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Г-жа Ралица Костова - Председател на ОИК Разград 

Добър ден на всички! 

Благодаря, господин председател. 

С решение 194-МИ от 06.12.2019 г. Общинска избирателна комисия прекратява 
предсрочно пълномощията на общинския съветник Николай Стефанов Колев, на 
основание писмо от председателя на общинския съвет и положена молба от общинския 
съветник – господин Колев, и на основание това решение обявяваме за общински 

съветник следващия в листата на Коалиция „БСП за България“ – госпожа Станислава 
Веселинова Русева. Моля, заповядайте.  
 

/Госпожа Ралица Костова връчи удостоверението за избор на общински съветник 

Станислава Веселинова Русева/. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Моля госпожа Русева да подпише клетвения лист. Сега ще пристъпим към 

полагане на клетва на новоизбрания общински съветник. Моля колеги да станем прави за 
полагане на клетвата. Госпожо Русева, аз ще прочета клетвата, която е предвидена по 

закона и Ви моля да повтаряте след мен.  

 

„Заклевам се в името на Република България, да спазвам Конституцията и 

законите на страната и във всичките си действия да се ръководя от интересите на 

гражданите от община Разград, и да работя за тяхното благоденствие. Заклех се!“ 

 

/Бурни ръкопляскания в залата/ 

 

От името на всички общински съветници, Ви пожелавам успех в отговорната 
работа.  

Уважаеми съветници, по дневния ред по предвидения в закона и правилника ред, 

са ви раздадени и сте уведомени за докладните записки, които се предлагат за днешното 

заседание. Информирам ви, че след провеждането на заседанията на постоянните 
комисии, но преди да са изтекли сроковете са постъпили още докладни записки. Две от 
тях са от мен - като председател на общинския съвет и те касаят: Определяне на 
представител на Общински съвет-Разград за член на Областния съвет за намаляване на 
риска от бедствия в Област Разград, и другата докладна записка е: Промени в състава и 

ръководството на постоянни комисии към Общински съвет-Разград. Аз внасям 

предложение, тези докладни записки да бъдат включени в днешното заседание на 
общинския съвет. Има ли други предложения за включване в дневния ред на извънредни 

докладни записки? 

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Господин председател… 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Господин Добрев, заповядайте. 
 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 
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От името на вносителя и в установения в Правилника ред, сме внесли извънредна 
докладна записка относно: Наредба за изменение и допълнение на Наредба №18 на 
Общински съвет-Разград, и в тази връзка моля същата да бъде включена в дневния ред за 
разглеждане на настоящото заседание.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да, благодаря Ви. Сега ще трябва да се произнесем дали да включим тези докладни 

записки в дневния ред. Има ли някой да изкаже съображения по предложението за 
включване по извънредния способ на тези три докладни записки? Заповядайте, госпожо 

Радославова. 
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

За процедура, господин председател. Аз моля да ги гласуваме поотделно, а не 
анблок.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Направено е процедурно предложение, общинските съветници да се произнесат по 

всяка отделна докладна записка – дали да бъде включена или не в дневния ред. Има ли 

противно становище? Госпожо Неделчева, заповядайте.  
 

Г-жа Елка Неделчева –„БСП за България“ 

Досега, когато са вкарвани по извънреден ред докладни не сме гласували 

поотделно всяка една от тези докладни, така че моето предложение е анблок.  

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Чухме и противно становище, и тъй като има направено предложение да се 
произнесе общинския съвет поотделно за включването по извънредния способ на 
докладните записки, които са на вашето внимание, ще проведем разделно гласуване. 
Най-напред, предлагам да се произнесем – дали да бъде включена в днешното заседание 
на общинския съвет: Докладна записка с вх.№532 от Стоян Ненчев, като председател на 
общинския съвет, Относно: Определяне на представител на Общински съвет-Разград за 
член на Областния съвет за намаляване на риска от бедствия в Област Разград. Обявявам 

режим на гласуване, моля гласувайте дали да бъде включена тази докладна записка.  
 

С 24 гласа - “ЗА“, „против“- 1, „въздържали се“- 5, предложението за 

включване на докладна записка с вх.№532 в дневния ред се приема. 

 

Подлагам на гласуване предложението, да бъде включен в дневния ред докладната 
записка с вх.№534, което е също от мен и касае: Промени в състава и ръководството на 
постоянни комисии към Общински съвет-Разград. Режим на гласуване, моля гласувайте 
колеги.  
 

С 29 гласа - “ЗА“, „против“- няма, „въздържали се“- няма, предложението за 

включване на докладна записка с вх.№534 в дневния ред се приема. 

 

Сега преминаваме към гласуване на предложението, да бъде включено 

обсъждането в дневния ред на днешната сесия докладна записка с вх.№539 от кмета на 
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общината, относно: Изменение и допълнение на Наредба №18 на Общински съвет. 
Режим на гласуване. Моля гласувайте, уважаеми колеги.  

 

С 19 гласа - “ЗА“, „против“- няма, „въздържали се“- 7, предложението за 

включване на докладна записка с вх.№539 в дневния ред се приема. 

 

Сега уважаеми съветници, подлагам на гласуване цялостно проекта за дневен ред, 

така както е предложен на вашето внимание. Режим на гласуване по проекта за дневен 

ред, моля гласувайте.  
 

С 27 гласа - “ЗА“, „против“- няма, „въздържали се“- няма, дневният ред се 

приема.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Уважаеми колеги, при така утвърдения дневен ред, аз поставям на вашето 

внимание и предложение за разместване на докладните записки, които са включени в 

дневния ред, като предлагам най-напред да пристъпим към разглеждане на докладната 
записка с вх.№534, която е от мен като вносител и касае: Промени в състава и 

ръководството на постоянни комисии към Общински съвет-Разград. Мотивите ми за това 
са следните: общинския съветник Николай Колев, който подаде оставка и вече не е 
общински съветник беше председател на тази постоянна комисия по социални въпроси, и 

затова аз считам, че ще бъде добре ако най-напред пристъпим към произнасяне и 

приемане на решение относно – ръководството на постоянни комисии и членуването на 
общински съветници в нея. Затова поставям на процедурно гласуване най-напред да бъде 
разгледана докладна записка с вх.№534. Режим на гласуване, моля гласувайте.  

 

С 29 гласа - “ЗА“, „против“- няма, „въздържали се“- няма, предложението се 

приема.  

 

ТОЧКА ВТОРА 

ДОКЛАДНИ ЗАПИСКИ 

 

С Т А Т И Я  1 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Докладна записка с вх.№534. 

Докладна записка от Стоян Димитров Ненчев – Председател на Общински съвет-
Разград 

Относно: Промени в състава и ръководството на постоянни комисии към 

Общински съвет-Разград.  

Пристъпваме към разглеждане на тази докладна записка, тя е от мен и в мотивната 
част съм пояснил, че общинския съветник Николай Стефанов Колев е подал оставка и на 
днешното заседание беше обявено решението на Общинската избирателна комисия и 

беше избран за общински съветник госпожа Станислава Русева. Затова и аз в 

съответствие и с Правилника, след проведени консултации предлагам на вашето 

внимание проект за решение, съгласно който – да бъде освободен господин Колев от 
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комисиите, в които е членувал и също и като председател на ПК по социална политика, 
трудова заетост и здравеопазване, госпожа Станислава Русева да бъде включена в ПК по 

околна среда, селско, горско, водно и ловно стопанство, по ПК по международно 

сътрудничество и в ПК по социална политика, трудова заетост и здравеопазване. Тъй 

като господин Колев беше и председател на комисията по социална политика, 
представям на вашето внимание предложение: за председател на ПК по социална 
политика, трудова заетост и здравеопазване, да бъде избран доктор Левент Апти. 

Въпроси имате ли по тази докладна записка, колеги? Не виждам желаещи. Мнения и 

съображения? Няма. Госпожо Неделчева, заповядайте.  
 

Г-жа Елка Неделчева –„БСП за България“ 

Аз само бих искала да кажа, че изцяло подкрепяме нашата група това предложение, 
тъй като новоизбрания съветник Станислава Веселинова Русева, може би някои от 
колегите в залата не знаят, но тя дълги години работеше като юрист в общинската 
администрация. През нея са минавали докладни, решения, казуси свързани с всички тези 

сфери, които работят трите постоянни комисии, така че, считам че ще бъде полезна като 

член на тези комисии. И по отношение на председателя на комисията по социална 
политика, така добро е предложението за доктор Апти, като се има предвид, че 
предходния председател също беше лекар и добре би било да продължим тази традиция. 

Благодаря.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз. Други желаещи за становище, има ли? Не виждам.  

Уважаеми колеги, правя процедурно предложение да гласуваме анблок проекта за 
решение. Има ли противно становище? Няма. Затова подлагам на гласуване анблок 

проекта за решение по тази докладна записка, който включва избиране на Станислава 
Русева за член на три постоянни комисии и избор на председател на постоянната 
комисия по социална политика. Режим на гласуване, моля гласувайте.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

18.12.2019 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев   + 

5. Галина Георгиева-Маринова Не участва   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов +   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Калоян Руменов Монев +   

12. Левент Али Апти Не участва   
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13. Мариан Пламенов Иванов +   

14. Милен Йоргов Минчев +   

15 Мирослав Цанев Маринов +   

16. Надежда Иванова Анастасова +   

17. Надежда Радославова Димитрова   + 

18. Наско Стоилов Анастасов +   

19. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

20. Огнян Досев Обрешков +   

21. Пейчо Добрев Георгиев +   

22. Радиана Ангелова Димитрова +   

23. Радостина Цветанова Иванова +   

24. Ремзи Реджеб Осман +   

25. Румяна Антонова Балтова +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28. Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Не участва   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Сузан Мехмедова Съдкъ +   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов +   

 

 

Общинският съвет взе следното  

 

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                      № 6  

 

До председателя на Общински съвет-Разград е депозирана Молба с 

вх.№512/04.12.2019  г. от общински съветник Николай Стефанов Колев за 

предсрочно прекратяване на пълномощията му на основание чл.30, ал.4, т.3 от 

ЗМСМА поради подаване на оставка чрез председателя на общинския съвет до 

общинска избирателна комисия.  

Със свое Решение №194/06.12.2019 г. Общинска избирателна комисия Разград 

обявява предсрочно прекратяване пълномощията на Николай Стефанов Колев на 

посоченото основание и посочва за избран като общински съветник от Коалиция 

„БСП за България“ – Станислава Веселинова Русева. На 18.12.2019 г., след 

полагане на предвидената в чл.32 от ЗМСМА клетва ще възникнат правомощията 

й на общински съветник. 

Персоналната промяна на общинския съвет води до необходимостта от 

актуализиране на състава и ръководството на постоянните му комисии, при 

спазване изискването на закона и устройствения правилник и съобразяване с 

личните предпочитания и квалификации на общинските съветници. 

Господин Колев беше член в две постоянни комисии: ПК по околна среда, 

селско, горско, водно и ловно стопанство и ПК по международно сътрудничество, а 

по ПК по социална политика, трудова заетост и здравеопазване, беше председател. 
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С оглед изложеното  по предложение на председателя на общинския съвет, 

при съобразяване с личните предпочитания и квалификация на общинския 

съветник и на основание чл.21, ал.1, т.1 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация /ЗМСМА/ и чл.6 и чл.27 във връзка с чл.28, ал.2 от 

Правилника за организацията и дейността на Общински съвет-Разград, неговите 

комисии и взаимодействието му с общинската администрация, Общински съвет-

Разград, след поименно гласуване, с 28 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържали 

се“ – 2, 

 

                                              Р Е Ш И: 
 

1. Внася промени състава и ръководството на постоянни комисии към 

Общински съвет-Разград, както следва: 

1.1. Освобождава от състава на следните постоянни комисии общински 

съветник Николай Стефанов Колев поради предсрочно прекратяване на 

правомощията му: 

- ПК по околна среда, селско, горско, водно и ловно стопанство; 

- ПК по международно сътрудничество; 

1.2. Освобождава Николай Стефанов Колев от състава на ПК по социална 

политика, трудова заетост и здравеопазване към Общински съвет-Разград – като 

член и като председател. 

1.3. Включва в състава на ПК по социална политика, трудова заетост и 

здравеопазване, в състава общински съветник Станислава Веселинова Русева. 

1.4. Включва в състава на ПК по околна среда, селско, горско, водно и ловно 

стопанство общински съветник Станислава Веселинова Русева. 

1.5. Включва в състава на ПК по международно сътрудничество общински 

съветник Станислава Веселинова Русева. 

1.6. Избира за председател на ПК по социална политика, трудова заетост и 

здравеопазване Левент Али Апти. 

 

2. Настоящото решение да се изпрати на кмета на Община Разград и на 
областния управител в седемдневен срок от приемането му.  
 

С Т А Т И Я  2 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към разглеждане на докладна записка с вх.№486. 

Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Относно: Провеждане на извънредно Общо събрание на Асоциация по В и К 

на обособената територия, обслужвана от „Водоснабдяване – Дунав“ ЕООД, гр. 

Разград. 

Господин Бояджиев, ние продължаваме този въпрос от предишната сесия, нещо 

допълнително и ново по докладната записка имате ли да кажете? 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Не. 
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Няма. Тази докладна записка е обсъдена в ПК по бюджет, финанси и икономическа 
политика, ПК по околна среда, селско, горско, водно и ловно стопанство, ПК по 

управление на общинската собственост и стопанство и в ПК по законност, превенция на 
корупцията, контрол на решенията, предложения на гражданите и връзка с 
неправителствени организации. Моля председателя на комисията по бюджет господин 

Минчев, да информира за становището на постоянната комисия. Заповядайте, господин 

Минчев.  

 

Г-н Милен Минчев – Председател на ПК 

По докладната записка се проведоха следните гласувания: По първо римско, по 

Решение №1 от проекта за решение, госпожа Елка Неделчева направи предложение 
представителят на Община Разград да гласува „ЗА“. 

По първо римско, по Решение №2 от проекта за решение, госпожа Елка Неделчева 
направи предложение представителят на Община Разград да гласува „Въздържал 

се“.Гласували: „ЗА“ – 5, „против“ – няма, „въздържали се“ – 2.   

По второ римско от проекта за решение, госпожа Елка Неделчева направи 

предложение при невъзможност на кмета на Община  Разград да участва в заседанието 

на Асоциацията по ВиК, да бъде заместван от господин Добрин Добрев – зам.-кмет на 
Община Разград. Гласували са „ЗА“ – 5, „против“ – няма, „въздържали се“ – 2.   

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Моля председателя на комисията по околна среда госпожа Балтова 
да информира за становището на постоянната комисия. Заповядайте.  

 

Г-жа Румяна Балтова – Председател на ПК 

По докладна записка с вх.№486, комисията подкрепя решенията, гласували „ЗА“ – 

3, „против“ – няма, „въздържали се“ – 1.   

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Моля господин Иво Димитров, председател на постоянната комисия 
по собственост да информира за становището на комисията.  

 

Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

Уважаеми господин председател, 

Уважаеми колеги общински съветници,  

На 10 декември се проведе съвместно заседание на постоянната комисия с 
постоянната комисия по бюджет и финанси, разгледана е докладната записка и при 

проведеното гласуване е подкрепена от: 4 члена на постоянната комисия, „против“ е бил 

един, „въздържали се“ – 2, така че получава подкрепата на комисията. Благодаря.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз. Моля председателя на комисията по законност господин Калоян 

Монев, да информира за становището на тази комисия.  
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Г-н Калоян Монев – Председател на ПК 

Уважаеми колеги, в началото на заседанието на общинския съвет искам да ви 

уведомя, че първото решение, което постоянната комисия е взело е, че е избрало 

господин Огнян Обрешков за заместник председател на постоянната комисия. Всички 

докладни записки са разгледани при кворум от 8 общински съветника, а конкретната 
докладна записка, явно госпожа Неделчева е присъствала на всички комисии, има 
направени същите предложения, които са одобрени от комисията с: 5 гласа „ЗА“, без 
„против“ и 1 – „въздържал се“. Завърших.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Пристъпваме към поставяне на въпроси към вносителя по 

докладната записка. Имате думата уважаеми общински съветници. Искам да 
информирам, че в залата присъстват и представители на асоциацията, и при нужда те 
също могат да отговорят на въпроси и да вземат отношение. Има ли желаещи да поставят 
въпроси? Няма. Мнения, становища и съображения? Госпожа Елка Неделчева, 
заповядайте.  

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 

Благодаря. 

Уважаеми господин председател,  

Уважаеми колеги,  

Както беше посочено от председателите на комисии, като решения взети на 
заседанията на различни комисии, аз имах предложения за начина, по който да 
упълномощим нашия представител – кмета на общината как да гласува по решенията на 
Общото събрание на В и К, като продължавам да подкрепям предложението си по първа 
точка – да гласува „ЗА“. По втора точка, след като основно мотива ми за „въздържал се“ 

по време на комисиите беше свързан с това, че размерът, вноската на държавата ще е 
толкова, колкото е и размерът на Община Разград, но тъй като поясненията, които дадоха 
представителите на В и К асоциацията и допълнителната информация, която получих си 

изясних, че това - размера се определя на квотен принцип и няма възможност тука за 
вариране надолу/нагоре в размера на вноската, която ще дължи и Община Разград, и 

поради тази причина променям становището си и предлагам и по решение две, нашия 
представител да гласува „ЗА“, а по второ римско остава предложението ми за Добрин 

Добрев, като представител на общината при невъзможност кмета да участва в 

заседанията на асоциацията. Благодаря.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз.  
Уважаеми колеги, и така сега в пленарната зала след като чухме и становищата на 

комисиите, се правят конкретни предложения относно диспозитива на решението, а 
именно: по Решение №1 – многоточието за гласуването на представителя е да бъде „ЗА“, 

по Решение №2 също да бъде „ЗА“, и по решение второ римско – многоточието да бъде 
конкретизирано с Добрин Добрев, като заместващ. Доктор Апти, заповядайте.  

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 
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Благодаря Ви, господин председател. Ние имаме предложение представителя на 
Община Разград, да гласува по Решение №1 – „против“, а по Решение №2- „въздържал 

се“. А що се касае до второ римско нямаме конкретно предложение и подкрепяме 
предложението, което е направено от госпожа Елка Неделчева. Благодаря Ви, представям 

в писмен вид даденото предложение.  
 

 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Други желаещи за становища, мнения и съображения? Не виждам. 

Има ли процедурни предложения за начина на гласуване – анблок или разделно? 

Заповядайте, госпожо Неделчева.  
Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 

Уважаеми господин председател,  

Уважаеми колеги,  

Както казахте и в началото на представянето на докладната, тя бе гледана и на 
предходната сесия, подробно бе разгледана и на заседания на няколко комисии, мисля че 
всички въпроси, които имахме ги изяснихме, така че добре би било да подложим всички 

решения анблок на гласуване. Благодаря. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Обратно предложение за разделно гласуване, има ли? Няма. Затова сега ще 
подложа на гласуване процедурното предложение – проекта за решение да се гласува 
анблок по направените предложения, по точки – Решение №1, Решение №2 и Решение 
второ римско. Обявявам режим на гласуване по проекта – гласуването да бъде 
извършено анблок, процедурно предложение. Моля гласувайте. За начина на гласуване 
колеги, да няма съмнения.  

 

С 18 гласа - “ЗА“, „против“- 1, „въздържали се“- няма, процедурното 

предложение се приема.  

 

Най-напред ще подложа на гласуване предложението направено от доктор Левент 
Апти, което съдържа проект за вот, а именно: да се гласува отрицателно по така 
представените проекти за решение. Ще гласуваме анблок. Макар, че в една част и 

предложението, което прави доктор Апти се припокрива, но сега за да няма 
недоразумения, гласуваме предложението на доктор Апти, за начина, по който да 
гласува, а именно: по Решение №1 – „против“, по Решение №2 – „въздържал се“ и по 

Решение второ римско – „ЗА“. Обявявам режим на гласуване, моля гласувайте колеги по 

това предложение.  
 

С 13 гласа - “ЗА“, „против“- 14, „въздържали се“- 3, предложението не се 

приема.  

 

Сега пристъпваме към гласуване на предложението, което беше направено от 
общинския съветник Елка Неделчева, а именно: по Решение №1 – кмета или 

представителя на общината да гласува „ЗА“, по Решение №2 – също „ЗА“, и по Решение 
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второ римско, Добрин Добрев – заместник кмет, да бъде заместващия представител. 

Режим на гласуване, моля гласувайте колеги.  

 

С 19 гласа - “ЗА“, „против“- 12, „въздържали се“- няма, предложението се 

приема.  

Уважаеми колеги, сега ще гласуваме цялостно проекта за решение, който включва 
и приетото предложение на общинския съветник Елка Неделчева. Моля гласувайте.  

 

Общинският съвет взе следното 

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                      № 7  

 

            В съответствие с изискванията на Закона за водите, на територията на 

Област Разград е създадена Асоциация по В и К на обособена територия, която 

включва общините Разград, Кубрат, Завет, Лозница и Цар Калоян, обслужвана от 

„Водоснабдяване – Дунав“ ЕООД, гр. Разград. 

С Решение № 744 по Протокол № 55 от проведено на 17.02.2015 г. заседание 

на Общински съвет Разград е прието позицията на представителя на Община 

Разград в заседанията на Общото събрание на Асоциацията по В и К да се 

определя за всяко отделно заседание, с изрично решение на Общински съвет 

Разград по отделните точки от дневния ред. 

С писмо с изх. № АВиК-Рз-032 от 15.11.2019 г. Областният управител на 

Област Разград в качеството си на Председател на Асоциацията по В и К ни 

уведомява, че на основание чл. 198в, ал. 6 от Закона за водите и чл. 10, ал. 1 и ал. 2 

от Правилника за организацията и дейността на асоциациите по водоснабдяване 

и канализация е свикал извънредно заседание на Общото събрание на Асоциация 

по В и К на обособената територия, обслужвана от „Водоснабдяване – Дунав“ 

ЕООД, гр. Разград на 19.12.2019 г. (четвъртък) от 11:00 часа, в зала 712 на 

Областна администрация Разград, при следния дневен ред: 

1. Приемане на бюджет на Асоциация по В и К за 2019 г., на основание чл. 

198в, ал. 4, т. 9 от Закона за водите, намален с 50 % съобразно първоначално 

предложения. Докладване на отправено запитване от страна на Асоциацията 

относно неприетия до момента бюджет за 2019 г. и получено становище от 

Министерството на регионалното развитие и благоустройството за 

необходимостта от приемането му. 

2. Приемане на решение за препоръчителния размер на вноската на 

държавата в бюджета за 2020 г. по реда на чл. 20, ал. 3 от Правилника за 

организацията и дейността на асоциациите по водоснабдяване и канализация; 

3. Други. 

С горепосоченото писмо е предложен и проект за решения по т. 1 и т. 2 от 

дневния ред, както следва: 

Решение 1: На основание чл. 198в, ал. 4, т. 9 от Закона за водите, членовете 

на Общото   събрание  на  Асоциация   по   В  и   К  на  обособената  територия, 

обслужвана  от 

„Водоснабдяване – Дунав“ ЕООД, гр. Разград, приемат бюджет на Асоциация по 
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В и К за 

2019 г. 

Решение 2: На основание чл. 198в, ал. 4 от Закона за водите във вр. с чл. 20, 

ал. 3 от Правилника за организацията и дейността на асоциациите по 

водоснабдяване и  канализация, членовете на Общото събрание на Асоциация по 

В и К на обособената територия, обслужвана от „Водоснабдяване – Дунав“ ЕООД, 

гр. Разград, приемат решение препоръчителният размер  на вноската на 

държавата в бюджета за 2020  г.  да е в размер  на 9 485,15 лв. (девет хиляди 

четиристотин осемдесет и пет лв. и 15 ст.). 

Съгласно разпоредбата на чл. 198е, ал. 3 от Закона за водите, 

представителят на общината в асоциацията по ВиК е кметът на общината, а при 

невъзможност той да участва общинският съвет определя друг представител. При 

отсъствието на кмета на Община Разград, в правомощията на Общинския съвет е 

да определи друг представител, като съгласува позицията и мандата за гласуване 

по точките от дневния ред, съгласно разпоредбите на чл. 198е, ал. 5 от Закона за 

водите и чл. 5, ал. 6 от Правилника за организацията и дейността на асоциациите 

по водоснабдяване и канализация. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 и чл. 22, ал. 1 

от Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл. 198е, ал. 3 и 

ал. 5 от Закона за водите, чл. 5, ал. 6 от Правилника за организацията и дейността 

на асоциациите по водоснабдяване и канализация и Решение № 744 по Протокол № 

55 от проведено на 17.02.2015 г. заседание на Общински съвет Разград, Общински 

съвет Разград, с 18 гласа „ЗА“, „против“ – 9, „въздържали се“ – 3, 

 

                                              Р Е Ш И: 
 

І. Възлага на представителя на Община Разград в заседанието на 

извънредното Общо събрание на Асоциацията по В и К, което ще се проведе на 

19.12.2019 г. (четвъртък) от 11:00 часа, да гласува по точки 1 и 2 от дневния ред, 

относно: 

1. Приемане на бюджет на Асоциация по В и К за 2019 г., на основание чл. 

198в, ал. 4, т. 9 от Закона за водите, намален с 50 % съобразно първоначално 

предложения. Докладване на отправено запитване от страна на Асоциацията 

относно неприетия до момента бюджет за 2019 г. и получено становище от 

Министерството на регионалното развитие и благоустройството за необходимостта 

от приемането му. 

2. Приемане на решение за препоръчителния размер на вноската на 

държавата в бюджета за 2020 г. по реда на чл. 20, ал. 3 от Правилника за 

организацията и дейността на асоциациите по водоснабдяване и канализация, 

както следва: 

Решение 1: На основание чл. 198в, ал. 4, т. 9 от Закона за водите, членовете на 

Общото   събрание  на  Асоциация   по   В  и   К  на  обособената  територия, 

обслужвана  от „Водоснабдяване – Дунав“ ЕООД, гр. Разград, приемат бюджет на 

Асоциация по В и К за 2019 г. – „ЗА“; 

Решение 2: На основание чл. 198в, ал. 4 от Закона за водите във вр. с чл. 20, ал. 

3 от Правилника за организацията и дейността на асоциациите по водоснабдяване и  
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канализация, членовете на Общото събрание на Асоциация по В и К на обособената 

територия, обслужвана от „Водоснабдяване – Дунав“ ЕООД, гр. Разград, приемат 

решение препоръчителният размер на вноската на държавата в бюджета за 2020 г. 

да е в размер на 9 485,15 лв. (девет хиляди четиристотин осемдесет и пет лв. и 15 ст.) 

– „ЗА“. 

ІІ. Определя Добрин Младенов Добрев за представител на Община Разград, 

при невъзможност кметът на Община Разград да участва в заседания на 

асоциацията по ВиК на обособената територия, обслужвана от „Водоснабдяване – 

Дунав“ ЕООД, гр. Разград. 

 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и на 
Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

 

 

С Т А Т И Я  3 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към разглеждане на докладна записка с вх.№499. 

Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Относно: Приемане на актуализираната бюджетна прогноза за периода 2020-

2022 г. на постъпленията от местни приходи и на разходите за местни дейности на 

Община Разград. 

Господин Бояджиев, като вносител имате ли нещо допълнително да добавите към 

докладната записка, която сте представили? 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Нямам господин председател. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Тази докладна записка е разгледана в ПК по бюджет, финанси и 

икономическа политика. Моля господин Минчев – председател на комисията, да 
информира за становището й. Заповядайте, господин Минчев.  

 

Г-н Милен Минчев – Председател на ПК 

Становището на комисията е следното: гласували „ЗА“ – 5, „против“ – няма, 
„въздържали се“ – 2.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Моля общинските съветници, които желаят да поставят въпроси на 
вносителя да го направят. Има ли желаещи за поставяне на въпроси? Не виждам 

желаещи. Пристъпваме към излагане на мнения и съображения по докладната записка. 
Има ли желаещи да изложат съображения? Заповядайте, госпожо Неделчева.  

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 

Правя само едно предложение, което аз съм го правила и в предходния мандат 
когато сме разглеждали докладна записка свързана с бюджетна прогноза - по отношение 
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на таксата за притежаване на куче. Виждаме 2018 г. е 12 300 лв. и тя постепенно е 
паднала на 9000 лв., като прогнозата й, и за следващите години е такава. Впечатленията, 
не само моите и на всички живущи в Разград са, че броя на домашните любимци – кучета 
се увеличава, а не намалява. Знам, че това е на база – тези, които официално са 
регистрирани в общината и тези, които не са регистрирани няма как да им се вземе тази 

такса, но моето предложение е: общинската администрация да намери някакъв 

механизъм, по който да се увеличи броя на регистрирани домашни любимци. След като 

си правят това удоволствие да гледат домашен любимец, би трябвало и всеки да си 

изпълнява задълженията каквито са по закон. Та това е моето предложение – да се търсят 
някакви механизми за увеличаване броя на регистрираните кучета, от там съответно 

повишаване и размера на таксата за притежаване на куче. Благодаря.  

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз. Има ли дружи желаещи да изложат съображения по докладната 
записка? Не виждам. Тъй като не бяха направени конкретни предложения по проекта за 
решение, пристъпваме към гласуване. Обявявам режим на гласуване, моля колеги 

общински съветници гласувайте по проекта за решение. За това гласуване е необходимо 

то да бъде поименно и да има минимум 17 гласа „ЗА“, за да е прието решението.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

18.12.2019 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов Не участва   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев   + 

5. Галина Георгиева-Маринова Не участва   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов +   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Иво Борисов Димитров Не участва   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов   + 

11. Калоян Руменов Монев +   

12. Левент Али Апти Не участва   

13. Мариан Пламенов Иванов Не участва   

14. Милен Йоргов Минчев +   

15 Мирослав Цанев Маринов +   

16. Надежда Иванова Анастасова +   

17. Надежда Радославова Димитрова Не участва   

18. Наско Стоилов Анастасов   + 

19. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим  +  

20. Огнян Досев Обрешков +   

21. Пейчо Добрев Георгиев +   

22. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

23. Радостина Цветанова Иванова   + 

24. Ремзи Реджеб Осман +   
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25. Румяна Антонова Балтова +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28. Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Не участва   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Сузан Мехмедова Съдкъ   + 

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов   + 

 

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                      № 8 

 

В изпълнение на Решение № 52 на Министерски съвет от 31.01.2019 г. за 

бюджетната процедура за 2020 г. Община Разград изготви бюджетна прогноза 

за периода 2020-2022 г. на постъпленията от местни приходи и на разходите за 

местни дейности. Бюджетната прогноза е изготвена в съответствие с 

изискванията на Закона за публичните финанси, указанията на Министерство 

на финансите, дадени с Писмо № БЮ-3 от 30.08.2019 г., основните допускания, 

дадени в РМС № 195 от 11.04.2019 г. за одобряване на промени в 

Актуализираната средносрочна бюджетна прогноза за периода 2019-2021 г. и 

Наредба № 15 за условията и реда за съставяне на тригодишна бюджетна 

прогноза за местните дейности и за съставяне, приемане, изпълнение и 

отчитане на общинския бюджет. 

 
1. Приходна част 

Местните приходи са планирани на базата на облога по видове данъци и 

приетите с Наредба № 18 за определяне размера на местните данъци на 

територията на община Разград данъчни ставки и таксите и цените на услуги 

в Наредба № 14 за определянето и администрирането на местните такси и 

цени на услуги на територията на Община Разград. Направена е реалистична 

оценка на собствените приходи и анализ на събираемостта им през последните 

години, като са изключени приходите с еднократен характер. 

Съгласно дадените в Писмо № БЮ-3 от 30.08.2019 г. указания като база 

за разработване на трансферите за местни дейности и целевата субсидия за 

капиталови разходи за периода 2020-2022 г. са заложени одобрените със ЗДБРБ 

за 2019 г. размери. 

 
2. Разходна част 
Разходната част на местните дейности е изготвена в съответствие с: 

• Общите изисквания и насоки, дадени в Писмо № БЮ-3 от 30.08.2019 г.; 

• Основните допускания, дадени в РМС № 195 от 11.04.2019 г. за 

одобряване на промени в Актуализираната средносрочна бюджетна 

прогноза за периода 2019-2021 г.; 

• Наредба № 15 за условията и реда за съставяне на тригодишна бюджетна 
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прогноза за местните дейности и за съставяне, приемане, изпълнение и 

отчитане на общинския бюджет; 
• Действащите законови и подзаконови актове; 
• Решенията на Общинския съвет. 

Разходите за периода 2020-2022 г. са планирани в съответствие с 

очакваните приходи и при спазване на приоритетите и потребностите на 

местната общност и целите на общината. Не е допуснато планиране на 

разходи, за които няма обезпечен финансов ресурс. Бюджетната прогноза на 

разходите е разработена по функции и групи и по показатели от Единната 

бюджетна класификация за 2019 г. 

 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.6 и ал.2 и чл.22, ал.1 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл.83, ал.2 от 

Закона за публичните финанси, чл.4, ал.1, т.2 и чл.17, ал.5 от Наредба № 15 за 

условията и реда за съставяне на тригодишна бюджетна прогноза за местните 

дейности и за съставяне, приемане, изпълнение и отчитане на общинския бюджет, 

Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 18 гласа „ЗА“, „против“ – 1, 

„въздържали се“ – 6, 

 

                                              Р Е Ш И: 

 

1. Одобрява актуализираната бюджетна прогноза за периода 2020-2022 

г. на Община Разград, както следва: 

1.1. Прогноза на постъпленията от местни приходи и на разходите за местни 

дейности на Община Разград, съгласно Приложение № 1. 

1.2. Прогноза на показателите за поети ангажименти и за задължения за 

разходи за периода 2020-2022 г. на Община Разград, съгласно Приложение № 2. 

1.3. Прогноза за общинския дълг /вкл. и намеренията за нов/ и разходите за 

лихви по него за периода 2020-2022 г. на Община Разград, съгласно Приложение № 

3. 

 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и на 
Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока и по реда на АПК пред 

Административен съд Разград. 
 

 

/Приложения №№ 1, 2 и 3 са неразделна част от Решение №8 и са приложени  

към протокола в отделен файл/. 
 

 

С Т А Т И Я  4 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към разглеждане на докладна записка с вх.№500. 
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Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Относно: Извършени корекции по бюджета на Община Разград през второто 

тримесечие на 2019 г. 

Господин Бояджиев, освен изложеното в докладната записка нещо допълнително 

имате ли да представите? 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Нямам господин председател. Тя и следващата докладна записка пък е за третото 

тримесечие, една и съща материя, това са набрани суми, които трябва да бъдат 
заприходени, трябва да бъдат вкарани в приходната част и да могат да бъдат 
изразходвани. Една голяма част от тях, това са суми събрани от училищата, от различни 

дейности, които опират до техния предмет.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Тази докладна записка е разгледана в ПК по бюджет, финанси и 

икономическа политика. Моля господин Минчев, да представи становището на 
комисията. Заповядайте.  

 

Г-н Милен Минчев – Председател на ПК 

Становището на комисията е следното: гласували „ЗА“ – 4, „против“ – няма, 
„въздържали се“ – 2.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Въпроси уважаеми съветници, има ли към вносителя? Не виждам 

желаещи. Мнения и съображения? Няма желаещи. Обявявам за приключена дискусията и 

пристъпваме към гласуване. Режим на гласуване, моля колеги гласувайте по проекта за 
решение. Гласуваме поименно и за да е валидно решението трябват „ЗА“ най-малко 17 

гласа.  
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

18.12.2019 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов Не участва   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев +   

5. Галина Георгиева-Маринова +   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов +   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Иво Борисов Димитров Не участва   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов   + 

11. Калоян Руменов Монев +   

12. Левент Али Апти Не участва   



18 

 

13. Мариан Пламенов Иванов +   

14. Милен Йоргов Минчев +   

15 Мирослав Цанев Маринов +   

16. Надежда Иванова Анастасова +   

17. Надежда Радославова Димитрова Не участва   

18. Наско Стоилов Анастасов    

19. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим   + 

20. Огнян Досев Обрешков +   

21. Пейчо Добрев Георгиев +   

22. Радиана Ангелова Димитрова +   

23. Радостина Цветанова Иванова +   

24. Ремзи Реджеб Осман +   

25. Румяна Антонова Балтова +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28. Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Не участва   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Сузан Мехмедова Съдкъ   + 

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов   + 

 

 

Общинският съвет взе следното  

 

 

 

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                      № 9 

 

В изпълнение изискванията на чл.124, ал.2 от Закона за публичните финанси 

промените по общинския бюджет се одобряват от Общинския съвет, с изключение 

на: 

• Промени по чл.56, ал.2 от Закона за публичните финанси – в резултат на 

получени като трансфер или временен безлихвен заем средства от държавния 

бюджет и от други бюджети и сметки; 

• Промени по чл.125, ал.1, т.1 от Закона за публичните финанси – за 

дейностите на делегиран бюджет. 

През второто тримесечие на 2019 г. са получени 22 бр. дарения в размер на 23 

498 лв., които се разходват според волята на дарителите. 

Извършени са 8 бр. корекции от резервирания бюджетен кредит за 91 998 лв. 

Издадени са 20 бр. заповеди на Кмета на Община Разград за корекции по 

параграфи, касаещи собствения бюджет на общината и бюджетите на 

второстепенните разпоредители с бюджет, които не работят по системата на 

делегираните бюджети и 34 бр. заповеди на ръководителите на второстепенните 

разпоредители с бюджет, работещи по системата на делегираните бюджети. 
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Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.6 и ал.2 и чл.22, ал.1 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация и чл.124, ал.2 от 

Закона за публичните финанси, Общински съвет Разград, след поименно гласуване, 

с 24 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържали се“ – 4, 

 

                                              Р Е Ш И: 
 

1.Одобрява  промените  по  общинския  бюджет  за  второто  тримесечие на 

2019 година, съгласно Приложение № 1 към настоящото решение. 

 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и на 
Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред Административен 

съд– Разград. 

 

/Приложение №1 е неразделна част от Решение №9 и е приложено към 

протокола в отделен файл/. 

 

 

С Т А Т И Я  5 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към разглеждане на докладна записка с вх.№501. 

Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Относно: Извършени корекции по бюджета на Община Разград през третото 

тримесечие на 2019 г. 

 

Господин Бояджиев, освен това, което вече казахте нещо допълнително имате ли 

да добавите? 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Нямам господин председател, поддържам казаното. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Моля председателя на ПК по бюджет, финанси и икономическа 
политика, да информира за становището на комисията по тази докладна записка. 
Заповядайте, господин Минчев. 

 

Г-н Милен Минчев – Председател на ПК 

Становището на комисията е следното: гласували „ЗА“ – 4, „против“ – няма, 
„въздържали се“ – 2.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Въпроси има ли към вносителя? Заповядайте, госпожо Неделчева.  
 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 
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Имам един въпрос, който го задавам с ясното съзнание, че отговора по скоро 

трябваше да ни бъде даден от бившия кмет, но се надявам да има някаква информация 
настоящото ръководство. В корекции със средства от резервирания бюджетен кредит е 
записано: за откупка на картини от изложба „Ода за буквите“ посветена на 24 май, са 
изразходени 3000 лв., въпроса ми е – колко картини, кое е наложило купуването им и 

най-вече последния ми въпрос е къде се съхраняват тези картини и има ли възможност 
гражданите на Разград да ги видят? Благодаря.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

И към кого е сега Вашия въпрос? 

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 

Ами моя въпрос е…тъй като виждам, че и отсъства…  

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Господин Валентин Василев не говори на микрофон.  

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 

А, тука е. Тука е, присъединил се е към нас. Ами аз казах, че той знае съдбата на 
тези картини, но ако и сега вносителя е информиран… 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Към вносителя вие въпроса? 

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 

Да.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Не може да поставяте въпроси към общински съветници, Правилникът не го 

позволява.  
 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Благодаря, господин председател. Благодаря.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Господин Бояджиев, заповядайте.  
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Аз нямам конкретна информация точно колко картини са закупени, къде се 
намират в момента. Включително и в моя кабинет когато влязох, нямаше нищо. Една 
картинка от тези, които бяха по рано. Голи бяха стените. Поля Иванова, имате ли 

информация? Ако са купени, те трябва да са заприходени къде се водят точно. 

 

Г-жа Полина Иванова – Директор на Дирекция „Финансови дейности и МДТ“ 

Има докладна записка постъпила от госпожа Виолета Антонова – Директор на 
Дирекция „Култура, спорт и туризъм“ до кмета на общината, в която тя изисква 
откупуването на изложа „Ода за буквите“, „Творци на художниците“ от 
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представителството на СБХ-Разград. Докладната е във връзка с навършване на 50 години 

от създаването на правителството на Съюза на българските художници в Разград и тя 
прави предложение за откупка на творби, посветени на 24 май – Ден на българската 
просвета и култура и изложбата е била експонирана в НЧ „Развитие“. Колко са 
картините, в момента не мога да кажа, но картините са предоставени на НЧ „Развитие“ за 
съхранение.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Има ли други въпроси? Няма. Мнения и съображения? Заповядайте, 
госпожо Неделчева.  

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 

Ами аз благодаря за този отговор, но това, че картините са предоставени за 
съхранение на НЧ „Развитие“, според мен не е добра идея, защото това са картини, които 

трябва да се намират…имаме си чудесна галерия и за да могат наистина хората да ги 

видят, би следвало да бъдат там в галерията и да има възможност…Аз не знам 

читалището има ли такава площ, където да има такава експозиция, ако има нямам нищо 

против и там да бъде. Въпроса е хората да имат достъп до картините, а не да седят в 

някакво хранилище. Благодаря.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря и аз. Апелирам да не изместваме темата. И сега не говорим къде да 
бъдат тези картини, а говорим за корекциите по бюджета. Заповядайте, госпожа Галина 
Георгиева.  

 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 

Аз искам да взема отношение точно по въпроса къде са, те са във фойето на 
народното читалище и всички граждани могат да ги видят. Благодаря.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз. Други желаещи? Не виждам. За мнения, съображения желаещи? 

Няма. Приключваме дискусията и пристъпваме към гласуване, което ще бъде поименно и 

за да има валидно решение трябва най-малко 17 гласа „ЗА“. Режим на гласуване колеги, 

моля гласувайте по проекта за решение.  
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

18.12.2019 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов Не участва   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев +   

5. Галина Георгиева-Маринова +   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   



22 

 

7. Джипо Николов Джипов +   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов   + 

11. Калоян Руменов Монев +   

12. Левент Али Апти   + 

13. Мариан Пламенов Иванов +   

14. Милен Йоргов Минчев +   

15 Мирослав Цанев Маринов +   

16. Надежда Иванова Анастасова +   

17. Надежда Радославова Димитрова Не участва   

18. Наско Стоилов Анастасов +   

19. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим   + 

20. Огнян Досев Обрешков +   

21. Пейчо Добрев Георгиев +   

22. Радиана Ангелова Димитрова +   

23. Радостина Цветанова Иванова +   

24. Ремзи Реджеб Осман +   

25. Румяна Антонова Балтова +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28. Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Не участва   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Сузан Мехмедова Съдкъ   + 

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов   + 

 

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                      № 10 

 

В изпълнение изискванията на чл.124, ал.2 от Закона за публичните финанси 

промените по общинския бюджет се одобряват от Общинския съвет, с изключение 

на: 

• Промени по чл.56, ал.2 от Закона за публичните финанси – в резултат на 

получени като трансфер или временен безлихвен заем средства от държавния 

бюджет и от други бюджети и сметки; 

• Промени по чл.125, ал.1, т.1 от Закона за публичните финанси – за 

дейностите на делегиран бюджет. 

През третото тримесечие на 2019 г. са получени 13 бр. дарения в размер на 52 

745 лв., които се разходват според волята на дарителите. 

Извършени са 8 бр. корекции от резервирания бюджетен кредит за 40 120 лв. 

Издадени са 20 бр. заповеди на Кмета на Община Разград за корекции по 

параграфи, касаещи собствения бюджет на общината и бюджетите на 

второстепенните разпоредители с бюджет, които не работят по системата на 

делегираните бюджети и 34 бр. заповеди на ръководителите на второстепенните 
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разпоредители с бюджет, работещи по системата на делегираните бюджети. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.6 и ал.2 и чл.22, ал.1 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация и чл.124, ал.2 от 

Закона за публичните финанси, Общински съвет Разград, след поименно гласуване, 

с 25 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържали се“ – 5, 

 

                                              Р Е Ш И: 
 

1. Одобрява промените по общинския бюджет за третото тримесечие на 

2019 г., съгласно Приложение № 1 към настоящото решение. 

 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и на 
Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред Административен 

съд– Разград. 

 

/Приложение №1 е неразделна част от Решение №10 и е приложено към 

протокола в отделен файл/. 

 

С Т А Т И Я  6 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към разглеждане на докладна записка с вх.№502. 

Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Относно: Предоставяне безвъзмездно за управление на Висшия съдебен съвет 

имот – публична общинска собственост.  

Господин Бояджиев, освен това, което сте пояснили в докладната записка нещо 

допълнително имате ли да добавите? 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Не, господин председател. Ситуацията по съдържателната част на докладната 
записка е същата, която влезе и в постоянните комисии и беше гласувана в постоянните 
комисии.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Тази докладна записка е разгледана в ПК по управление на 
общинската собственост и стопанство и ПК по законност, превенция на корупцията, 
контрол на решенията, предложения на гражданите и връзка с неправителствени 

организации. Най-напред моля господин Иво Димитров – председател на комисията по 

собственост да информира за решението на комисията. Заповядайте.  
 

Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

Благодаря, господин председател. Постоянната комисия на свое заседание 
проведено на 10 декември, подкрепи единодушно със 7 гласа „ЗА“, без „против“ и без 
„въздържали се“ докладната записка.  
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Моля председателя на постоянната комисия по законност господин 

Калоян Монев, да информира за становището на комисията.  
 

Г-н Калоян Монев – Председател на ПК 

Комисията по законност също подкрепя проекта за решение с: 5 гласа „ЗА“, без 
„против“ и „въздържали се“.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Въпроси има ли колеги към вносителя? Заповядайте, колега Монев.  

 

Г-н Калоян Монев – „ВМРО, Кауза Разград“ 

Господин Бояджиев, аз не присъствах на заседанието на постоянната комисия. 

Може ли обаче да обясните защо само за една година се отдава сградата на съда и какви 

са плановете на общинска администрация по повод тази сграда? Знаем, че имаше 
разговори за закупуване и т.н., докъде стигнаха тези преговори? 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

За една година само, защото беше поставено на общинската администрация да 
проведем разговор с Висшия съдебен съвет и да се види има ли реална възможност 
сградата да бъде продадена на практика на Висшия съдебен съвет и да се зачисли 

окончателно в нейните активи. Такъв разговор още не е приключен, просто нямаше 
достатъчно време, защото на комисията се постави този въпрос. Но ще бъде проведен и 

ако евентуално има шансове, тъй като е и въпрос на бюджетна политика и на бюджетна 
възможност, тъй като настоящия бюджет на Висшия съдебен съвет вече е утвърден и те 
ако нямат възможност това ще се докладва тука и ще се реши дали ще остане за една 
година или ако кажат следващата година, допълнително ще се внесе докладна записка, 
която да бъде реална, а не просто хипотетична.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Има ли други въпроси от съветници? Няма. Мнения и съображения 

колеги, има ли желаещи да изложат по тази докладна записка? Не виждам желаещи. 

Обявявам за приключена дискусията и пристъпваме към гласуване на проекта за 
решение. Моля гласувайте, уважаеми съветници. За това решение е необходимо 

поименно гласуване и най-малко 17 гласа „ЗА“, за да има валидно решение.  
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

18.12.2019 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов Не участва   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев Не участва   

5. Галина Георгиева-Маринова +   
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6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов +   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Калоян Руменов Монев +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мариан Пламенов Иванов Не участва   

14. Милен Йоргов Минчев +   

15 Мирослав Цанев Маринов +   

16. Надежда Иванова Анастасова +   

17. Надежда Радославова Димитрова Не участва   

18. Наско Стоилов Анастасов +   

19. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

20. Огнян Досев Обрешков +   

21. Пейчо Добрев Георгиев +   

22. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

23. Радостина Цветанова Иванова +   

24. Ремзи Реджеб Осман +   

25. Румяна Антонова Балтова +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28. Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Не участва   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Сузан Мехмедова Съдкъ +   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов +   

 

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                      № 11 

 

Община Разград е собственик на имот – публична общинска собственост, 

актуван с Акт за публична общинска собственост № 396/22.11.2019 год., 

представляващ поземлен имот с идентификатор 61710.504.3188 по кадастралната 

карта на гр. Разград, с площ от 1424 кв.м, с трайно предназначение на територията 

– „урбанизирана“ и начин на трайно ползване – „ за друг обществен обект, 

комплекс“, ведно с построените в него сгради, както следва: 

1. Сграда с идентификатор 61710.504.3188.1, със застроена площ от 474 кв.м, 

брой етажи 4, предназначение – „административна, делова сграда“; 

2. Сграда с идентификатор 61710.504.3188.2, със застроена площ от 135 кв.м, 

брой етажи 5, предназначение – „административна, делова сграда“; 

3. Сграда с идентификатор 61710.504.3188.3, със застроена площ от 14 кв.м, 

брой етажи 1, предназначение – „ административна, делова сграда“; 

4. Сграда с идентификатор 61710.504.3188.4, със застроена площ от 22 кв.м, 

брой етажи 1, предназначение – „административна, делова сграда“; 
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5. Сграда с идентификатор 61710.504.3188.5, застроена площ от 36 кв.м, брой 

етажи 1, предназначение – „административна, делова сграда“, 

с адрес: гр. Разград, бул. “Бели Лом“ № 33, при граници на имота: имоти №№ 

61710.505.7039, 61710.504.236, 61710.504.242 и 61710.504.3187. 

С Договор за предоставяне безвъзмездно за управление на имот – публична 

общинска собственост № 460/29.09.2014 г. Община Разград е предоставила имота 

безвъзмездно за управление на Министерство на правосъдието за срок от 5 (пет) 

год., считано от датата на подписването му. 

Получено е писмо вх. № 65-00-91/04.11.2019 г. от Висшия съдебен съвет, с 

молба за безвъзмездно предоставяне на част от горепосочения имот за нуждите на 

органите на съдебната власт. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 и ал.2 и чл.22, ал.1 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл.12, ал.3 и ал.4 от 

Закона за общинската собственост, чл.14, ал.3 от Наредба № 2 на Общински съвет 

Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска 

собственост и Писмо вх. № 65-00-91/04.11.2019 г. от Висшия съдебен съвет, 

Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 27 гласа „ЗА“, „против“ – 

няма, „въздържали се“ – няма, 

 

                                              Р Е Ш И: 
 

І. Да се предостави безвъзмездно за управление за срок от 1 (една) година на 

Висшия съдебен съвет имот – публична общинска собственост, актуван с Акт за 

публична общинска собственост № 369/22.11.2019год., представляващ поземлен 

имот с идентификатор 61710.504.3188 по кадастралната карта на гр. Разград, с площ 

от 1424 кв.м, с трайно предназначение на територията – „урбанизирана“ и начин на 

трайно ползване – „ за друг обществен обект, комплекс“, ведно с построените в него 

сгради, както следва: 

1. Сграда с идентификатор 61710.504.3188.1, със застроена площ от 474 кв.м, 

брой етажи 4, предназначение – „административна, делова сграда“; 

2. Сграда с идентификатор 61710.504.3188.2, със застроена площ от 135 кв.м, 

брой етажи 5, предназначение – „административна, делова сграда“; 

3. Сграда с идентификатор 61710.504.3188.3, със застроена площ от 14 кв.м, 

брой етажи 1, предназначение – „ административна, делова сграда“; 

4. Сграда с идентификатор 61710.504.3188.4, със застроена площ от 22 кв.м, 

брой етажи 1, предназначение – „административна, делова сграда“; 

5. Сграда с идентификатор 61710.504.3188.5, застроена площ от 36 кв.м, брой 

етажи 1, предназначение – „административна, делова сграда“, 

с адрес: гр. Разград, бул. “Бели Лом“ № 33, при граници на имота: имоти №№ 

61710.505.7039, 61710.504.236, 61710.504.242 и 61710.504.3187. 

ІІ. Възлага на кмета на Община Разград да сключи договор за предоставяне 

безвъзмездно за управление на Висшия съдебен съвет имота, описан в т.І. от 

настоящото решение. 

 

Настоящето решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и на 
Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 
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Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред Административен 

съд – Разград. 

 

С Т А Т И Я  7 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към разглеждане на докладна записка с вх.№503. 

Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Относно: Предложение за изменение на Договор № 331/15.12.2016 година за 

концесия за строителство с предмет „Реконструкция и модернизация на стадион 

„Лудогорец арена“, неговото управление и поддържане след въвеждането му в 

експлоатация на риск на концесионера“. 

Господин Бояджиев, като вносител имате ли нещо друго да добавите към 

докладната записка освен това, което сте представил в писмен вид? 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Не, господин председател. Подробно беше коментирана докладната записка и не се 
наложи да се представи допълнително аргумент, тъй като предложените бяха одобрени 

от комисиите.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Тази докладна записка е разгледана в ПК по бюджет, финанси и 

икономическа политика, ПК по управление на общинската собственост и стопанство, ПК 

по законност, превенция на корупцията, контрол на решенията, предложения на 
гражданите и връзка с неправителствени организации, и в ПК за младежта, спорта и 

туризма. Най-напред давам думата на председателя на постоянната комисия по бюджет – 

господин Минчев, да информира съветниците за становището на комисията. 
Заповядайте. 

 

Г-н Милен Минчев – Председател на ПК 

Постоянната комисия подкрепи докладната записка, гласували „ЗА“ – 9, „против“ – 

няма, „въздържали се“ – няма.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Моля господин Иво Димитров – председател на комисията по 

собственост, да ни информира за становището на тази комисия.  

Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

Със 7 гласа „ЗА“, без „против“ и без „въздържали се“, постоянната комисия 
подкрепя докладната записка в този вид. Благодаря.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Сега ще чуем становището на постоянната комисия по законност, ще го представи 

председателя господин Калоян Монев. Заповядайте.  
 

Г-н Калоян Монев – Председател на ПК 
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Комисията подкрепя проекта с: 6 гласа „ЗА“, без „против“ и „въздържали се“.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. И комисията по спорта, моля нейния председател да докладва. 
Заповядайте, господин Османов. 

 

Г-н Ремзи Осман – Председател на ПК 

Благодаря, господин председател. Постоянната комисия подкрепи докладната 
записка, гласували „ЗА“ – 4, „против“ – няма, „въздържали се“ – 1. Благодаря.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Въпроси към вносителя по тази докладна записка има ли? Не 
виждам желаещи. Пристъпваме към обсъждане с мнения и съображения. Има ли 

съветници, които желаят? Заповядайте, господин Монев. 

 

Г-н Калоян Монев – „ВМРО Кауза Разград“ 

Уважаеми колеги, по въпросната докладна записка си позволих да направя една 
блиц анкета в страницата на „Кауза Разград“ и ще ви запозная с резултатите от тази 

анкета, която се проведе за период от около три седмици – до настоящия момент. От 
гласували над 1500 души, 865 не подкрепят предложението за преименуването на нашия 
общински стадион-от „Лудогорец арена“ на „Хюверфарма арена“, 115 подкрепят това 
предложение, а останалите са направили други свои предложения, които не са свързани с 
конкретиката на докладната записка. И във връзка с тази анкета се разрази една 
дискусия, която смятам, че е полезна не само за самия футболен клуб, за феновете, 
изобщо за обществеността на Разград, смисъл такъв, че когато се решават въпроси 

свързани с общинска собственост е хубаво гражданите да имат възможност да поставят 
своите предложения, въпроси и да изразят становища, и затова ви запознах с настоящата 
анкета. Благодаря Ви.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Аз също следих дискусията по тази анкета и останах със 
съмнението, че една голяма част не разбраха, че става въпрос за промяна на 
наименованието на стадиона и една голяма част от дискусията беше за името на 
футболния клуб „Лудогорец“, и затова уважаеми колеги в залата присъства 
изпълнителния директор на клуба – господин Петричев и с ваше позволение, ако нямате 
възражение да му се предостави възможността ако желае да поясни, има ли намерение 
ръководството на клуба да сменя названието на нашия клуб досега колко пъти шампион 

вече, осем пъти и съвсем скоро ще влиза в двубой с един от колосите в Европа „Интер 

Милано“. Използвам случая да поздравим нашия любим футболен клуб с големия успех 

и да му пожелаем успех. Но господин Петричев, моля да вземете становище по това, 
което каза общинския съветник Калоян Монев. Заповядайте на трибуната.  
 

Г-н Ангел Петричев – Изпълнителен директор на „Лудогорец“ 

Дами и господа общински съветници,  

Благодаря ви за възможността да кажа няколко думи по повод нашето намерение за 
промяната на името на стадион „Лудогорец арена“. Аз мисля, че клуба е изложило ясно и 
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категорично мотивите за подобна промяна в своето обяснение, което изпрати до 

общината. По повод анкетата, която господин Монев цитира, аз ще изразя категорично 

несъгласие, за мен това е една непредставителна анкета, подвеждаща и популистки 

представена, защото това е все едно да попитате хората дали искат да им вдигат 
данъците или не. Така че, аз тази анкета не я приемам като представителна, ако искате 
господин Монев за да разберете категорично мнението на хората направете едно 

социалистическо проучване, мисля че ще имате по-ясни и категорични резултати, 

отколкото едно гласуване в фейсбук, в който освен всичко друго Вие сте насочили 

общественото мнение в неправилната посока. От тази трибуна, която си мисля, че е най-

високата в Разград, искам категорично да заявя – никога по никакъв повод не е 
обсъждано да бъде променено името на ПФК „Лудогорец“. Това е един  изключително 

сериозно вече наложил се бранд. По отношение на притесненията, че ще се загуби 

идентичността, които господин Монев изразява във въпросната анкета, категорично 

искам да ви кажа, че на всички места ПФК „Лудогорец“ и Разград се цитира като едно 

цяло. Освен това искам да направя едно много важно уточнение, във всички документи 

на Уефа, включително и в официалния сайт ще продължи да присъства името на 
„Лудогорец арена“. Така че, можете да бъде спокойни в това отношение. Желанието на 
клуба стадиона да се казва „Хувефарма арена“ е свързана основно с желанието на 
собствениците да разширят подкрепата си за футболния клуб, тъй като нашите цели са 
високи, ние имаме желание да продължим да играем в европейските клубни турнири на 
високо ниво и в тази връзка ние имаме нужда от допълнителна подкрепа от нашите 
собственици. Аз не искам да изпадам в подробности при вас за финансовия феър плей, 

предполагам всички сте чували, но ние като клуб трябва да бъдем изрядни пред Уефа, 
трябва да получим необходимия лиценз за да участваме в Евро турнирите, така че 
преименуването на стадиона е една важна стъпка за развитието на клуба и за неговото 

по-нататъшно развитие. Смятам, че до момента всички едни ангажименти, които ние сме 
поели пред Община Разград, пред Общинския съвет, пред обществеността на града, ние 
сме ги изпълнили, мисля, че в доста по кратки срокове отколкото дори е заложено в 

договора. Искам последно да ви кажа, че много скоро се планира старт на строителството 

на сектор „А“, който от вас познава договора, знае много добре, че сроковете са съвсем 

различни, но ние ще направим всичко възможно сектор „А“ да бъде построен съвсем 

скоро. И аз лично, освен „Интер“, които ще посрещнем на 20 февруари в Разград, се 
надявам още следващото лято да играем мачове от груповата фаза на европейските 
клубни турнири и тези мачове господин Монев, ще се играят в Разград. Благодаря Ви.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз. Заповядайте, колегата Мариан Иванов.  

 

Г-н Мариан Иванов – ПП „ГЕРБ“ 

Благодаря, господин председател. Лично да Ви кажа, аз лично подкрепям 

преименуването на стадиона, тъй като това е една добра световна практика, но пред мен 

е протокола от заседанието на постоянната комисия по младежта и спорта, в което е 
видно, че някак си гласовете не са отразени коректно. По наши спомени бяхме 7 – „ЗА“, 

а тука са само 4. Затова Ви моля за вбъдеще тези неща да се отразяват коректно. 

Благодаря за вниманието.  
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да, благодаря Ви. Приемам това като препоръка да се документира правилно 

гласуването в постоянните комисии. Други желаещи има ли колеги? Не виждам 

желаещи. Пристъпваме тогава към приключване на дискусията и произнасяне по проекта 
за решение. Обявявам режим на гласуване по проекта за решение. Моля общинските 
съветници да гласуват по тази докладна записка №503. Гласувайте, трябва да гласуваме 
поименно и за да има валидно решение – 17 гласа минимум трябва да са налице.  

 

 

 

 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

18.12.2019 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Антон Руменов Монев Не участва   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев +   

5. Галина Георгиева-Маринова +   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов +   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Калоян Руменов Монев Не участва   

12. Левент Али Апти +   

13. Мариан Пламенов Иванов +   

14. Милен Йоргов Минчев +   

15 Мирослав Цанев Маринов +   

16. Надежда Иванова Анастасова +   

17. Надежда Радославова Димитрова +   

18. Наско Стоилов Анастасов +   

19. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

20. Огнян Досев Обрешков +   

21. Пейчо Добрев Георгиев +   

22. Радиана Ангелова Димитрова +   

23. Радостина Цветанова Иванова +   

24. Ремзи Реджеб Осман +   

25. Румяна Антонова Балтова +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28. Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов +   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Сузан Мехмедова Съдкъ +   



31 

 

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов +   

 

 

Общинският съвет взе следното  

 

 

 

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                      № 12 

 

Община Разград има сключен Договор №331/15.12.2016 година за концесия за 

строителство с предмет „Реконструкция и модернизация на стадион „Лудогорец 

арена“, неговото управление и поддържане след въвеждането му в експлоатация на 

риск на концесионера“. С писмо вх.№ 38-00-154/18.11.2019 година концесионерът 

„ПФК Лудогорец 1945“ АД гр.Разград е направил мотивирано предложение за 

изменение на договора, с което се иска да се преименува стадион „Лудогорец 

арена“ на стадион „Хювефарма арена“. 

Мотивите, които са посочени в депозираното предложение са свързани с 

обстоятелството, че „Хювефарма“ ЕООД, гр. София е един от основните спонсори 

на футболния клуб. Предложението следва световната практика на обвързване на 

наименованието на стадиона с това на основен спонсор на клуба. В тази връзка 

концесионерът вижда, в това възможност за подпомагане на своята тренировъчна и 

спортно – състезателна дейност. Отчита се обстоятелството, че през последните 

години 

„Хювефарма“ ЕООД, гр.София е допринесло съществено за успехите на 

футболния клуб в България и Европа. Изразено е намерение партньорството да 

продължи и занапред, като по този начин ще бъдат осигурени допълнителни 

финансови средства, необходими за утвърждаването на клуба като лидер в 

България и потенциален участник в турнирите, организирани от УЕФА и до 

подпомагане управлението на стадиона. Това ще доведе до взаимни ползи, както за 

концесионера, така и за концедента и ще окаже положително влияние върху 

бизнеса в града. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8, ал.2 и чл.22, ал.1 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл. 141, ал.1, във 

връзка с чл.137, ал.1, т.3 и ал.5 и §5, ал.1 и ал.2 от Преходните и заключителните 

разпоредби на Закона за концесиите, чл.39 от Договор № 331/15.12.2016 година за 

концесия за строителство с предмет „Реконструкция и модернизация на стадион 

„Лудогорец арена“, неговото управление и поддържане след въвеждането му в 

експлоатация на риск на концесионера“, мотивирано предложение вх. № 38-00-

154/18.11.2019 година на „ПФК Лудогорец 1945“ АД, гр. Разград, Общински съвет 

Разград, след поименно гласуване, с 31 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържали 

се“ – няма, 
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                                              Р Е Ш И: 
 

1. Приема направеното от „ПФК Лудогорец 1945“ АД, гр. Разград 

предложение за изменение на Договор № 331/15.12.2016 година за концесия за 

строителство с предмет „Реконструкция и модернизация на стадион „Лудогорец 

арена“, неговото управление и поддържане след въвеждането му в експлоатация на 

риск на концесионера“, неразделна част от настоящото решение. 

2. Възлага на кмета на Община Разград да сключи приложеното към 

настоящото решение Допълнително споразумение №3 към Договор № 331/15.12.2016 

година за концесия за строителство с предмет „Реконструкция и модернизация на 

стадион 

„Лудогорец арена“, неговото управление и поддържане след въвеждането му в 

експлоатация на риск на концесионера“. 

 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и на 
Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

 

Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред Административен 

съд –Разград. 
 

 

/ДОПЪЛНИТЕЛНОТО СПОРАЗУМЕНИЕ № 3 КЪМ ДОГОВОР № 

331/15.12.2016 г. е неразделна част от Решение №12 и е приложено към протокола в 

отделен файл/. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да пожелаем успех на нашия футболен клуб в следващите срещи.  

 

/Бурни ръкопляскания в залата/. 

 

С Т А Т И Я  8 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към разглеждане на докладна записка с вх.№504. 

Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Относно: Актуализиране на Плана за действие за общинските концесии на 

Община Разград за 2019 година. 

Господин Бояджиев, като вносител имате ли нещо да добавитен към докладната 
записка? 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Нямам господин председател. В този си вид тя беше гледана в комисиите, ще кажат 
колегите подкрепена ли е. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
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Благодаря Ви. По тази докладна записка ще изслушаме становищата на ПК по 

управление на общинската собственост и стопанство, ПК по околна среда, селско, 

горско, водно и ловно стопанство и ПК по законност, превенция на корупцията, контрол 

на решенията, предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации. 

Най-напред давам думата на господин Иво Димитров, за постоянна комисия по 

собственост. Заповядайте, колега Димитров.  

 

Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

Благодаря, господин председател. Докладната записка беше разгледана на 
заседание на постоянната комисия и след множество въпроси и обстойно обсъждане, 
беше подкрепена с: 6 гласа „ЗА“, без „против“ и без „въздържали се“ във вида, в който е 
внесена. Благодаря Ви. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз. Госпожо Балтова, моля да информирате за становището на 
постоянната комисия по околна среда.  

 

Г-жа Румяна Балтова – Председател на ПК 

Постоянната комисия подкрепи докладната записка и проекта за решение с: 4 гласа 
„ЗА“, без „против“ и без „въздържали се“. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Господин Калоян Монев, ще информира за становището на 
постоянната комисия по законност. Заповядайте. 

 

Г-н Калоян Монев – Председател на ПК 

Комисията подкрепя проекта за решение с: 5 гласа „ЗА“, без „против“ и 

„въздържали се“. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Въпроси към вносителя има ли? Не виждам желаещи. Мнения и 

съображения, уважаеми съветници има ли? Няма желаещи. Обявявам приключена 
дискусията. Пристъпваме към гласуване. Моля гласувайте по проекта за решение.  

 

 

Общинският съвет взе следното  

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                      № 13 

 

С Решение № 592 по Протокол № 45 от 28.08.2018 година на Общински съвет 

Разград е приет План за действие на общинските концесии на Община Разград за 

2019 година. В него за настоящата година е планирано възлагането на концесия за 

ползване на язовир „Островче“, находящ се в землището на с.Островче. 

След извършване на подготвителните действия се установи, че стартиралата 

процедура за определяне на концесионер ще приключи през 2020 година. 

Същевременно след изготвянето на концесионните документи /обосновка, проекти 
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на решение, обявление, документация на концесията и договор/ се получиха данни, 

различни от прогнозните, описани в Плана за действие на общинските концесии за 

2019 година. През настоящата година влязоха в сила кадастралните карти на 

землищата в община Разград, в т.ч. и за с.Островче, с които се въведоха нови 

идентификатори на имотите. Констатираха се известни несъответствия в площите 

на имотите преди и след влизане в сила на кадастралната карта на съответното 

землище, което променя описанието на обекта на концесия. На база на изготвения 

финансово – икономически анализ се получи размер на концесионното 

възнаграждение, различен от прогнозното, описано в Плана за действие на 

общинските концесии за 2019 година. Тези обстоятелства налагат актуализиране на 

плана. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.12 и ал.2 и чл.22, ал.1 

Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл.40, ал.3, т.2 и 

чл.45, ал.2 и ал.4 от Закона за концесиите и чл.21, ал.1 и ал.2 във връзка с чл.20, т.3 

от Наредба за изискванията за определяне на финансово-икономическите елементи 

на концесията, Общински съвет Разград, с 33 гласа „ЗА“, „против“ – няма, 

„въздържали се“ – няма, 

 

                                              Р Е Ш И: 
 

1. Приема актуализиран План за действие на общинските концесии на 

Община Разград за периода 2019-2020 година, съгласно Приложение №1, неразделна 

част от настоящото решение. 

2. Актуализираният план за действие на общинските концесии да се 

публикува в Националния концесионен регистър. 

 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и на 
Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

Решението подлежи на оспорване в срока и по реда на АПК пред 

Административен съд – Разград. 

 

/Приложение №1 е неразделна част от Решение №13 и е приложено към 

протокола в отделен файл/. 

 

 

С Т А Т И Я  9 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към разглеждане на докладна записка с вх.№505. 

Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Относно: Определяне на общински съветници за членове в състава на 

комисия по чл.2 ал.3 от Наредба № 21 на Общински съвет Разград за управление и 

разпореждане с имотите общинска собственост на територията на Бизнес зона 

„Перистър” гр.Разград. 

Господин Бояджиев, имате ли да добавите нещо към докладната записка? 
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Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Към самата докладна записка господин председател, не. В правомощията на 
Общинския съвет е да посочи тримата свои представители, които ще бъдат в комисията 
по чл.2, ал.3 от Наредба №21. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Тази докладна записка беше разгледана в ПК по управление на 
общинската собственост и стопанство и ПК по законност, превенция на корупцията, 
контрол на решенията, предложения на гражданите и връзка с неправителствени 

организации. Най-напред давам думата на председателя на комисията по собственост – 

господин Иво Димитров, да ни информира за становището. Заповядайте.  
 

Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

Благодаря Ви, господин председател.  

Постоянната комисия по общинска собственост, гласува и резултата от гласуването 

е подкрепа, с: 5 гласа „ЗА“, без „против“ и 1- „въздържал се“. Благодаря Ви.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз. Моля господин Калоян Монев – председател на комисията по 

законност да информира за решението на комисията. Заповядайте.  
Г-н Калоян Монев – Председател на ПК  

Комисията, с 4 гласа „ЗА“, без „против“ и без „въздържали се“, подкрепя проекта 
за решение, като предложения – персонални не са направени доколкото виждам.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да, ще стигнем и до фазата на предложенията. Въпроси по самата докладна записка 
уважаеми колеги, имате ли? Госпожа Надежда Радославова, заповядайте.  
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Много се извинявам господин председател, но не ми остана ред да проверя в 

наредбата как е точно и ще съм благодарна ако може да ми бъдете полезен в този 

момент, въпросът ми е следният: визиран ли е точно броя на общинските съветници, 

които присъстват в числения състав на тази комисия по Наредба №21?  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Господин Бояджиев, кой ще даде пояснение по този въпрос? Господин Ненов може 
би? 

 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 

Госпожа Галина Георгиева не говори на микрофон. 

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България-Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон. 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Благодаря Ви, получих отговор.  
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Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 

Госпожа Галина Георгиева не говори на микрофон. 

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България-Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Колеги, има ли желаещи да изразят становище и да поставите въпроси? За въпроси 

не виждам желаещи. За мнения и съображения? Няма. И сега пристъпваме към най-

важната част от нашата предварителна работа. В проекта за решение вносителят е дал 

възможност на Общинския съвет да определи тримата съветници, които да бъдат членове 
на тази комисия и сега ще трябва да представите предложения. Заповядайте, господин 

Мариан Иванов.  

 

Г-н Мариан Иванов – ПП „ГЕРБ“ 

Благодаря, господин председател. От нашата група, аз предлагам колегата Стефан 

Стефанов, тъй като в предходния мандат той също беше член на тази комисия и мисля, 

че се справя доста добре, и е натрупал значителен опит. Благодаря.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз. Доктор Апти, заповядайте.  
 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Благодаря Ви, господин председател, от името на ПП „ДПС“ предлагаме Хасан 

Хасанов, като член на тази комисия по чл.2, ал.3 от Наредба №21.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Госпожо Балтова, заповядайте.  
 

Г-жа Румяна Балтова – „БСП за България“ 

От името на Коалиция „БСП за България“, предлагаме Станислава Русева. 
Благодаря Ви.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Господин Антон Монев, заповядайте.  
 

Г-н Антон Монев – „ВМРО, Кауза Разград“ 

Благодаря, господин председател. Правя предложение от името на „ВМРО и Кауза 
Разград“ общинския съветник Калоян Руменов Монев, който досега също е бил член на 
тази комисия.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Не разбрах, какво предложение правите? 

 

Г-н Антон Монев – „ВМРО, Кауза Разград“ 
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Предложението ми е за Калоян Руменов Монев. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Други предложения? Няма. Така, за три места имаме четири предложения. 
Заповядайте, колега Тодорова. 

 

Г-жа Таня Тодорова – „БСП за България“ 

Аз искам да направя процедурно предложение, тъй като комисията, която трябва да 
излъчим от Общинския съвет е от само трима общински съветници, а тук получихме 
повече предложения, затова предлагам поименно да гласуваме всеки един.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да, благодаря Ви. Има ли други предложения по персоналния състав на комисията, 
касаещ общинските съветници? Заповядайте, господин Бояджиев.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Едно уточнение само по повод на бройката на тази комисия. Трима са само 

общинските съветници, трима са служители и директора на предприятието, който е 
следващия. Вие в момента уточнявате само квотата на общинските съветници. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Други желаещи има ли? Няма. Постъпило е предложение Общинския съвет да се 
произнесе с гласуване по отношение на всяка отделна кандидатура и досега са постъпили 

предложения за четирима колеги общински съветници. Ще ги припомня, за колегите: 
Стефан Стефанов, Хасан Хасанов, Станислава Русева и Калоян Монев.  

Уважаеми колеги, ще се произнесем с гласуване по отношение на всяка една 
отделна кандидатура и по реда на постъпването.  

Най-напред подлагам на гласуване, предложението общинския съветник Стефан 

Стефанов, да бъде член на тази комисия. Режим на гласуване, моля гласувайте.  
 

Г-н Мирослав Цанев – Дежурен секретар 

Гласували 25 общински съветници, „ЗА“ – 20, „против“ – 1, „въздържали се“ – 4. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

При 25 гласували, с 20 гласа „ЗА“, „против“ – 1, „въздържали се“ – 4, се приема 
предложението Стефан Стефанов да бъде член на тази комисия.  

За да бъдем коректни всеки един общински съветник би трябвало да гласува „ЗА“ – 

три пъти.  

Пристъпваме към гласуване на предложението – общинския съветник Хасан 

Хасанов, да бъде член на комисията. Режим на гласуване, моля гласувайте.  
 

 

 

Г-н Мирослав Цанев – Дежурен секретар 

Гласували 30 общински съветници, „ЗА“ – 25, „против“ – 1, „въздържали се“ – 4. 
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

С 25 гласа „ЗА“, „против“ – 1, „въздържали се“ – 4, се приема предложението 

общинския съветник Хасан Хасанов да бъде член на тази комисия. 

Сега пристъпваме към гласуване на предложението общинския съветник 

Станислава Русева, да бъде член на комисията. Режим на гласуване, моля гласувайте.  
 

Г-н Мирослав Цанев – Дежурен секретар 

Гласували 28 общински съветници, „ЗА“ – 23, „против“ – няма, „въздържали се“ – 

5. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

При 28 гласували, 23-ма „ЗА“, без „против“ и 5 – „въздържали се“, също е налице 
необходимия брой гласове Станислава Русева да бъде член на тази комисия.  

Но сега предстои да се произнесем по предложението член на комисията да бъде 
общинския съветник Калоян Монев. Режим на гласуване за това предложение, моля 
гласувайте.  

 

Г-н Мирослав Цанев – Дежурен секретар 

Гласували 32 общински съветници, „ЗА“ – 24, „против“ – няма, „въздържали се“ – 

8. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Уважаеми колеги, в резултат на така проведеното гласуване се получи следния 
резултат: за колегата Стефан Стефанов – 25 гласа „ЗА“, за колегата Хасан Хасанов – 25 

гласа „ЗА“, за Станислава Русева – 23 гласа „ЗА“ и за Калоян Монев – 24 гласа „ЗА“ . С 

оглед на това аз обявявам, че са избрани трима членове на тази комисия, с оглед на 
получените гласове, а именно – Стефан Стефанов, Хасан Хасанов и Калоян Монев.  

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България-Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Давам думата на колегата Иво Димитров. Кажете колега Димитров.  

 

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България-Обединение“ 

Уважаеми господин председател,  

Уважаеми колеги общински съветници, 

При така обявените резултати означава, че голяма част от общинските съветници в 

зала не са гласували „ЗА“ само 3 пъти, а са гласували повече от 3 пъти, което означава, 
че е проведено едно гласуване, което не отговаря дори формално на изискванията за едно 

демократично гласуване. Затова аз правя предложение – да бъде прегласувано, като 

всеки се самодисциплинира, наистина да гласува само 3 пъти „ЗА“. Благодаря Ви. И ако 

е възможно, нека да бъде проследено от резултатите на гласуването кой как е гласувал.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
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Благодаря Ви, колега Димитров. Направено е искане за повторно гласуване, но 

предварително искам да кажа, че сега не съм в състояние да кажа кой как е гласувал, 

макар че електронната система позволява. Затова колеги, ще пристъпим към повторно 

гласуване отново на направените предложения. И сега моля за внимание, и апелирам за 
концентрация и етично поведение „ЗА“, да се гласува само 3 пъти. Заповядайте, госпожо 

Радославова.  
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Господин председател, искам да напомня и на Вас и на съветник Иво Димитров, че 
общинския съветник има право да гласува „ЗА“, „против“ и „въздържал се“, и никъде в 

нашия Правилник или в закона не е посочено такова гласуване, каквото току-що 

предложи съветник Иво Димитров. Така че в никакъв случай не може по този начин да се 
ограничава правото, на който и да било общински съветник, категорично.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Така е, но не може при трима да се гласува четири пъти „ЗА“. Започваме работа 
пак.  

 

Г-н Калоян Монев – „ВМРО, Кауза Разград“ 

За процедура само.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

За процедура, заповядайте колега Монев.  

 

Г-н Калоян Монев – „ВМРО, Кауза Разград“ 

Формално госпожа Радославова е права и затова за да избегнем съмнения, аз 
предлагам ад-хок да приемем решение, което само за това гласуване – за избора на тази 

комисия, да приемем, че общинския съветник има право да гласува 3 пъти „ЗА“. За да е 
ясно, че няма право четвърти път да гласува.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

И как ще обезпечите изпълнението на това решение? 

 

Г-н Калоян Монев – „ВМРО, Кауза Разград“ 

Ако трябва звеното ще разпечата, ще броим ако се налага.  
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Може процедурно гласуване, за тайно гласуване.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Не, невъзможно е да ви кажа аз…Моля колеги.  

 

/Шум в залата/. 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
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Моля за тишина в залата. Пристъпваме към повторно гласуване и сега моля за 
внимание. Отново, поставям на гласуване предложението общинския съветник Стефан 

Стефанов, да бъде член на комисията. Режим на гласуване.  
 

Г-н Мирослав Цанев – Дежурен секретар 

Гласували 27 общински съветници, „ЗА“ – 17, „против“ – няма, „въздържали се“ – 

10. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

При гласували 27 общински съветници, това предложение също набира брой 

гласове, които позволяват след крайния резултат да се счита, че може да бъде член на 
комисията. Но ще видим по-нататък, как ще протекат нещата.  

Сега обявявам режим на гласуване за кандидатурата на общинския съветник Хасан 

Хасанов. Режим на гласуване, моля колеги гласувайте.  
 

Г-н Мирослав Цанев – Дежурен секретар 

Гласували 33 общински съветници, „ЗА“ – 25, „против“ – 4, „въздържали се“ – 4. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

С 25 гласа „ЗА“, при 33-ма съветници гласували, 4 – „против“ и 4 – „въздържали 

се“, също и това предложение набира необходимия брой гласове да бъде член колегата 
Хасанов в комисията.  

Сега се произнасяме с гласуване относно общинския съветник Станислава Русева. 
Режим на гласуване, моля гласувайте.  

 

Г-н Мирослав Цанев – Дежурен секретар 

Гласували 30 общински съветници, „ЗА“ – 22, „против“ – 3, „въздържали се“ – 5. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

При гласували 30 общински съветници  и 22-ма „ЗА“, 3 – „против“ и 5 – 

„въздържали се“, също е налице необходимия брой гласове „ЗА“ – общинския съветник 

Станислава Русева.  
Сега преминаваме колеги към гласуване на предложението, член на комисията да 

бъде общинският съветник Калоян Монев. Моля гласувайте.  
 

Г-н Мирослав Цанев – Дежурен секретар 

Гласували 30 общински съветници, „ЗА“ – 21, „против“ – няма, „въздържали се“ – 

9. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

За колегата Калоян Монев при 30 гласували, имаме 21 гласа „ЗА“, няма – „против“ 

и 9-„въздържали се“.  

При това положение уважаеми колеги, тримата членове общински съветници на 
тази комисия са: господин Хасан Хасанов – с 25 гласа „ЗА“, 4 – „против“, 4 – 

„въздържали се“; госпожа Станислава Русева – с 22 гласа „ЗА“, 3 – „против“ и 5 – 

„въздържали се“ ; господин Калоян Монев – с 21 гласа „ЗА“, 0 – „против“, 9 – 
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„въздържали се“, и не се приема да бъде в числото на тримата съветници предложението 

за колегата Стефан Стефанов.  

Сега ще подложа на гласуване…Госпожо Радославова, за какво искате думата? За 
процедура, заповядайте. 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Аз бих искала да ми обясните как точно Вие решихте, че не се приема 
предложението за участието на общински съветник Стефан Стефанов.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Веднага Ви отговарям. 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

При положение, за такова гласуване не е необходимо квалифицирано мнозинство. 

Въпреки това броя на общинските съветници е в цялост Общинския съвет 33-ма и 17 

гласа са абсолютно достатъчни, колкото получи Стефан Стефанов за да бъде прието 

такова предложение.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Веднага Ви отговарям. Ние имаме възможност да изберем само трима и доколкото 

всички знаем, и сме наясно с аритметиката – 25, 22 и 21 е повече от 17. И от тези четири 

най-малкото е 17. Какво предлагате в случая? 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Господин Димитров, много ясно е определено мнозинството, с което се приемат 
решения в Общинския съвет. Налично е такова и за четирите предложения, които са 
направени във връзка с тази докладна записка. Така че, не е прието нарочно решение от 
Общинския съвет по този начин да бъдат излъчени тримата представители в комисията.  

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България-Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Така, сега ще заплетем дискусия, моля да не нарушавате реда в залата. Госпожо 

Неделчева, за какво искате думата? 

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 

Аз искам само да уточня, че когато кандидатите са повече от местата, независимо 

от това, че всеки един от тях е набрал над изискуемото 17 броя мнозинство, те се 
класират по вишегласие. Какво неясно има тука? 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

За реплика ако ми позволите.  
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

За реплика, заповядайте.  
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Госпожо Неделчева, ще Ви помоля да си прочетете закона, да си прочетете и 

Правилника, който сте гласували на предходното заседание на Общинския съвет. Това, 
което Вие в момента казахте категорично не присъства на нито едно от тези места, това 
са нормативни актове. И Закона за местното самоуправление и Правилника за дейността 
на Общинския съвет и организацията, както и процедурата на случване на нещата. 
Гласуванията са разписани много ясно в закона, по същия начин са преповторени в 

Правилника. Щом едно предложение каквото и да е то е събрало нужното мнозинство, 

това означава, че е приет от Общинския съвет. Искам да Ви напомня, че Общинския 
съвет е колективен орган и той действа по определени правила.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. И в резултат на дискусията, аз още веднъж обявявам,че в резултат на 
гласуването са получили най-много гласове, следните трима съветници от номинираните 
кандидатури, а именно: общинските съветници – Хасан Хасанов, Станислава Русева и 

Калоян Монев.  

След като обявих това решение, сега ви каня да гласувате по докладната записка и 

цялостния проект за решение. Режим на гласуване по цялостния проект за решение, моля 
гласувайте.  

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                      № 14 

 

Със свое Решение № 638 по Протокол № 36 от проведено заседание на 

30.03.2010 година, Общински съвет Разград приема Наредба № 21 за 

управление и разпореждане с имотите общинска собственост на територията 

на Бизнес зона 

„Перистър” гр. Разград. Съгласно чл.2, ал.3 от Наредбата подпомагането 

дейността по управление на Бизнес зона „Перистър” се осъществява от 

определена със заповед на кмета на общината комисия в състав от седем 

души, в т.ч. и трима общински съветници, определени с решение на 

Общински съвет Разград. 

Предвид гореизложеното, на основание чл.21, ал.1, т.23 и ал.2 и чл. 22, 

ал.1 от Закона за местното самоуправление и местната администрация и чл.2, 

ал.3 от Наредба № 21 на Общински съвет Разград за управление и 

разпореждане с имотите общинска собственост на територията на Бизнес зона 

„Перистър” гр. Разград, Общински съвет Разград, с 25 гласа „ЗА“, „против“ – 

5, „въздържали се“ – няма, 
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                                              Р Е Ш И: 

 

Определя за членове на комисията по чл.2 ал.3 от Наредба № 21 на 

Общински съвет Разград за управление и разпореждане с имотите общинска 

собственост на територията на Бизнес зона „Перистър” гр. Разград 

общинските съветници: 

1. Хасан Халилов Хасанов; 

2. Станислава Веселинова Русева; 
3. Калоян Руменов Монев. 

 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и на 
Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме…Заповядайте, госпожо Радославова. За какво? 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

За отрицателен вот.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Заповядайте.  
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Уважаеми господин председател, 

Уважаеми колеги общински съветници, 

Току-що за пореден път, макар и на третата само сесия в този мандат на Общински 

съвет-Разград, ние показахме колко сме безпринципни като колективен орган и колко, и 

ясно мнозинството, което е сформирано в този Общински съвет, което е още 
безпринципно от решенията, които вземаме. Благодаря Ви. Точно и заради това гласувах 

‚против“ тази докладна записка, колкото и формална да е тя като решение.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Госпожо Радославова, от голямото ми уважение към Вас не Ви прекъснах, защото 

сега в Правилника изрично е казано, че отрицателен вот не може да изразява общински 

съветник, който е взел участие в разискванията.  
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Господин председател, изключително съм Ви благодарна за великодушието, което 

проявихте.  
 

С Т А Т И Я  10 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към разглеждане на докладна записка с вх.№506. 
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Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Относно: Продължаване срока на настаняване и наемното правоотношение с 

наемател на жилищен имот – частна общинска собственост. 

 

Господин Бояджиев, освен това, което сте изложил в докладната записка имате ли 

нещо допълнително? 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Допълнително искам да каже, че при обследването, при подготовката на 
докладната записка лицето, което е заинтересовано Диана Йорданова Василева е 
проверена, отговаря на всички условия и като гражданин на Разград, който отговаря на 
всички условия е направен и проекта за решение, да и бъде удължен срока.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Тази докладна записка беше разгледана в ПК по управление на 
общинската собственост и стопанство, ПК по законност, превенция на корупцията, 
контрол на решенията, предложения на гражданите и връзка с неправителствени 

организации и ПК по социална политика, трудова заетост и здравеопазване. Най-напред 

моля колегата Иво Димитров, да  информира за комисията собственост.  
 

Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

Благодаря Ви, господин председател.  

5 гласа „ЗА“, без „против“ и без „въздържал се“, е единодушната подкрепа на 
постоянната комисия за докладната записка в този вид.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Моля колегата Калоян Монев – председател на комисията по 

законност да информира за решението на комисията.  
 

Г-н Калоян Монев – Председател на ПК  

Комисията подкрепила проекта за решение, с 6 гласа „ЗА“, без „против“ и 

„въздържали се“. 

 

 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Доктор Апти, обръщам се към Вас с молба от протоколната книга да 
информирате общинските съветници, какво е становището на комисията по социална 
политика. 

 

Г-н Левент Апти – Председател на ПК  

Благодаря Ви. Поради липса на кворум постоянната комисия не взе решение по 

докладната записка, но изрази становище чрез гласуване, положително гласуване имаме 
в това отношение.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 



45 

 

Благодаря Ви. Въпроси имате ли колеги към вносителя? Няма. Мнения и 

съображения има ли? Няма желаещи. Приключваме дискусията и обявявам режим на 
гласуване. Това гласуване ще бъде поименно и за да е валидно трябва най-малко 17 гласа 
„ЗА“. Гласувайте колеги.  

 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

18.12.2019 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов Не участва   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев +   

5. Галина Георгиева-Маринова +   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов +   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Иво Борисов Димитров Не участва   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов Не участва   

11. Калоян Руменов Монев +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мариан Пламенов Иванов +   

14. Милен Йоргов Минчев +   

15 Мирослав Цанев Маринов +   

16. Надежда Иванова Анастасова +   

17. Надежда Радославова Димитрова +   

18. Наско Стоилов Анастасов +   

19. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

20. Огнян Досев Обрешков +   

21. Пейчо Добрев Георгиев +   

22. Радиана Ангелова Димитрова +   

23. Радостина Цветанова Иванова +   

24. Ремзи Реджеб Осман +   

25. Румяна Антонова Балтова +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28. Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Не участва   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Сузан Мехмедова Съдкъ +   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов +   

 

 

Общинският съвет взе следното  
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                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                      № 15 

 

Със Заповед № 1151 от 11.09.2013 г. на Кмета на Община Разград в 

жилищен имот – частна общинска собственост, находящ се в гр. Разград, ж.к. 

„Орел”, бл. 11, вх. В, ет. 3, ап. 8 са настанени Диана Йорданова Василева и 

членовете на семейството й, за който на 24.09.2013 г. е сключен Договор за 

отдаване под наем на жилищен имот – частна общинска собственост за срок от 

3 /три/ години, считано до 24.09.2016 г. С последваща заповед на Кмета на 

Община Разград от 2016 г., срокът на наемното правоотношение е продължен с 

3 /три/ години - до 24.09.2019 г., за което е сключен Анекс към договора за наем. 

Към тази дата е изтекъл срока за настаняване в рамките на шестте години, 

поради което от наемателката е подадено Заявление с вх. № 94-00-1118 от 

09.09.2019 г. за продължаване на наемното правоотношение. 

Комисията по чл. 3 от Наредба № 17 на Общински съвет Разград за 

условията и реда за установяване жилищните нужди на граждани, настаняване 

под наем и продажба на общински жилища е разгледала подаденото заявление 

и приложените към него документи и след извършена проверка е установила, 

че лицето и членовете на семейството му отговарят на условията за 

настаняване в общинско жилище и към момента на подаване на заявлението, 

както и към настоящия момент нямат неразплатени задължения по сключения 

договор за наем. Същата е взела решение за продължаване срока на наемното 

правоотношение с подалия заявлението наемател. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и ал. 2 и чл. 22, ал. 1 

от Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл. 46, ал. 4 от 

Закона за общинската собственост и чл. 18, ал. 3 от Наредба № 17 на Общински 

съвет Разград за условията и реда за установяване жилищните нужди на граждани, 

настаняване под наем и продажба на общински жилища, Общинският съвет, след 

поименно гласуване, с 29 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържали се“ – няма, 

 

                                              Р Е Ш И: 

 

1. Продължава с 4 /четири/ години срока на настаняване и наемното 

правоотношение на Диана Йорданова Василева /двучленно семейство/ - наемател 

на общинско жилище, с адрес: гр. Разград, ж.к. „Орел”, бл. 11, вх. В, ет. 3, ап. 8 

/едностаен апартамент/ до 24.09.2023 година. 

2. Възлага на Кмета на Община Разград да издаде заповед за продължаване 

срока на настаняване в общинското жилище на наемателя по точка 1 и сключи 

анекс към договора за наем за продължаване на наемното правоотношение. 

 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и на 
Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

 

Решението  подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред 

Административен съд гр.Разград. 
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С Т А Т И Я  11 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към разглеждане на докладна записка с вх.№507. 

Докладна записка от Милена Дачева Орешкова – Зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Постъпило искане чрез Администрацията на Президента на 

Република България за опрощаване на дължими държавни вземания. 

Госпожо Орешкова, освен това, което сте изложили в докладната записка, имате ли 

нещо друго да добавите? 

 

Г-жа Милена Орешкова – Зам.-кмет на Община Разград 

Благодаря, господин председател. 

Нямам какво да добавя.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Тази докладна записка е разгледана в ПК по законност, превенция на корупцията, 
контрол на решенията, предложения на гражданите и връзка с НПО и ПК по социална 
политика, трудова заетост и здравеопазване. Моля господин Калоян Монев, да ни 

информира за становището на комисията по законност.  
 

Г-н Калоян Монев – Председател на ПК 

Комисията не подкрепя проекта за решение, въпреки, че аз проект за решение, то е 
дадено алтернативно, но така или иначе, комисията с: 2 гласа „ЗА”, 1 – „против” и 2-ма 
„въздържали се”, не е подкрепила този проект. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Моля доктор Апти, да ни информира в социалната комисия разгледан ли е този 

въпрос и какво е становището. 

 

Г-н Левент Апти – Председател на ПК 

Благодаря Ви, господин председател. 

Постоянната комисия не е излязла с решение, а само е изразила становище – дълга 
да бъде опростен.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Заповядайте, колега Салим.  

 

Г-жа Нюсрет Салим – ПП „ДПС” 

В протокола моля да се отбележи, че няма да участвам в разискванията и в 

гласуването по тази докладна записка.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Въпроси имате ли към вносителя? Госпожо Георгиева, заповядайте.  
 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ” 
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Уважаеми господин председател, 

Уважаема госпожо Орешкова,  
Като вносител въпроса ми е следния: във втория пасаж пише – по данни на 

госпожица Бойкова, задължението й е в размер на 2302,20 лв. за неплатени данъци за 
имоти, който е наследила от родителите си след тяхната смърт. За един имот ли става 
дума или за два или за колко, защото в самото изречение по никакъв начин не може да се 
разбере, тъй като „имоти”, а пък „който”. Слушам. 

 

 

Г-жа Милена Орешкова – Зам.-кмет на Община Разград 

Ще помоля господин Соколов да отговори на въпроса. 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС  

Все пак ние трябва да дадем възможност на общинските съветници да получат 
необходимата информация. Има ли възможност някой от служителите от 
администрация… 

 

Г-н Хубан Соколов – Директор на Дирекция „Правно нормативно обслужване” 

Ще ми е нужно допълнително време, тъй като пред мен не са документите във 

връзка с тази докладна записка.   

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС  

А кой говори в момента? 

 

Г-н Хубан Соколов – Директор на Дирекция „Правно нормативно обслужване” 

Нали насочиха към мен думата.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

За протокола да се представите.  
 

Г-н Хубан Соколов – Директор на Дирекция „Правно нормативно обслужване” 

Хубан Соколов.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Вие сте? 

 

Г-н Хубан Соколов – Директор на Дирекция „Правно нормативно обслужване” 

Директор на Дирекция „Правно нормативно обслужване”. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да. Господин Соколов, можете ли да отговорите на въпроса на общинския 
съветник Галина Георгиева? 

 

Г-н Хубан Соколов – Директор на Дирекция „Правно нормативно обслужване” 

Не, веднага не мога. Това казах, че са ми необходими няколко минути за да се 
запозная с документите.  
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Така. Госпожо Георгиева, за съжаление не можем да дадем отговор. 

 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ” 

Може би да задам още един въпрос докато се направи съответната справка.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Заповядайте.  
 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ” 

Какво е предложението всъщност на вносителя за диспозитива не можахме да 
разберем. Да бъде „опростено“ или да не бъде „опростено“? 

 

Г-жа Милена Орешкова – Зам.-кмет на Община Разград 

Тук няма предложение на вносителя. Ние даваме само информация, която е 
поискана от Администрацията на президента, Общинския съвет е този, който трябва да 
вземе решение.  
 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ” 

Така, Вие като вносителя нямате мнение по този въпрос?  

 

Г-жа Милена Орешкова – Зам.-кмет на Община Разград 

Общински съвет трябва да вземе решение. Цялата информация за семейното, 

имотното състояние на лицето е в докладната записка.  
 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ” 

Благодаря Ви.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да, благодаря Ви. Ами на нас прехвърлят токата и ние сега заедно трябва да 
решим. Госпожа Радиана Димитрова, заповядайте.  
 

Г-жа Радиана Димитрова – ПП „ГЕРБ” 

Благодаря Ви, господин Ненчев.  

Аз все пак като общински съветник бих искала да бъда подпомогната в решението, 

което ще взема, затова наистина искам да науча становището на общинска 
администрация по отношение на решението – дали общинска администрация предлага да 
бъде опростено или да не бъде. Да, щом докладната е внесена за решение в Общински 

съвет, значи трябва да се произнесе Общинския съвет, но все пак за нас е важно 

становището на общинска администрация. Благодаря.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Господин Мариан Иванов, заповядайте.  
 

Г-н Мариан Иванов– ПП „ГЕРБ” 
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Благодаря, господин председател. 

Аз имам един въпрос не към вносителя, по-скоро към колегата Пейчо Георгиев, 

тъй като виждам, че девойката е ученичка в повереното му училище, какво е неговото 

мнение? 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Аз ще Ви помогна, по-скоро Вие отправяте молба. 
 

Г-н Мариан Иванов– ПП „ГЕРБ” 

Да, да.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Господин Георгиев, ще се отзовете ли на молбата да дадете информация на 
съветниците.  
 

Г-н Пейчо Георгиев – „Демократична България-Обединение” 

Аз преди малко вдигнах ръка, исках думата. Но още в раздел въпроси ли сме или 

вече изразяваме становища? 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Не, сега сме на процедура…не могат да бъдат отправяни въпроси към Вас и Вие не 
сте длъжен да отговаряте. Затова пояснихме, че към Вас като директор на учебно 

заведение, ако желаете да дадете информация на общинските съветници. Не сте длъжен.  

 

Г-н Пейчо Георгиев – „Демократична България-Обединение” 

Ще дам информация. Момичето е ученичка в ПГПЧЕ „Екзарх Йосиф“, 

фактическото положение около нея е точно такова, каквото е описано в докладната 
записка, без родители и аз моля всички общински съветници – да не се хващаме за 
запетайките, дали е било „който” или е било „които” и колко ни е важно мнението на 
администрацията, има направено предложение, аз предлагам да вземем решение, 
предложение до Президентската администрация да бъдат опростени данъците, които има 
тя да плаща, защото няма никакви трудови доходи.   

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Господин Иванов.  

 

 

Г-н Мариан Иванов– ПП „ГЕРБ” 

Благодаря Ви. Придържам се към предложението на господин Пейчо Георгиев. 

Искам да вмъкна някои неща. Явно тази сесия се води по нов начин, докладните не се 
изчитат в цялост, но в тази докладна специално има много информация, която е полезна 
да запозная нашите граждани, гости на днешната сесия с фактическото състояние на 
Стела Къдринова Бойкова.  

Уважаеми колеги, в навечерието на Коледните и Новогодишни празници при нас е 
поставен за решаване на един въпрос за опрощаването на едно задължение в размер на 
около 2000 лв., проблем, който за нас е поредния, но за едно дете на 15-16 години е от 
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съществено значение. При обсъждането в постоянните комисии бе вметнато, че лицето 

има спестявания в банковата си сметка, няма да казвам колко точно, но е факт, че то не 
може да разполага с тях без съгласието на съдия. Умишлено няма да посоча човека, 
който го каза, защото не затова взех думата. В докладната записка е описано, че освен 

спестяванията детето е останало сираче и сега грижи за него полога неговата баба по 

бащина линия госпожа Олга Бойчева. В текста подробно са описани и средствата, с 
които от февруари месец 2019 г. извинявайте, се налага да живее детето. Някой обърна 
ли внимание, че за март месец 2019 г. то не е получило никакви средства от полагаща му 

се пенсия. Обърнахте ли внимание, че то месечно получава по 200-300 лв. пенсия, 
средства, които ние знаем, че са крайно недостатъчни. Миля, че днес е редно и трябва да 
покажем на Стела, че след като първо загубва майка си Албена, а 8 години след това 
броени дни преди рождения си ден внезапно загубва и баща си Кадрин  Бойков Бойчев 

.По направени справки в интернет пространството за него излязоха само добри отзиви, 

човек с главно „Ч”, уважаван от много хора човек за пример. Редно е да изкажем, че не е 
сама и всички ние единодушно да одобрим предложението да бъде опростено вземането 

на Стела Къдринова Бойкова. На нас ни е дадена възможността да докажем преди всичко 

и преди всички, че сме хора и в трудните моменти трябва да бъдем единни и да си 

помагаме. И преди да завърша искам да ви зачета една извадка от интернет 
пространството, на която попаднах. Тя се казва моят идол. „Моят идол е баща ми. Баща 
ми се казва Кадрин Бойков Бойчев роден е на 28 април и е полицай, той беше мил, 

разбиращ и много умен човек. Има един по-голям брат Евгени в кавички „Едип”, 

обичаше да излиза с приятели и да прекарва времето си с мен, завършил е Механото и е 
започнал обучението си за полицай, той много се гордееше с мен и с това, което е успял 

да постигне в живота макар всичките трудности”. Благодаря.  
 

 

 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз господин Иванов. Колегата Калоян Монев, ще Ви дам думата 
господин Георгиев, той пожела първи да вземе думата. Заповядайте.  

 

Г-н Калоян Монев – „ВМРО, Кауза Разград” 

Уважаеми колеги, аз само ще продължа от там докъдето Мариан стигна. Познавам 

лично детето, познавах и родителите му, Бог да ги прости. Това е един човешки жест, 
който ние като общински съветници сме длъжни да направим, защото не само, че се 
намираме в навечерието на Коледа, ами защото наистина смятам, че всички  тук в тази 

зала сме хора и трябва да дадем онова, което се дължи на това непълнолетно дете. Баща 
му беше полицай и съвсем неочаквано си отиде. Половината град беше на неговото 

погребение, въпреки че той беше редови полицай, бе беше от началниците в полицията. 
Затова, което тези хора са направили, за да протегнем ръка на това дете и да кажем, че 
все още в Разград наистина има хора, има милосърдие, Ви предлагам да опростим тези 

2000 лв., независимо за кой от тези имоти се дължат. Благодаря Ви.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 



52 

 

Благодаря Ви и аз. Господин Пейчо Георгиев? Няма да вземете думата. Други 

колеги желаят ли да вземат становище? Няма желаещи. Аз без да правя изказване, изцяло 

се присъединявам към това, което каза общинския съветник Мариан Иванов. 

Колеги, поради това, че няма други желаещи да вземат отношение, обявявам 

дискусията за приключена и пристъпваме към гласуване. Но тъй като докладната записка 
и проекта за решение съдържат алтернатива, аз най-напред ще подложа на гласуване 
проекта за решение, който гласи: предлага на Президента на Република България „да 
бъде опростено” вземането и т.н. Режим на гласуване, моля гласувайте.  

Ще направим редакция на решението, че става въпрос са опрощаване на 
задължение на Стела, а не на вземане. Нали разбрахте уважаеми колеги? Готови ли сме 
да гласуваме, госпожо Кръстева?  

 

Г-жа Елка Неделчева – ”БСП за България” 

Господин Димитров може ли във връзка с редакцията, на третия ред също има – 

„представляващо дължими вземания”. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

И така нататък и така нататък.  

 

Г-жа Елка Неделчева – ”БСП за България” 

Да.  
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да, наясно сме. Редакцията ще я оправи. Но сега да се произнесем за най-важното – 

ние ще подкрепим ли решение, с което да предложем на Президента „да бъде опростено 

задължението” или не.  
 

С 30 гласа - “ЗА“, „против“- няма, „въздържали се“- няма, предложението се 

приема.  

 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към докладна записка №508.  По неин вносител е председателя... 

 

Г-жа Надежда Радославова – ”ГЕРБ” 

А докладната няма ли да я гласуваме? 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да, извинявайте. След този дебат, сега трябва да се върнем и да гласуваме цялостно 

докладната записка. Режим на гласуване имаме колеги, моля гласувайте цялостно 

докладната записка. Режим на гласуване.  
 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                      № 16 
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В Общински съвет Разград е получено писмо вх. № 388/03.09.2019 г. от 

Администрацията на Президента на Република България, с което се изисква 

представяне на документи и мотивирано мнение, във връзка с образувана 

процедура за опрощаване на дължими държавни вземания, по молба на Стела 

Къдринова Бойкова, с адрес: гр. Разград, бул. „България” № 11, вх. В, ет. 2, ап. 7. 

По данни на госпожица Бойкова задължението й е в размер на 2302,20 лв., за 

неплатени данъци за имоти, който е наследила от родителите си след тяхната 

смърт. 

По повод изясняване обстоятелствата по случая се установи, че лицето Стела 

Къдринова Бойкова има публични задължения към местен бюджет, които не е 

успяла да изплати. 

Според Удостоверение за раждане серия и номер РЗ 000096 от 16.02.2004 г. г-ца 

Бойкова е непълнолетна. 

Според декларирани данни от Стела Къдринова Бойкова с адрес: гр. Разград, 

бул. „България” № 11, вх. 13, ет. 2, ап. 7, същата живее в едно домакинство с Олга 

Якова Бойчева попечител на Стела Бойкова и баба по бащина линия на същата. 

Видно от Удостоверение с изх. № 244 от 15.02.2019 г. госпожица Бойкова е 

ученичка в ПГПЧЕ „Екзарх Йосиф“ гр. Разград. 

По данни от Препис-извлечение от Акт за смърт № 0137/07.03.2011 г., издадено 

от служба ГРАО гр. Разград, майка й Албена Ленин Сарафова е починала на 

06.03.2011 г. 

По данни от Препис-извлечение от Акт за смърт № 0009/10.02.2019 г., издадено 

от служба ГРАО гр. Разград, баща й Къдрин Бойков Бойчев е починал на 09.02.2019 

г. 

По данни на Удостоверение за наследници изх. № 752 от 13.02.2019 г. 

наследник на Къдрин Бойков Бойчев е единствено Стела Къдринова Бойкова. 

 

Във връзка с уточняване размера на задължението, в това число държавни 

такси, размер на законната лихва, Община Разград изиска и комплектова 

преписката със следните документи и справки: 

• Въпросник – сведение за семейно положение на длъжника, попълнен и 

заверен от Общинска администрация Разград; 

• Декларация за семейно положение, материално и имотно състояние на 

длъжника, попълнена от Стела Къдринова Бойкова, подписана от нея и попечителя 

Олга Якова Бойчева. От попълнената саморъчно декларация е видно, че Стела 

Бойкова живее в едно домакинство със попечителят си г- жа Олга Бойчева. Стела 

Къдринова Бойкова  има спестявания в размер  46 463,42 лв.; 

• Декларация за разкриване данните за материално и имотно състояние, 

както и данни за данъчна и осигурителна информация съгласно чл. 74, ал. 2, т. 1 от 

Данъчно-осигурителен процесуален кодекс (ДОПК), попълнена от Стела 

Къдринова Бойкова и подписана саморъчно от нея и попечителя й; 

• Писмо с изх. № 99-09-157-1 от Органа по настойничество и попечителство 

при Община Разград информира, че след направена справка в НБД „Население“ и 

водения съгласно чл. 174 от Семейния кодекс Регистър на настойниците и 

попечителите в община Разград, става ясно, че Стела К. Бойкова, с постоянен и 

настоящ адрес в гр. Разград, общ. Разград, бул. „България“ № 11, вх. В, ет. 2, ап. 7 е 
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непълнолетна, без наложено правно ограничение с влязло в сила съдебно решение, с 

баща и майка – починали. Същата считано от 08.04.2019 г. е с учредено 

попечителство и с назначен попечител - Олга Я. Бойчева, с постоянен адрес в с. 

Раковски, общ. Разград, ул. „Бели Лом“ № 1 и настоящ адрес в гр. Разград, общ. 

Разград, бул. „България“, № 11, вх. В, ет. 2, ап. 7, баба по бащина линия на детето. 

Съгласно чл. 168, ал. 2 от Семейния кодекс попечителят има право и 

задължение: 

� да се грижи за физическото, умственото, нравственото и социалното 

развитие на детето, за неговото образование и за неговите лични и имуществени 

интереси; 

� да отглежда детето, формира възгледите му и осигурява 

образованието му съобразно възможностите си и в съответствие с нуждите и 

наклонностите на детето и с цел израстването му като самостоятелна и отговорна 

личност; 

� да осигурява подходящ контрол на поведението на непълнолетното 

дете; 

� да дава съгласие за правните действия на непълнолетното си дете в 

негов интерес (да управлява имуществото му и да го представлява пред трети 

лица). 

• По информация на Териториално поделение на Национален осигурителен 

институт (ТП на НОИ) гр. Разград : 

•  от Разпореждане № 0442115039 от 01.07.2019 г. и Справка за доход от 

пенсия /и добавка/ за периода от 01.2019 г. – 09.2019 г. за лицето Стела К. Бойкова, е 

видно, че същата получава съгласно чл. 81, ал. 1,2 КСО наследствена пенсия, в 

размер както следва: 

- от 01.01.2019 г. пенсия в размер на 155.70 лв., получена сума общо 

155.70 лв.; 

- от 01.02.2019 г. пенсия в размер на 155.70 лв., получена сума общо 

155.70 лв. ; 

- от 01.03.2019 г. пенсия в размер на 0.00 лв., получена сума общо 

0.00 лв.; 

- от 01.04.2019 г. пенсия в размер на 319.63 лв., получена сума общо 

279.63 лв.; 

- от 01.05.2019 г. пенсия в размер на 584.86 лв., други добавки в размер на 

40.00 лв., получена сума общо 624.86 лв.; 

- от 01.06.2019 г. пенсия в размер на 273.46 лв., получена сума общо 

273.46 лв.; 

- от 01.07.2019 г. пенсия в размер на 662.48 лв., получена сума общо 

662.48 лв.; 

- от 01.08.2019 г. пенсия в размер на 348.79 лв., получена сума общо 

348.79 лв.; 

- от 01.09.2019 г. пенсия в размер на 348.79 лв., получена сума общо 

348.79 лв. 

• от Справка за доход от пенсия/и и добавка/ за периода от 08.2019 г. – 

09.2019 г. за лицето Олга Я. Бойчева, е видно, че същата получава пенсия, в размер 

както следва: 
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- от 01.08.2019 г. пенсия в размер на 246.67 лв., други добавки в размер на 

74.36 лв., получена сума общо 321.03 лв.348.79 лв. 

- от 01.09.2019 г. пенсия в размер на 246.67 лв., други добавки в размер на 

74.36 лв., получена сума общо 321.03 лв.348.79 лв. 

• По информация на Дирекция „Финансови дейности и местни данъци и 

такси“, Отдел „Местни данъци и такси” при Община Разград: 

-  от Удостоверение по декларирани данни Изх. № 6705101667 от 

01.10.2019 г. е констатирано, че Стела Къдринова Бойкова притежава: 

� 1 ид. части от недвижим имот /жилище/ в гр. Разград, ул. 

„Кирил и Методий“ №001, ап. 6, ет. 2, с площ 74.81 кв.м.; 

� 1/1 ид. части от недвижим имот /жилище/ в гр. Разград, бул. 

„България“ № 11,вх. 13, ап.007, ет. 002, с площ 63,29 кв.м и мазе с площ 12,92 кв.м; 

� 1/6 ид. части от недвижим имот /жилище/ в с. Раковски, общ. 

Разград, ул. Бели Лом“ № 001, с площ 95,00 кв.м, второстепенна постройка с площ 

10,00 кв.м и земя с площ 530,00 кв.м. 

- от Справка за неплатени задължения към дата: 01.10.2019 г., 

15:54:41 мин. 

Обща дължима сума за всички притежавани имоти от Стела Къдринова 

Бойкова е в размер на 2 128,11 лв. 

- от Декларация по чл. 14 от ЗМДТ за облагане с данък върху 

недвижимите имоти вх. № ДК14001472/27.09.2019 г. е видно, че е извършена 

продажба на недвижим имот /земя и сграда/ в с. Благоево, общ. Разград, ул. „Баба 

Тонка“ № 001 (1485.0 кв.м.), собственост на Стела Къдринова Бойкова - 1 ид. част, 

като партидата е закрита на 27.09.2019 г.; 

По данни от Декларация за семейно положение, материално и имотно 

състояние на длъжника, Стела Бойкова получава доходи от наследствена пенсия и 

месечна добавка за деца, които са в нисък размер, поради което не може да отдели 

средства за да погаси задължението си. 

Доходите на попечителя й Олга Янкова Бойкова също от пенсия и са 

изключително ниски, поради което и тя не може да отдели средства, за да се погаси 

задължението на Стела Бойкова. 

С наличните депозити по банковата си сметка Стела Бойкова може да се 

разпорежда единствено с изричното съгласие на съда. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 и чл. 22, ал. 1 

от Закона за местното самоуправление и местната администрация и писмо вх. 

№ 388/03.09.2019 г. от Администрацията на Президента на Република 

България, Общински съвет Разград, с 31 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържали 

се“ – няма, 

 

                                              Р Е Ш И: 

 

Предлага на Президента на Република България да бъде опростено 

задължението на Стела Къдринова Бойкова от гр. Разград, представляващо 

дължими задължения, произтичащи от неплатени данъци за имоти, които е 

наследила от родителите си след тяхната смърт в размер на 2 128,11 лв. 
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Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община Разград и на 
Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

 

Решението подлежи на оспорване в срока и по реда на АПК пред Административен 

съд – Разград. 

 

 

С Т А Т И Я  12 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към разглеждане на докладна записка с вх.№508. 

Докладна записка от Стоян Димитров Ненчев – Председател на Общински съвет-
Разград 

Относно: Определяне на представител на Общински съвет Разград за член на 

Областен съвет за развитие на област с административен център Разград. 

Колеги, посочил съм в докладната записка, че е необходимо в съответствие със 
законови изисквания Общинския съвет Разград, да определи свой представител в 

Областния съвет за развитие. И затова съм дал възможност сега в пленарната зала вие да 
се произнесете с решение по този въпрос, включително и поименно кой да бъде 
представителя.  

Докладната записка е разгледана в ПК по бюджет, финанси и икономическа 
политика и ПК по законност, превенция на корупцията, контрол на решенията, 
предложения на гражданите и връзка с НПО. Давам думата на господин Минчев, да 
информира за становището на комисията.  

 

Г-н Милен Минчев – Председател на ПК 

По т.1. от проекта за решение госпожа Елка Неделчева направи предложение – 

представителя на Общински съвет-Разград в състава на Областен съвет на област с 
административен център Разград, да бъде председателя на Общински съвет-Разград 

господин Стоян Ненчев. Гласували „ЗА” – 7, „против” – няма, „въздържали се” – 2.  

Постоянната комисия гласува в цялост докладната записка и проекта за решение, с: 
Гласували „ЗА” – 8, „против” – няма, „въздържали се” – 2.  

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Моля господин Калоян Монев, да ни информира какво е 
становището на комисията по законност. 

 

Г-н Калоян Монев – Председател на ПК 

Становището е изцяло положително, с: 4 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали 

се”.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Въпроси имате ли към вносителя, уважаеми съветници? Не виждам 

желаещи. Предложения? Вие чухте и становищата на комисиите, но в пленарна зала сега 
някой прави ли предложения? Заповядайте, госпожо Неделчева.  

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за БЪлгария” 
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Аз бих искала да потвърдя предложението, което направих по време на заседания 
на комисията – представителя да бъде председателя на Общинския съвет – Стоян 

Димитров Ненчев. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря. Други предложения има ли? Колега Монев, сега понеже се касае за 
предложение, което ме засяга аз Ви моля да довършим работата по тази докладна 
записка, като Вие продължите по-нататък, дали има други предложения и да се 
произнесе Общинския съвет. Моля поемете ръководството. 

 

Г-н Калоян Монев – Зам.-председател на ОбС 

Благодаря, колега Ненчев. Така, имаме постъпило едно предложение. Други 

предложения за допълване на решението? Не виждам.  

Госпожо Неделчева, ще Ви помоля в писмен вид да го направите, както изисква 
Правилника.  

Няма значение, приемаме, че е направено писмено предложение. Колеги, подлагам 

на гласуване предложението на госпожа Елка Неделчева. В т.1. на решението за 
представител на Общински съвет Разград в състава на Областен съвет за развитие на 
област с административен център Разград, общинския съветник и председател на 
Общински съвет-Разград господин Стоян Димитров Ненчев, който е съгласен с това 
решение да гласува. 

 

С 18 гласа - “ЗА“, „против“- няма, „въздържали се“- няма, предложението се 

приема.  

 

Предлагам да гласуваме цялата докладна в цялост. Моля гласувайте.  
Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                      № 17 

 

В съответствие с изискванията на Закона за регионално развитие в област 

Разград е създаден Областен съвет за развитие /ОСР/, председателстван от 

Областния управител. В състава му по право влизат кметовете на общините от 

областта и по един представител на общинските съвети. С писмо № 06-00-108-1 от 

04.11.2019 г. Областния управител и Председател на ОСР ни уведомява, че поради 

настъпили промени в ръководствата на общините и общинските съвети на 

територията на област Разград след Местни избори 2019 г. и в изпълнение 

разпоредбите на Закона за регионално развитие и Правилника за неговото 

приложение, е необходимо да бъде актуализиран съставът на Областния съвет за 

развитие, поради което трябва да изберем представител на Общински съвет Разград 

за член на тази структура. 

Като се отчита важното значение на Областния съвет за развитие за 

икономическото планиране и развитие на региона и в изпълнение на законовото 

изискване за представителство на общинските съвети от областта в него, на 

основание чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА, във вр. с чл.62, ал.3 и ал.5 от Правилника за 
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приложение на Закона за регионално развитие и писмо № 06-00-108-1 от 04.11.2019 

г. на Областния управител на област с административен център Разград, Общински 

съвет Разград, с 18 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържали се“ – няма, 

 

                                              Р Е Ш И: 

 

1. Избира за представител на Общински съвет Разград в състава на Областен 

съвет за развитие на област с административен център Разград общински съветник 

Стоян Димитров Ненчев. 

2. Задължава председателя на Общински съвет Разград своевременно да 

уведоми Областния управител за направения избор. 

3. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и на 
Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 
 

С Т А Т И Я  13 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към разглеждане на докладна записка с вх.№509. 

Докладна записка от Стоян Димитров Ненчев – Председател на Общински съвет-
Разград 

Относно: Определяне представител на Общински съвет Разград в Общото 

събрание на Националното сдружение на общините в Република България/ 

НСОРБ/. 

Уважаеми колеги, като вносител съм пояснил, че Националното сдружение на 
общините е вече дългогодишни традиция и организация, и е необходимо и полезно 

Община Разград, както администрацията така и Общинския съвет да участват в тази 

дейност със своите представители. Както и в други случаи съм предоставил на 
Общинския съвет да приеме решение и конкретно да определи водещия делегат и 

заместващия при невъзможност за участие на определения водещ делегат.  
Тази докладна записка беше разпределена на ПК по общинско сътрудничество и 

взаимодействие с НСОРБ, но за жалост членовете на комисията не се събраха на 
заседание и няма проведено заседание, съответно и становище. И затова сега в 

пленарната зала ще трябва да се произнесете без да има становище на постоянна 
комисия.  

Въпроси има ли към вносителя? Няма. Мнения и съображения? Госпожа 
Неделчева. 

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 

Благодаря, уважаеми господин председател, Уважаеми колеги,  

Мисля, че е редно като представители на Общото събрание на НСОРБ, като 

титуляр да бъде избран председателя на Общинския съвет и логично при невъзможност 
за участие от негова страна в заседание на Общото събрание да бъде заместват от един от 
заместник председателите, които избрахме на предходната сесия. И тука правя 
предложение за Калоян Монев, като заместник председател на Общински съвет. 
Благодаря.  
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Господин Пейчо Георгиев, ще се наложи сега по този въпрос Вие да 
поемете ръководството, тъй като са направени номинации за председателя и за другия ви 

колега заместник председател. И Ви моля Вие да ръководите заседанието до 

приключването на този въпрос.  
 

Г-н Пейчо Георгиев – Зам.-председател на ОбС 

Приемам господин председател. Госпожа Неделчева ми е предоставила писмено 

предложението си. Така тя предлага в т.1. на мястото на многоточието да се запише 
господин Стоян Димитров Ненчев. В т.2. на мястото на многоточието да се запише 
Калоян Руменов Монев-зам.-председател на Общински съвет-Разград.  

Колеги, имате възможност за предложения, все още сме в режим. Госпожа 
Георгиева. 

 

Г-жа Галина Георгиева – „БСП за България“ 

Уважаеми господин председател, моето предложение е за госпожа Надежда 
Радославова Димитрова за делегат на Общо събрание на НСОРБ. За тези, които са 
запознати с този орган на местното самоуправление може би спомнят, че тя е била 
декоратор на много от проявите, които са се случвали там от самия Изпълнителен 

директор на НСОРБ, мога да потвърдя, че нейното участие е било активно, така че 
предлагам и занапред тя да бъде делегата на нашия Общински съвет. Благодаря.  

 

Г-н Пейчо Георгиев – Зам.-председател на ОбС 

Моля предложението, госпожо Георгиева. Това по първа точка ако трябва да 
уточним?  

 

Г-жа Галина Георгиева – „БСП за България“ 

Госпожа Галина Георгиева не говори на микрофон.  

 

Г-н Пейчо Георгиев – Зам.-председател на ОбС 

Добре. Нямате предложения?  

Добре колеги, има направено още едно предложение. Други? Няма. Поне аз не 
виждам, но няма да се обръщам.  

В такъв случай минаваме в режим на изказвания и мнения. Няма. Минаваме в 

режим на гласуване.  
Така понеже има направени две предложения, по реда на постъпване на 

предложението аз ще подложа…Сега първо предлагам решението по т.1. да го гласуваме 
отделно от решението по т.2. По т.1. има направени две предложения и предлагам по 

реда на направените предложения, което е съгласен с предложението господин Стоян 

Димитров Ненчев да бъде делегат в Общото събрание на НСОРБ, моля да гласува. Режим 

на гласуване. 
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

18.12.2019 г. – поименно гласуване 
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№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов   + 

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев Не участва   

5. Галина Георгиева-Маринова Не участва   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов +   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов   + 

11. Калоян Руменов Монев +   

12. Левент Али Апти   + 

13. Мариан Пламенов Иванов Не участва   

14. Милен Йоргов Минчев +   

15 Мирослав Цанев Маринов +   

16. Надежда Иванова Анастасова +   

17. Надежда Радославова Димитрова Не участва   

18. Наско Стоилов Анастасов Не участва   

19. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим   + 

20. Огнян Досев Обрешков +   

21. Пейчо Добрев Георгиев +   

22. Радиана Ангелова Димитрова   + 

23. Радостина Цветанова Иванова Не участва   

24. Ремзи Реджеб Осман +   

25. Румяна Антонова Балтова +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28. Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов   + 

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Сузан Мехмедова Съдкъ   + 

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов Не участва   

 

 

След поименно гласуване, с 19 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържали се“ 

– 7, предложението се приема.  

 

Господин Димитров, не влизайте в диалогов режим.  

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България-Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон. 

 

Г-н Пейчо Георгиев – Зам.-председател на ОбС 

Господин Димитров, не влизайте в диалогов режим. Госпожа Радославова обича 
да… 
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Г-н Иво Димитров – „Демократична България-Обединение“ 

Банички. 

Г-н Пейчо Георгиев – Зам.-председател на ОбС 

…да спори с Вас. С резултат 26 гласували, 19 гласа „ЗА“, и 7 - „въздържали се“ . 

Това е резултата за господин Димитров. 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Господин Георгиев, извинявам се, но обявете, че това гласуване е поименно.  

 

Г-н Пейчо Георгиев – Зам.-председател на ОбС 

Поименно и има необходимите 17 гласа, повече от половината от всички общински 

съветници.  

Който е за госпожа Надежда Радославова Димитрова, да бъде определена за 
делегат в Общото събрание на НСОРБ, моля да гласува.  

  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

18.12.2019 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Антон Руменов Монев  +  

3. Ахмед Басриев Ахмедов   + 

4. Валентин Стефанов Василев +   

5. Галина Георгиева-Маринова +   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова   + 

7. Джипо Николов Джипов Не участва   

8. Елка Александрова Неделчева Не участва   

9. Иво Борисов Димитров  +  

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Калоян Руменов Монев  +  

12. Левент Али Апти +   

13. Мариан Пламенов Иванов +   

14. Милен Йоргов Минчев Не участва   

15 Мирослав Цанев Маринов Не участва   

16. Надежда Иванова Анастасова Не участва   

17. Надежда Радославова Димитрова +   

18. Наско Стоилов Анастасов +   

19. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

20. Огнян Досев Обрешков Не участва   

21. Пейчо Добрев Георгиев  +  

22. Радиана Ангелова Димитрова +   

23. Радостина Цветанова Иванова +   

24. Ремзи Реджеб Осман   + 

25. Румяна Антонова Балтова Не участва   

26. Руско Кулев Дянков   + 

27. Свилена Дечева Дечева   + 
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28. Станислава Веселинова Русева Не участва   

29. Стефан Димов Стефанов +   

30. Стоян Димитров Ненчев   + 

31. Сузан Мехмедова Съдкъ +   

32. Таня Петрова Тодорова Не участва   

33. Хасан Халилов Хасанов Не участва   

 

 

След поименно гласуване, с 13 гласа „ЗА“, „против“ – 4, „въздържали се“ – 6, 

предложението не се приема.  

 

По т.2. имаме направено едно предложение, при невъзможност господин Ненчев да 
участва той да бъде заместван от господин Калоян Руменов Монев. Който е „ЗА“ 

господин Монев да бъде делегат заместващ основния делегат при невъзможност той да 
участва, моля да гласува.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

18.12.2019 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов   + 

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев Не участва   

5. Галина Георгиева-Маринова Не участва   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов +   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов   + 

11. Калоян Руменов Монев +   

12. Левент Али Апти   + 

13. Мариан Пламенов Иванов Не участва   

14. Милен Йоргов Минчев +   

15 Мирослав Цанев Маринов +   

16. Надежда Иванова Анастасова +   

17. Надежда Радославова Димитрова  +  

18. Наско Стоилов Анастасов Не участва   

19. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим   + 

20. Огнян Досев Обрешков +   

21. Пейчо Добрев Георгиев +   

22. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

23. Радостина Цветанова Иванова Не участва   

24. Ремзи Реджеб Осман +   

25. Румяна Антонова Балтова +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   
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28. Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов +   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Сузан Мехмедова Съдкъ   + 

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов Не участва   

 

 

След поименно гласуване, с 20 гласа „ЗА“, „против“ – 1, „въздържали се“ – 5, 

предложението се приема.  

 

И сега да гласуваме решението на докладната записка за определяне на делегат и 

при невъзможност той да участва негов заместник, господин Ненчев и господин Калоян 

Монев. Гласуваме цялата докладна. Режим на гласуване.  
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

18.12.2019 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов   + 

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев Не участва   

5. Галина Георгиева-Маринова Не участва   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов +   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов   + 

11. Калоян Руменов Монев +   

12. Левент Али Апти   + 

13. Мариан Пламенов Иванов Не участва   

14. Милен Йоргов Минчев +   

15 Мирослав Цанев Маринов +   

16. Надежда Иванова Анастасова +   

17. Надежда Радославова Димитрова  +  

18. Наско Стоилов Анастасов Не участва   

19. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим   + 

20. Огнян Досев Обрешков +   

21. Пейчо Добрев Георгиев +   

22. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

23. Радостина Цветанова Иванова Не участва   

24. Ремзи Реджеб Осман +   

25. Румяна Антонова Балтова +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28. Станислава Веселинова Русева +   
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29. Стефан Димов Стефанов Не участва   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Сузан Мехмедова Съдкъ   + 

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов Не участва   

 

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                      № 18 

 

Съгласно чл.9, ал.3 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация /ЗМСМА/ Националното сдружение на общините в Република 

България /НСОРБ/ представлява и защитава интересите на своите членове – 

общините пред държавните органи, разработва предложения за промяна и 

усъвършенстване на правната уредба на местното самоуправление, подготвя 

становища и предложения по проектобюджета на страната, в частта му за 

общините, осъществява контакти и взаимодействия със сродни организации от 

други страни , членува в международни сдружения, осъществява и други функции , 

определени със закон и с устава му. НСОРБ организира обучения, предоставя 

консултации, разпространява Информационен бюлетин, консултативни разработки 

и други информационни издания, чрез реализация на спечелени проекти поетапно 

внедрява нови практики в общините. Вече 23 години Сдружението обединява 

усилията на всички български общини за утвърждаването им като силни и 

демократични местни власти. Чрез дейността си, НСОРБ съдейства за разширяване 

правомощията на общините, работи за предоставяне на повече права по 

управлението на общинските дейности и финанси. 

Висш ръководен орган на НСОРБ е Общото събрание. То приема, изменя и 

допълва устава на Сдружението; избира и освобождава членовете на Управителния 

и Контролния съвет; приема решения за създаване и закриване на постоянни 

комисии; приема програмата за дейността на Сдружението; приема годишния 

бюджет на Сдружението и отчета за неговото изпълнение; взема и други решения, 

съгласно правомощията му, посочени в устава. 

Общото събрание се състои от делегатите на общините – членове на 

Сдружението. Общото събрание на НСОРБ заседава най – малко веднъж годишно. 

Съгласно чл.12, ал.2 от Устава на НСОРБ, в него всяка община е представена от 

двама делегати – кмета на общината и представител на общинския съвет. В 

неговите заседания общината има право на два гласа, упражнявани самостоятелно 

от двамата делегати. Общината се счита за представена в случай, че в заседанието 

на Общото събрание участва поне един от нейните делегати. 

На основание чл.27, ал.1 от Устава на НСОРБ, в двумесечен срок след 

провеждането на първото си заседание, новоизбраният общински съвет следва да 

определи своя представител в Общото събрание и да уведоми за това 

изпълнителния директор на НСОРБ. В случай, че представителят на общинския 

съвет няма възможност да участва в работата на Общото събрание, общинският 

съвет определя друг свой представител, който да го замества на конкретното 
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заседание. С оглед осигуряване участието на представител на ОбС във всяко 

заседание на Общото събрание, с настоящото решение бихме могли да изберем и 

заместник на определения от нас делегат. По наша преценка можем да определим 

реда, по който избрания от нас делегат да се отчита пред общинския съвет за 

дейността си във висшия орган на НСОРБ и да ни информира за вземаните от него 

решения. 

С оглед гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.15 от ЗМСМА, във 

връзка с чл.12, ал.2 и чл.27 от Устава на НСОРБ и чл.6, т.14 от Правилника за 

организацията и дейността на Общински съвет Разград, неговите комисии и 

взаимодействието му с общинската администрация, Общински съвет Разград, след 

поименно гласуване, с 19 гласа „ЗА“, „против“ – 1, „въздържали се“ – 5, 

 

                                              Р Е Ш И: 
 

1. Определя за делегат в Общото събрание на Националното сдружение на 

общините в Република България представителя на Общинския съвет Стоян 

Димитров Ненчев – Председател на Общински съвет-Разград. 

2. При невъзможност за участие на определения по т.1 делегат в заседание на 

Общото събрание, той ще бъде заместван от Калоян Руменов Монев – 

Заместник председател на Общински съвет-Разград. 

3. Задължава председателя на Общински съвет Разград да уведоми 

официално ръководството на НСОРБ за избрания представител на Общински съвет 

Разград и за неговия заместник в Общото събрание на НСОРБ. 

4. Задължава избрания представител на Общинския съвет и неговия 

заместник да представят своевременно отчет за проведените заседания на 

Общото събрание на НСОРБ и за взетите решения, както и да представлява и 

защитава активно и компетентно интересите на Община Разград в Сдружението. 

Настоящото решение за се изпрати в седемдневен срок на кмета на Община 
Разград и Областния управител на област Разград в седем дневен срок от приемането му. 

 

Г-н Пейчо Георгиев – Зам.-председател на ОбС 

Приключих ли господин председател? 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря, господин Георгиев. 

 

С Т А Т И Я  14 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към разглеждане на докладна записка с вх.№511. 

Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Относно: Одобряване на план-сметки за разходите по третиране на битовите 

отпадъци и поддържане чистотата на териториите за обществено ползване в 

населените места на Община Разград за 2020 г. 

Господин Бояджиев имате думата като вносител. 
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Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Да господин Димитров, благодаря. На базата на разговорите, предложения на 
граждани и на общината, не излизаме с нови стойности на промилите, предлагаме те да 
бъдат запазени, но трябва да има решение на Общинския съвет, за това е внесена 
докладната записка.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Тази докладна записка е разгледана в ПК по бюджет, финанси и 

икономическа политика, ПК по устройство и развитие на територията, транспорт на 
общината, ПК по околна среда, селско, горско, водно и ловно стопанство и ПК по 

законност, превенция на корупцията, контрол на решенията, предложения на гражданите 
и връзка с НПО. Най-напред давам думата на председателя на постоянната комисия по 

бюджет господин Минчев, да информира за становището на комисията.  
Г-н Милен Минчев – Председател на ПК 

Докладната записка беше подкрепена в комисията, гласували „ЗА“ – 6, „против“ – 

няма, „въздържали се“ – 2. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Моля господин Джипо Джипов – председател на комисията по ТСУ, 

да информира за становището на комисията.  
 

Г-н Джипо Джипов – Председател на ПК 

Уважаеми колеги, на редовното си заседание на 10.12.2019 г. комисията взе 
следното решение: гласували „ЗА“ – 5, „против“ – няма, „въздържали се“ – няма.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Госпожо Балтова, информирайте за становището на комисията по 

околна среда.  
 

Г-жа Румяна Балтова – Председател на ПК 

Постоянната комисия не подкрепи докладната записка и проекта за решение, „ЗА“ 

– 2, „против“ – няма, „въздържали се“ – 1. Благодаря. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Моля председателя на комисията по законност господин Калоян 

Монев, да ни информира за становището на комисията.  
 

Г-н Калоян Монев – Председател на ПК 

Комисията, с 5 гласа „ЗА“, без „против“ и 1 – „въздържал се“, подкрепя проекта за 
решение.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Въпроси? Заповядайте, доктор Апти.  

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 
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Благодаря Ви, господин председател. Аз имам само един въпрос към вносителя, а 
именно: дали тези план-сметки са съобразени с нуждите на жителите на населените 
места, а именно с докладните, които кметовете по кметства са подали до общинска 
администрация? Или тези числа повечето, например за брой контейнери и т.н. са 
преписани от миналата година от чиновници, които така образно казано са поставили  

показалеца  и с външния очен канал  по този начин са  написани? Съобразено ли е с 
нуждите на жителите конкретно? 

 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Нашите документи се пишат от чиновници, господин Апти. Естествено, че всичко 

това е съобразено. Проведени са разговори с фирмата, която върши на практика 
сметопочистването. Ще се актуализира схемата на съответните бобъри, които са в 

момента разпределени в Разград и населените места, защото това, което отчитаме е, че 
няма нормално покриване на всичките терени, които на практика акумулират битов 

отпадък. Това ще бъде свършено от общинската администрация, ще бъде съгласувано с 
фирмата, която извършва почистването и аз мисля, че през следващата година ще бъде 
много по-добро състоянието. Това действие, че оставяме старите план-сметки е 
съобразено и с интересите на фирмата. Беше съгласувано евентуално си заявят дали това 
ги удовлетворява, дали покрива разходите им за извършване на тази дейност и те 
потвърдиха, че могат да работят на базата на тези приходи, които ще бъдат акумулирани 

от събраните средства през 2020 г. Но ще има движение по отношение местата където са 
определени за сметосъбиране. Това ще е под формата на информация, пак ще бъдете 
запознати на някое от следващите заседания на общинския съвет. 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Заповядайте, за доуточняващ въпрос. 
 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Искате да кажете, т.е. твърдите, че сте се съобразили с брой контейнери, които са 
поискали кметовете по кметства и с режима тяхното, с режима на сметопочистването, 

т.е. да минават…Всичко е съобразено? 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Принципа по който се определят колко да бъдат съответните съдове, те са 
съобразени с реалната големина на населеното място и с реално живущите хора в 

населеното място. Това ще бъде актуализирано сега, защото на практика на много места 
населението доста е паднало в сравнение с периода, когато е сключен договора. 
Драстично е спаднало. Друг е въпроса, по съществения, как се използват тези бобъри. Аз, 
главата ми беше побеляла и в предишните мандати когато бяхме, защото там се изхвърля 
особено по селата, не ги упреквам, тук има и селски кметове и те го знаят, там се 
изхвърля много друг биологичен отпадък, особено пролетта и есента, когато се 
отработват терените, които те ползват в техните домове и се изхвърля много небитова 
смет, а се хвърля много растителен отпадък, който е бил в дадените домове. И това, в 

такива сезони винаги създава известно напрежение по отношение на изчистването им. 

Има обаче и друг способ, който в такива моменти може да бъде използван и това е когато 

се направят заявки от страна на кметовете, нали знаете, че има едни специални лодки, 
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които са при тях с много по-голяма кубатура, които могат кампанийно, когато 

приключва сезон да поемат от тези отпадъци и да бъдат изхвърлени съответно на 
сметищата. За съжаление не всички го правят по този начин и затова се претоварват 
контейнерите, които са битови. По този въпрос ще работим през тази година, ще имаме 
срещи, ще имаме разговори в населените места. Хората трябва да разберат кое е битов 

отпадък и той къде да се пада, кое е растителен отпадък и той къде трябва да попада. Но 

това ще е въпрос на работа през следващите месеци.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да, благодаря Ви. Други въпроси? Госпожа Елка Неделчева, заповядайте.  
 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 

Въпроса ми към вносителя е свързан и с така, ако мога да кажа една дискусия, 

която задочно се разгоря в медийното пространство. Господин Бояджиев, бихте ли ни 

дали информация към настоящия момент, вече сме в края на бюджетната година, какво е 
състоянието по отношение разплащането на задълженията на общината към всички 

субекти, които имат отношение към поддържането на чистотата – фирмата и т.н.? Как ще 
завършим годината, със задължения или ще сме се разплатили, това е първия ми въпрос. 
И имам и още един въпрос. Сега ли да го задам или да изчакам да ми дадете информация 
по първия? 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Ами тука присъства и нашия директор на Дирекция „Финанси“, която най-точно 

ще Ви каже, защото тези суми всеки месец се променят, тъй като се мъчим тука от два 
месеца да поемем една част от разходите, които са за изтичащите сега месеци. Имам 

предвид ноември и декември, но ситуацията като цяло е много сериозна. За да бъде точна 
ще дам думата на Поля Иванова, да ви каже точната цифра. Слушайте я внимателно.  

 

Г-жа Полина Иванова – Директор на Дирекция „Финансови дейности и МДТ“ 

Към 1 декември – разходите касаещи включително месец ноември 2019 г., 
задължение на фирма „Еф Си Си“, която изпълнява договора за сметосъбиране и 

сметоподдържане, дължим 450 053 лв. и 0,57 ст. Отчисленията съгласно Закона за 
управление на отпадъците, актуални отново към 1 декември касаещи, подчертавам и 

депонираните отпадъци и за месец ноември са в размер на 964 232 лв. Или общо събрани 

са 1 мил. 414 хиляди 285 лв. Малко по актуални данни към дата 17 декември, към края на 
работния ден вчера Община Разград е събрала на 100 % такса битови отпадъци и към 

днескашна дата, в момента имаме наличност по сметката, целеви разход за битови 

отпадъци 287 000 лв. Но в тези 287 000 лв. за месец декември на първо място трябва да 
финансираме – заплатите на служителите заети в дейност чистота, след което ще остане 
един остатък около 150 000 лв. и ще направим плащане към РОСВ за отчисления. Това е 
към днескашна дата, като разплащане. Ако гласувате следващата докладна с корекцията 
на бюджета, ще направим и 100 000 лв. плащане към сметосъбиращата фирма. Това са 
най-актуалните данни към момента.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Отговора е този.  
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Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 

Благодаря за отговора, ама никак обнадеждаващо не звучи с това огромно 

задължение. И следващия ми въпрос е: за тази година, т.е. за следващата 2020 г. така 
Министерството на околната среда прояви разбиране и се взе решение вдигането на тази 

такса за тон депониран в, таксата, която се плаща към държавния бюджет, да бъде 
поетапно разсрочена в следващите години за достигане на максимално предвидената в 

закона стойност, което е добре, защото нали донякъде така дава въздух на общините 
постепенно да стигнат до тази доста огромна сума, която ще се наложи да внасят. И тука 
въпроса ми е следния: за да облекчим в следващите години бюджета на общината по 

отношение точно на тези вноски, които се правят към държавния бюджет, има ли 

общината някакви предприети действия, какво се предвижда за да се намали 

количеството на депонирания отпадък и от там съответно нали да се плаща по-малко в 

бюджета?  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Има естествено механизми, които държавата не ги е измислила, тя ги налага на 
базата на приоритетите, които се налагат от Европейския съвет. Политиката, която 

насочва към тях е следната: целта е един голям процент от това, което отива на 
сметищата да бъде преработвано и на практика да пълни по-малко клетките на 
съответните, при нас както са Регионални сметища. Защото когато имаш работеща, 
такава преработваща инфраструктура плащаш много по-малко и няма да стигаш тези 

тавани, които са в момента, 95-96 лв., които след 2 години всяка една община, която 

няма завършено и съответно сертифицирано Регионално сметище, ще се наложи да 
събира от ползвателите. Целта е колкото се може по бързо да се направи сепарираща 
инсталация, още по-бързо да започне да се прави и другата трета клетка на нашето 

сметище. Не мога да каже, че е работено много последователно, нямаме обяснение защо 

е станало така, но нещата са все още в проектна фаза. А самото строителство няма да 
бъде толкова бързо реализирано по простата причина-това са сложни съоръжения и това 
до голяма степен ще ни създаде трудност през следващата година, защото втората клетка 
има много малък резерв в нея. И в рамките на тези 365 дена, дано устискаме, но 

строителството няма да завърши за 365 дни, а ще отиде най-малко година и половина. И 

това ще стане голям проблем. Аз го казах и преди две седмици мисля, че беше, ако ние 
останем с почти запълнено сметище, ще трябва да го изнасяме – битовия отпадък в 

съседни НАН. А от съседните НАН, половината са запълнени и остават свободни 

сметища в Силистра и във Варна. И това означава да се носи боклука в Силистра и във 

Варна, и нали ви е ясно колко ще се вдигне себестойността на тази услуга. Не искам да 
мисля в момента. Целта ни е колкото се може по-бързо да отпушим както се казва 
дупката и да започнем строителството по най-бързия начин, като имате предвид обаче, 
че и проектански дейности имат да се вършат, като тръгнете на съгласуване с РОСВ и 

другите институции, които имат отношение, то няма да стане за 10-20 дена, а ще отидат 
няколко месеца докато подготвим проектите. Колкото до другото, до самата инсталация 
– там нещата са в малко по-добър вариант, имахме среща със заместник министъра 
миналата седмица по околна среда в София, с ръководителя на Оперативната програма 
на околна среда, уточнихме доста от нещата, които трябваше да бъдат уточнени, имахме 
разбиране и от страна на министерството, но работата ние трябва да си я свършим. Те 
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няма да дойдат да ни свършат работата, която ние не сме я направили. Най-вероятно 

това, което ще бъде за сметището, се търси там вариант, имаме вече виждания да 
намерим фирма, която ще поеме и една голяма част от разходите по строителството, 

защото тези пари, които ги имаме в набирателната сметка в Регионалното управление – 

няма да бъдат достатъчни за да бъде изградена третата секция на сметището. Има много 

въпроси, които още тепърва ще се уточняват. Не са си изпълнили там задълженията и 

почти всички останали общини, защото нали знаете, че нашето сметище е регионално и в 

това регионално сметище всеки, който хвърля трябва да внася и своя ДАН в 

набирателната сметка, в която се събират пари именно за такива по-нататъшни 

последващи действия по разширяване. Ще имаме разговор с колегите, най-вероятно 

веднага след Нова година ще бъде тази среща, на която ще присъстваме всички, имаме 
организационни въпроси там да уточняваме във връзка с промените в три от общините, 
нови хора ще влязат в ръководството на тази институция, но всички трябва да си 

изпълнят финансовия ангажимент. Разговаряхме го с колегите, бяхме в София на 
опознавателна среща буквално преди една седмица, аз им го поставих този въпрос. След 

Нова година ще се съберем, защото няма да имаме време между Коледа и Нова година, 
ще се съберем да се уточним това, което всяка една община трябва да го окаже и всеки 

трябва да си изпълни задълженията. Това е.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Давам думата на общинския съветник господин Ирфан Салъфов.  

 

Г-н Ирфан Ахмедов – ПП „ДПС“ 

Благодаря Ви.  

Уважаеми господин председател, 

Уважаеми колеги общински съветници, 

Уважаеми господин Бояджиев, 

По време на заседанията на комисиите, когато беше разглеждана тази докладна 
записка беше споменато, че към момента, говорим за датата на заседание на комисията, 
че се водят някакви преговори и за корекция на отчисленията по Закона за управление на 
отпадъците, т.е. по конкретно по чл.64, че тези 98 лева, точка 86 лева за тон ще бъдат 
коригирани. Имаме ли такова решение? 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Решението не е наше, решението е на органите, на Министерството на околната 
среда и с това решение вдигането на този компонент, на този показател беше отложено 

във времето с 3 години, но не изцяло. А просто беше решено, че следващата година, 
сиреч 2020 година таксата, това е такса, която ще се заплаща от всяка една община, ще 
бъде в рамките на 64 мисля, че беше или 65 лв., по-следващата година ще бъде в рамките 
на 72-75 лв. и по, по следващата, след три години тя ще добие своя максимален размер, 

който първоначално беше гласувано. Максималния размер е 96 лв. Първоначално беше 
писано 94, след корекциите казаха, че ще е 96. Това означава всяка община на базата на 
бюджета трябва да си внася вноските. И в интерес на истината тя ще бъде изключително 

сложна и непосилна особено за по-малките общини. Не мога да кажа, че ние по-големите 
сме гарантирани, но просто приходите при нас ще бъдат по-големи въпреки, че за нас 
това е едно сериозно бреме, много сериозно. Сега няма да се почувства толкова 
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сериозно, защото увеличението е с много малък процент, но на третата година ще 
почувстваме истинския срив, защото много пари трябва да се заделят по това време за 
бюджет. Но има решение. 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Завършихте ли? 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Да, завърших.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Имате възможност за доуточняващ въпрос.  
 

Г-н Ирфан Ахмедов – ПП „ДПС“ 

Да благодаря Ви, господин Бояджиев. Това нещо е наистина хубаво, няма да е 
98.86 ами ще бъде примерно 40 на 60 и няколко лева, но как да го разбирам тази 

табличка представена ни в докладната записка, сумата от 2 549 310 лв.? Тази сума не се 
ли определя на базата 98.86? Благодаря Ви.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Добрин, ще Ви отговори.  

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Уважаеми дами и господа общински съветници,  

Няма как да приемем план-сметка, която да не отговаря на 98 лева и няколко 

стотинки, тъй като тази договорка, която е постигната между екипите на НСОРБ и 

Министерството на околната среда и водите все още не е намерила отражение в 

наредбата, което означава, че към този етап сумата, която сме изчислили в план-сметките 
е на базата именно на тези 98 лева и няколко стотинки. Когато излезе, очаква се през 
февруари месец да излезе нормативната уредба, която да уреди 67 лв., тогава вече ще 
имаме правното основание да направим тази корекция.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Господин Ахмедов, разбрахте ли? Сега сме малко като на сватба за даване на 
подаръци. Заповядайте, госпожо Георгиева.  
 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 

Първо да взема повод от това, което каза господин Добрев и да попитам – как 

тогава ще се коригира план-сметката, като тя следва да бъде приета до края на 
съответната година, т.е. корекция след това няма как да има. Аз напълно Ви разбирам, че 
като няма нали приет нормативен акт, а са само договорки, Вие сте длъжни да заложите 
тази сума, но в интерес на истината няма как да я коригирате в рамките на годината след 

това. Няма такова основание в Закона за местните данъци и такси. Това ми е само като 

уточнение. 
Сега искам да попитам следното нещо, вече конкретния ми въпрос е свързан с това 

дофинансиране, което от страна на общината ще се наложи, то е очевидно, ясно е, 
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напълно разбирам становището на общинската администрация и на кмета, че таксата за 
битови отпадъци не следва да се увеличава, само че отчисленията така или иначе ще 
растат. Аз съм си извадила миналогодишната докладна за да съм точна въпреки, че си 

спомням доста детайлно какво се случи тогава. Дофинансирането миналата година за 
план-сметката, която беше с милион и 500 по-ниска от тази, беше в размер на 330 000 лв. 

и аз мога да го покажа това нещо. Тука само се говори за дофинансиране, въпроса ми е: 
колко ще бъде то при положение, че самата план-сметка е с милион и половина повече? 

Колко общината ще дофинансира за тази дейност, която очевидно се нуждае в момента 
от дофинансиране? Благодаря. 

Малко ако искате да доразвия или да подскажа – дефицита, който сте писали, че се 
очертава за другата година е милион 347 хиляди. Това ли ще дофинансира общината? 

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Вие сама… 

 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 

Дофинансиране от гледна точка на зимното поддържане, примерно ще се поеме от 
общинския бюджет.  

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Вие сама отговорихте, че един път направени разчетите на план-сметките наистина 
те не могат да бъдат коригирани, чисто като акт на Общинския съвет. Но това не 
означава, че тези план-сметки ако се наложи да дофинансираме 1 мил. и 300 х.лв., ще 
трябва да дофинансираме 1 мил. и 300 х.лв., ако се наложи да дофинансираме 700 х.лв., 

ще дофинансираме 700 х.лв. Как ще стане това дофинансиране обаче мисля, че не е 
предмет на разглеждане точно на тази докладна записка, а на тази, която ще разглеждаме 
януари месец, която определя бюджета на Община Разград.  

 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 

Ако може доуточняващ? 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Заповядайте, за доуточняващи въпроси.  

 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 

Аз не съм попитала как и какво, аз попитах в какъв размер. И това трябва да е ясно 

още от сега, защото план-сметката трябва да е балансирана, разходите за дейност чистота 
трябва да съответстват на приходите. Така че, още от сега трябва да е ясно колко ще е 
дофинансирането. Вие след това в бюджета може да си го разпределите където решите 
наистина, но сега Вие трябва да знаете колко ще е дофинансирането. Благодаря.  

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

И в тази връзка как може да знаем, като нямаме приета нормативна база? 

 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 

Тогава как ни предлагате тази план-сметка? 
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Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Предлагаме ви го на база действащата нормативна база. 
 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 

Аз на действащата Ви питам. Има дефицит, предлага се да се дофинансиране, не се 
знае колко. Това са приходи, които ще дойдат от другите данъци и такси. Те трябва да 
компенсират тази именно дейност. В какъв размер ще бъде прогнозираното Ви 

дофинансиране от страна на общината? 

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България-Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  

 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Господин Иво Димитров, искате ли думата?  

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

По-конкретно госпожа Иванова.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

За реплика, изчакайте малко. Господин Добрев, ще отговаряте ли на уточняващия 
въпрос?  

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Да, ако може госпожа Иванова.  
 

Г-жа Полина Иванова – Директор на Дирекция „Финансови дейности и МДТ“ 

От план-сметката е ясно, че със сигурност дейност чистота, ще я дофинансираме с 
милион и триста, колкото е недостига в план-сметката. План-сметката е направена за 
календарната година, така беше и миналата година, касаеща календарната година. Какви 

разходи ще останат към 31 декември – неразплатени, дали ще успеем до края на годината 
да съберем някакви допълнителни приходи от такса битови отпадъци, в момента е 
страшно динамично движението на средствата, хората се активираха, някои плащан, 

някои не, водим разговори с абсолютно всички големи фирми, които имат стари 

задължения. Така че, какъв ще бъде освен милион и триста, каква ще бъде сумата за 
дофинансиране в момента не мисля, че някой може да отговори. Ще има дофинансиране, 
но това ще бъде вследствие когато разработим бюджет 2020 г. И както каза господин 

Добрев, ще бъде обект на друга докладна записка.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Заповядайте, госпожо Георгиева.  
 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 

Само да изразя становище по отношение на отговора. Аз това исках да чуя. 

Милион и триста ще бъде на този етап дофинансирането, и защото дефицита е толкова 



74 

 

действително. Това да го имаме предвид нали когато говорим за други разходи, да го 

имаме предвид когато става дума за приходите, защото една част от приходите от 
другите дейности ще дойдат за покриване на този разход. Благодаря.  

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 

Реплика може ли, господин Димитров? 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Реплика на кого? Сега сме въпроси и отговори. За изказвания, първо господин 

Валентин Василев, след това госпожа Радославова.  
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Ама много бързо минахте от въпроси към изказвания.  

 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Аз имам въпрос.  
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

И аз имам въпрос. 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

За въпрос давам думата на господин Василев, след това и на Вас. 
 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Едното ще бъде въпрос разбира се и малко доуточнение по нещата, които говори 

господин кмета.  
Господин кмете, аз не чух само според Вас колко време имаме до запълване на 

клетката на Регионалното депо? Това ми е първия въпрос.  
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Аз го казах преди малко. Минимум година, година и 2-3 месеца по мнение на 
фирмата, която в момента оперира там. 

 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Благодаря Ви за този отговор, защото в предизборната кампания имаше съвсем 

други изказвания, нали едва ли не януари месец почваме да возим боклуците за Варна. 
Благодаря Ви за този отговор. И второто, което е искам да поясня за сепариращата 
инсталация, тук сте прав наистина, че забавихме малко процедурите. Но искам да 
стане….Господин Димитров… 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Моля за тишина в залата. Колега Иво Димитров, обръщам Ви внимание – не 
пречете на съветниците да си поставят въпросите.  

 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 
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Благодаря. Прав сте господин кмете, че наистина бяха забавени малко процедурите 
за сепарираща инсталация, но там имаше една много съществена причина да ги забавим. 

Миналата година месец май или юни ако не се лъжа, имах среща с министър Димов, 

който тогава в следствие на този разговор разреши на общината да ползваме натрупания 
резерв от отчисленията, който за Община Разград в момента е към 11 млн.лв. Тогава ни 

разрешиха да ползваме първите 5 млн.лв. за да можем да стартираме процедурата. 
Предишното ръководство на Община Разград по никакъв начин категорично не е искало 

да тегли кредити, допълнителни средства за да финансира тази поръчка. След получаване 
на одобрението, тогава с господин Тахиров и хората от правния отдел стартирахме. И аз 
се надявам че те ще бъдат приключени в нужното време, за да може наистина фирмата, 
която бъде избрана за изпълнител наистина да започне да извършва тази дейност по 

сепарирането и в следствие на тази дейност, аз се надявам наистина да има още време – 

няколко месеца, половин година, дай Боже и повече, във втората клетка на депото да има 
възможност да се побере още отпадъци. Благодаря.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

По отношение на обема, които са в момента в сметището, да, има в момента 
допълнителен резерв, който как беше вземат. Когато беше докарана тук допълнителна 
техника и се тъпче в момента с компактори, които са от Добрич за да може да се 
постигне резерв, който да се използва и да удължи живота на тази клетка. Затова говоря 
и това нещо стана сега, в този период. След разговори и с фирмата оператор, която 

оперира и в Добрич.  

 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Реплика може ли, господин председател? 

Господин Бояджиев, проверете наистина. Аз твърдя, че това нещо не е точно така, 
защото месец май, ако господин Тахиров е тука може да ме поправи, месец май или 

месец юни имаше комисия от експерти, която още тогава постанови, че запасите на 
депото са в рамките на година и половина. Даже за две години. Нека да бъдем точни. 

Може господин Тахиров да намери това експертно становище и да го представи на 
Общинския съвет, да го види. Благодаря.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Най-точния показател ще бъде когато хвърлим боклука и края на годината ще 
видим какви са му резервите. Всичко друго е теория и празни приказки, да ви кажа. 
Времето ще покаже.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Давам думата на общинския съветник Надежда Радославова, за въпроси.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Благодаря Ви, господин председател. Аз искам в този момент, имам два въпроса, 
задавам ги тук, тъй като не съм член на комисиите, в които е разглеждана докладната 
записка, така че не съм имала възможност да поискам отговор на тези въпроси. Първия 
ми въпрос е, който много ясно искам да се чуе на сесията неговия отговор, е: колко общо 

е била сумата за сметосъбиране и сметоизвозване по Приложение №1, общо имам 
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предвид, която сега ни се предлага в размер 5 247 572 лв., това е първия ми въпрос. Имам 

предвид за тази година колко е било. Втория ми въпрос е: кога изтича договора на 
фирмата по сметосъбирането и сметоизвозването?  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Договора изтича това лято. Мисля, че към края на месец юни. Точната дата не мога 
да я кажа сега, но това лято ще трябва да се избере нова фирма оператор.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Лятото или месец юни? 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Точната дата не можем да я кажем. Нали трябва да се види, има договор.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Аз не искам точна дата… 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Но е лятото. 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Искам просто да разбера, дали изтича в следващата календарна година този 

договор.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Следващата, естествено.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Но не в началото, а в средата.  
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Средата.  
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

По първия въпрос, миналата година колко е била сумата по Приложение №1 и сега 
аз я цитирах, тя е видна от докладната записка.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Тука ли е Тахиров? Тахиров, имаш думата.  
 

Г-н Недим Тахиров – Директор на Дирекция „Програми и околна среда 
Уважаеми госпожи и господа общински съветници,  

По отношение, връщам се малко назад, защото искахте конкретна дата за сроковете 
на договора, който изтича. Имаме различни договори, едното е за дейности по 

обезвреждане на отпадъци чрез депониране на Регионалното депо. Както каза кмета, 
наистина средата на годината – юни месец изтича. А по отношение на сметосъбирането, 

пак догодина изтича – месец септември. Това е по отношение на първия въпрос. По 
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отношение на втория въпрос за размера на планираните средства. Миналата година бяха 
в размер около 4 милиона, 100 и няколко хиляди, мисля че беше. В бюджета на общината 
за дейността веднъж е предложено увеличаване на разходите за дейността на плана и 

доколкото знам и на тази сесия с още 100 х.лв. ще се увеличи – плана, за да можем да се 
разплатим. И общо за календарната 2019 г. ще бъдат 4 443 000 лв. Сегашната план-

сметка, както е видно е 5 247 572 лв. Това е увеличението с тези 95 лв. на размера на 
отчисленията. Ако се приеме през следващата година, в началото на годината плана 
може да падне с 670 000 лв. на дейност чистота, може да го коригирате когато правите 
корекции по бюджета. Не говоря да се коригира план-сметката, а да се коригира 
дейността чистота. Може да го намалите с 670 000 лв., при което може да има план за 
2020 г. дейност чистота 4 576 000 лв., което е съпоставимо с това, което с последната 
корекция ще бъде за 2019 г. Благодаря Ви за вниманието. Приключих.  

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз, господин Тахиров. Други колеги съветници желаят ли да 
поставят въпроси? Али Кязимов, заповядайте.  
 

Г-н Али Кязимов  – ПП „ДПС“ 

Аз искам да попитам вносителя дали предлаганата ни план-сметка е съобразено с 
искането или желанието, както искате го разберете, с кметовете на населени места?  

 

Г-н Левент Апти  – ПП „ДПС“ 

Господин Левент Апти не говори на микрофон.  

 

Г-н Али Кязимов  – ПП „ДПС“ 

Извинявам се тогава, оттеглям си въпроса.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Други колеги? Не виждам желаещи. За мнения и съображения още веднъж 

предоставям възможност да бъдат изложени, ако желае някой. Не виждам и такива 
желаещи и затова обявявам, че дискусията  приключва. И сега предстои да се произнесем 

с гласуване по проекта за решение по тази докладна записка. Режим на гласуване колеги, 

моля гласувайте по проекта за решение.  
 

Общинският съвет взе следното  

 

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                      № 19  

 

В съответствие с изискванията на чл.66, ал.1 от Закона за местните данъци и 

такси и чл.16, ал.2 от Наредба № 14 на Общински съвет Разград за определянето и 

администрирането на местните такси и цени на услуги на територията на Община 

Разград е постъпила докладна записка за одобряване на план сметки за разходите 

по третиране на битовите отпадъци за 2020 г. 

В изпълнение на вменените отговорности на общините за дейностите по 

управление на отпадъците общинската администрация е подготвила предложение 
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за план-сметки за финансовите разходи за Дейност „Чистота” за 2020 г., включващи 

изпълнение на дейностите по управление на битовите отпадъци и поддържане 

чистотата на териториите за обществено ползване. 

План-сметките са разработени съгласно изискванията на чл.66, ал.1 от Закона 

за местните данъци и чл.16, ал.2 от Наредба № 14 на Общински съвет Разград за 

определянето и администрирането на местните такси и цени на услуги на 

територията на Община Разград и отразяват необходимите разходи за: 

- осигуряване на съдове за съхраняване на битовите отпадъци - контейнери, 

кофи и други; 

- събиране, включително разделно на битовите отпадъци и транспортирането 

им до депата или други инсталации и съоръжения за третирането им; 

- проучване, проектиране, изграждане, поддържане, експлоатация, закриване 

и мониторинг на депата за битови отпадъци или други инсталации или съоръжения 

за обезвреждане, рециклиране и оползотворяване на битови отпадъци, 

включително отчисленията по чл.60 и чл.64 от Закона за управление на 

отпадъците; 

- почистване на уличните платна, площадите, алеите, парковите и другите 

територии от населените места, предназначени за обществено ползване. 

План-сметките включват необходимите разходи за изпълнение дейностите 

посочени в чл.66 ал.1 от Закона за местните данъци и такси по населени места и са 

на стойност 5 247 572 лв. /Приложения от 1–23/. 

При направените разчети за 2020 година разходите за дейностите по третиране 

на битовите отпадъци и поддържане на чистотата на територията на община 

Разград, са както следва: 

- на обобщените разходи за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на населените места в Община Разград за 

2020 година /Приложение № 1/ в размер на 5 247 572 лв.; 

- на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Балкански, общ.Разград за 2020 

година /Приложение 

№ 2/ в размер на 31 317 лв.; 

- на разходите за дейностите по третиране на битовите 

отпадъци и поддържане на чистотата на територията на с.Благоево, общ.Разград за 

2020 година /Приложение № 3/ в размер на 40 532 лв.; 

- на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Гецово, общ.Разград за 2020 година 

/Приложение № 4/ в размер на 144 653 лв.; 

- на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Дряновец, общ.Разград за 2020 

година /Приложение 

№ 5/ в размер на 44 460 лв.; 

- на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Дянково, общ.Разград за 2020 година 

/Приложение № 6/ в размер на 116 348 лв.; 

- на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Киченица, общ.Разград за 2020 
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година /Приложение 

№ 7/ в размер на 44 206 лв.; 

- на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Липник, общ.Разград за 2020 година 

/Приложение № 8/ в размер на 32 681 лв.; 

- на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Мортагоново, общ.Разград за 2020 

година 

/Приложение № 9/ в размер на 65 299 лв.; 

- на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Недоклан, общ.Разград за 2020 

година /Приложение 

№ 10/ в размер на 18 519 лв.; 

-на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и  поддържане 

на чистотата на територията на с.Осенец, общ.Разград за 2020 година /Приложение 

№ 11/ в размер на 68 502 лв.; 

- на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Островче, общ.Разград за 2020 година 

/Приложение № 12/ в размер на 31 992 лв.; 

- на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Побит камък, общ.Разград за 2020 

година 

/Приложение № 13/ в размер на 26 157 лв.; 

- на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Просторно, общ.Разград за 2020 

година /Приложение 

№ 14/ в размер на 22 873 лв.; 

- на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Пороище, общ.Разград за 2020 година 

/Приложение № 15/ в размер на 44 405 лв.; 

- на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Радинград, общ.Разград за 2020 

година /Приложение 

№ 16/ в размер на 26 575 лв.; 

- на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Раковски, общ.Разград за 2020 година 

/Приложение № 17/ в размер на 115 030 лв.; 

- на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Стражец, общ.Разград за 2020 година 

/Приложение № 18/ в размер на 77 966 лв.; 

- на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Топчии, общ.Разград за 2020 година 

/Приложение № 19/ в размер на 30 633 лв.; 

- на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Ушинци, общ.Разград за 2020 година 

/Приложение № 20/ в размер на 35 730 лв.; 
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- на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Черковна, общ.Разград за 2020 

година /Приложение № 21/ в размер на 23 144 лв.; 

- на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Ясеновец, общ.Разград за 2020 година 

/Приложение № 22/ в размер на 110 453 лв.; 

- на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на гр.Разград, общ.Разград за 2020 година 

/Приложение № 23/ в размер на 4 096 097 лв. 

Предвид изложеното и на основание чл.21, ал.1, т.23 и чл.22, ал.1 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, чл.66, ал.1 от Закона за 

местните данъци и такси и чл.16, ал.2 от Наредба № 14 на Общински съвет Разград 

за определянето и администрирането на местните такси и цени на услуги на 

територията на Община Разград, Общински съвет Разград, с 19 гласа „ЗА“, 

„против“ – 8, „въздържали се“ – 1, 

 

                                              Р Е Ш И: 
 

1. Одобрява план-сметки на разходите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане чистотата на територията на населените места в Община Разград за 

2020 г., както следва: 

1.1. На обобщените разходи за дейностите по третиране на битовите отпадъци 

и поддържане на чистотата на територията на населените места в Община Разград 

за 2020 година /Приложение № 1/ в размер на 5 247 572 лв. 

1.2. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Балкански, общ.Разград за 2020 

година 

/Приложение № 2/ в размер на 31 317 лв. 

1.3. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Благоево, общ.Разград за 2020 

година 

/Приложение № 3/ в размер на 40 532 лв. 

1.4. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Гецово, общ.Разград за 2020 година 

/Приложение № 4/ в размер на 144 653 лв. 

1.5. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Дряновец, общ.Разград за 2020 

година 

/Приложение № 5/ в размер на 44 460 лв. 

1.6. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Дянково, общ.Разград за 2020 

година 

/Приложение № 6/ в размер на 116 348 лв. 

1.7. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Киченица, общ.Разград за 2020 

година 
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/Приложение № 7/ в размер на 44 206 лв. 

1.8. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Липник, общ.Разград за 2020 година 

/Приложение № 8/ в размер на 32 681 лв. 

1.9. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Мортагоново, общ.Разград за 2020 

година 

/Приложение № 9/ в размер на 65 299 лв. 

1.10. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Недоклан, общ.Разград за 2020 

година 

/Приложение № 10/ в размер на 18 519 лв. 

1.11. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Осенец, общ.Разград за 2020 година 

/Приложение № 11/ в размер на 68 502 лв. 

1.12. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Островче, общ.Разград за 2020 

година 

/Приложение № 12/ в размер на 31 992 лв. 

1.13. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Побит камък, общ.Разград за 2020 

година 

/Приложение № 13/ в размер на 26 157 лв. 

1.14. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Просторно, общ.Разград за 2020 

година 

/Приложение № 14/ в размер на 22 873 лв. 

1.15. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Пороище, общ.Разград за 2020 

година 

/Приложение № 15/ в размер на 44 405 лв. 

1.16. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Радинград, общ.Разград за 2020 

година 

/Приложение № 16/ в размер на 26 575 лв. 

1.17. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Раковски, общ.Разград за 2020 

година 

/Приложение № 17/ в размер на 115 030 лв. 

1.18. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Стражец, общ.Разград за 2020 

година 

/Приложение № 18/ в размер на 77 966 лв. 

1.19. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Топчии, общ.Разград за 2020 година 

/Приложение № 19/ в размер на 30 633 лв. 
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1.20. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Ушинци, общ.Разград за 2020 

година 

/Приложение № 20/ в размер на 35 730 лв. 

1.21. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Черковна, общ.Разград за 2020 

година 

/Приложение № 21/ в размер на 23 144 лв. 

1.22. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Ясеновец, общ.Разград за 2020 

година 

/Приложение № 22/ в размер на 110 453 лв. 

1.23. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на гр.Разград, общ.Разград за 2020 

година 

/Приложение № 23/ в размер на 4 096 097 лв. 

2. Общинската администрация да организира и контролира дейностите по 

сметосъбирането и сметоизвозването на битовите отпадъци по обявената със 
заповедта на кмета на общината честота за 2020 г., обезвреждането им на депо и 

поддържане чистотата на населените места при условия, гарантиращи качествено 

обслужване на гражданите, предприятията и организациите. 
 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и на 
Областния управител на Област Разград в 7- дневен срок от приемането му. 

 

/Приложения с №№ от 1 до 23В за неразделна част от Решение №19 и са 

приложени към протокола в отделен файл/.  
 

С Т А Т И Я  15 

 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към докладна записка с Вх.№ 513. 

Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – Кмет на Община Разград.  

Относно: Изменение на бюджета на Община Разград за 2019 г.  

Господин Бояджиев, като вносител имате ли да добавите нещо към докладната? 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Не, господин Председател. Подробно са описани, на практика, функциите и 

приходите, които трябва да бъдат узаконени и на тази база, и разходите, които трябва да 
бъдат извършени, да бъдат утвърдени. Така че нещо ново и допълнително към това не 
предлагам.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Сега ще чуем становището на няколко постоянни комисии. Най-

напред давам думата на председателя на постоянната комисията по бюджет, финанси и 
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икономическа политика господин Минчев да изрази становището на комисията. 
Заповядайте.  

 

Г-н Милен Минчев – Председател на ПК 

Постоянната комисия разгледа докладната и проекта за решение е следния, 
гласували - “ЗА“ - 5, „против“- няма, „въздържали се“ - 2.  

 

 Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Моля госпожа Елка Неделчева да информира за решението на постоянната 
комисия по образование и наука. 

 

Г-жа Елка Неделчева – Председател на ПК 

Уважаеми господин Председател, 

Уважаеми колеги,  

Докладната записка беше разгледана в заседание на комисията по образование и 

наука, в което заседание взеха участие седем от нейните членове. При гласуването 

докладната записка и проекта за решение към нея, беше подкрепена, с 4 гласа “ЗА“, 

„против“- няма, „въздържали се“ - 1. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Моля господин Иво Димитров, председател на постоянната комисия 
по управление на общинската собственост и стопанство, също да ни информира за 
становища на комисията.  

 

Г-н Иво Димитров – Председател на ПК   

Благодаря Ви, господин Председател. Докладната записка относно за изменение на 
бюджета на Община Разград за 2019 година, беше подкрепена, с 5 гласа “ЗА“, без 
„против“, без „въздържали се“. 

Благодаря Ви.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз. Госпожа Румяна Балтова, моля да информирате за становището 

на комисията по околна среда, селско, горско, водно и ловно стопанство.  

 

Г-жа Румяна Балтова – Председател на ПК   

Постоянната комисия на нейното заседание подкрепи докладната записка и 

проекта за решение, с 3 гласа “ЗА“, „против“- няма, „въздържали се“ - 1. Благодаря.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

И за постоянната комисия по законност, превенция на корупцията, контрол на 
решенията, предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации давам 

думата на господин Калоян Монев.  

 

Г-н Калоян Монев – Председател на ПК   

Комисията подкрепя проекта за решение, с 5 гласа “ЗА“, без „против“, 1 - 

„въздържал се“. 
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Въпроси имате ли, уважаеми съветници, към вносителя? Не виждам 

желаещи.  

Заповядайте, госпожо Радославова.  
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Аз имам един въпрос, ако ми позволите, трябва да го направите, защото имам 

такова право. Във връзка с приложение номер 1 е моя въпрос, където са отразени в точка 
4.1 приходи от наеми на земя, тези приходи са за Основно училище в село Раковски моя 
въпрос е: Колко декара са тези земи и на каква цена е сключен договора с арендатора?  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Господин Бояджиев, в Раковски земеделски земи – кой може да отговори на тоя 
въпрос? 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Ами директора на училището в Раковски.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Давам думата на госпожа Елка Неделчева, която без да е длъжна, формално, ако         

желае да информира.  
 

Г-жа Елка Неделчева –  „БСП за България“ 

Да, да.  
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Тя не е длъжна, но вносителя е.  
 

Г-жа Елка Неделчева –  „БСП за България“ 

Да, бих могла да дам отговор на поставения въпрос на госпожа Радославова. 
Обработваемите и отдадени под аренда площи, собственост на училището, казвам 

обработваемите, защото иначе повече, но едната част от тях не са обработваеми, са 1160 

декара. Те са дадени за срок от пет години под аренда на стойност 57 лева на декар, като 

е направено предоговаряне на декара за увеличаване за следващата стопанска година на 
тази сума. Благодаря.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Други въпроси? Заповядайте, госпожо Радославова. 
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

За уточняване, госпожо Неделчева, направо към Вас, ако ми позволите, за да 
нямаме посредници. Да разбирам, че 1160 декара е обработваемата земя, която давате 
под аренда, да, добре.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
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Господин Калоян Монев, заповядайте. 
 

 

 

Г-н Калоян Монев – „ВМРО, Кауза Разград“ 

Колеги, аз имам един въпрос, имам един въпрос свързан със записа в  докладната 
записка, че поради възникнала необходимост от допълнително финансиране в 

дейностите за сметосъбиране и сметоизвозване, Община Разград може да осигури 

средства в размер на 100 000 лева, като се предлага допълнителното финансиране да е за 
сметка на средствата  планирани за обект, основен ремонт на зала Абритус. Защо се 
налага… Всъщност ние разбрахме защо се налага да се преместят тези средства за 
изплащане към фирмата, която се занимава със сметосъбиране. Но какво се случва със 
зала Абритус ми е въпроса?  

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Аз мога да Ви дам известна яснота по този въпрос, както е видно и минавайки 

покрай залата, тя е недовършена, което съгласно с договора за обществената поръчка, с 
което ангажимента на юриста приключва след сключването на договора, плащането по 

този договор се осъществява след приключването и въвеждането на обекта в 

експлоатация и поради тази причина се предлага на вашето внимание да вземате 
решение, тази част от средствата да бъдат пренасочени към дейности в това, защото е 
очевидно, до края на 2019 година залата няма да бъде въведена в експлоатация, общината 
няма да дължи суми за изплащане. Силно се надяваме и водим в момента преговори, 

обаче през 2020 година да започнем да плащаме по тази спортна зала и да приключим 

сагата с този обект.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Госпожа Галина Георгиева, заповядайте. 
 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 

По повод въпроса и аз имам въпрос тогава: Кога е изтекъл договора за спортната 
зала? Ако обичате така да кажете. И второ: В бюджета за миналата година т.е. за тази 

година 178 867 лева са предвидени за разсрочено плащане, предложението е да се 
прехвърлят 100 000 лева, до края на годината какво ще се случи с тия 78 867 лева? 

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Питате ме, кога е изтекъл срока на договора ли? 

 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 

Точно така. Кога беше изтекъл срока? 

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Реално, ако говорим за цифри, изтекъл е по време на вашия мандат, мисля че по-

добре бихте могла Вие да отговорите.  
Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 

Не, напротив, изтекъл е 2014 година, по време на вашия мандат. 
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Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Но само… Тук е въпроса именно на това, че в момента се изследват…  

 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 

В 2014 година. 
 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

… че в момента изследваме документи, защото знаете, че има доста документи…  

 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 

Ами изследвайте ги, но договора е бил изтекъл към момента, в който…   

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

… има доста документи, които спират срокове, знаете, съгласно закона с 
устройство на територия, а средствата, които са останали не освоени, ще бъдат 
прехвърлени за следващата година   

 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 

За следващата година? Как ще бъдат прехвърлени за следващата година, като 

преходен остатък за същия обект? Това не е допустимо.  

 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Благодаря, господин Председател.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Заповядайте, господин Василев. Да, давам Ви думата.  
 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Господин Добрев, много Ви моля, да информирате общинските съветници, коя 
година точно е изтекъл договора за ремонт на залата.  

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

За да бъда точен ще трябва да… Трябва ми определено време да уточня…  

 

 

 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Господин Председател, нека да дадем това време на господин Добрев да 
информира общинските съветници. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Господин Василев, съгласни ли сте да продължим работа, а през това време 
господин Добрев да организира…  

 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 
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Да, да.  
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

От името на групата на Политическа партия „ГЕРБ“, искам 15 минути почивка.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Ще Ви я дам, макар че тъкмо бяхме набрали добро темпо…  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Ни не си губим темпото, господин Димитров.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

15 минути почивка по искане на групата.  
 

 

ПОЧИВКА 

ЗАСЕДАНИЕТО ПРОДЪЛЖАВА 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

След почивката продължаваме нашата работа по докладна записка с Вх.№ 513, 

относно изменението на бюджета на Община Разград за 2019 година. Моля колегите, 
които желаят да участват с въпроси или с мнения, да дадат знак. Да разбирам ли, че няма 
желаещи за въпроси, мнения и съображения по докладната записка? 

 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Господин Председател, нали трябваше да ни се даде договора, че там с датата да 
видим и да уточним… 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да. 
 

 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Благодаря. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

В следващите минути ще има възможност и сега искам да използваме времето…  

 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Господин Председател, ще имаме възможност да зададем въпроси, нали? 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Разбира се, няма да има никакви проблеми.  

Госпожо Радославова, заповядайте. 
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 



88 

 

Аз имам един доуточняващ въпрос, тъй като нямате готовност за това, което пита в 

момента доктор Василев и си мисля да запълня времето, да не губя след това с такова 
нещо времето на Общинския съвет.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да. 
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Понеже… И ще се върна към моите въпроси, които бяха по отношение на 
Основното училище в село Раковски. Отразена е сумата като приходи от наеми на земя 
56 200 лева, нали така? 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да. 
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

За годината. Сега, информацията, която получихме направо от извора е за 1160 

декара за пет години, като декара е на 57 лева, което се получава като умножим 1160 по 

57, 66 120 лева. И аз искам да питам от какво идва тая разлика от 10 000 лева и защо не е 
отразена в корекциите? 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Господин Бояджиев, една разлика има, 4000 лева и нещо или около 5000 лева за 
земите на училището на село Раковски.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

10 000 лева.  
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

А да, прощавайте.  
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Поля Иванова.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Заповядайте.  
 

Г-жа Полина Иванова – Директор на дирекция „Финансови дейности и МДТ“ 

Корекциите се правят на действително постъпилите средства на касова основа, 
толкова средства са постъпили по сметката на училището, такова е предложението за 
корекция в бюджета и такава е корекцията съответства на действително постъпилите 
суми по параграфа за наем на земя. Договора може да бъде и за по-голяма стойност, но 

към настоящия момент сумите да не са постъпили по банковата сметка на учебното 

заведение.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Уточняващо ли е?  
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Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Да, доуточняващ въпрос. Как да разбираме това, че арендатора ни  коректен и 

предстои допълнително плащане?  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

От администрацията някой, ако не е в състояние с тия детайли, да помолим 

госпожа Елка  Неделчева, ако желае, да даде допълнителна информация.  

 

Г-жа Елка Неделчева –  „БСП за България“ 

Аз искам само да уточня, че тези декари, които казах, ги казах към настоящия 
момент. За предходната, т.е. тя вече изтича, стопанска година, декарите бяха по-малко в 

последствие с анекси са подписвани договори за още… Поемам ангажимент точно по 

договорите да ги видя по колко декара са анексите за земи, които не бяха обработвани до 

тази стопанска година, те бяха пустеещи. И средствата, които от арендата ще се получат 
за тях, ще бъдат вече за следващата стопанска година. Поемам ангажимент лично на 
госпожа Радославова ще и дам копия да види и точния размер на декарите, кога са 
подписвани, на каква сума и аз съм така… Трябва да се чувствам облагодетелствана от 
тоя въпрос, защото и бившия заместник-кмет Ердинч Хасанов беше на два дена служба и 

единствения път, в който се интересува от училището в Раковски, беше да ме извика и да 
ме попита колко декара земя има училището. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Други мнения и въпроси?  

 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Едно доуточняване само към госпожа Неделчева.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Заповядайте.  
 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Госпожо Неделчева, заместник-кмета Хасанов тогава най-вероятно е Ви повикал, 

защото там пак имаше една друга история, да не кажа далавера, в училище Ясеновец, пак 

с едни земи, пак там ги бяха раздавали по 10 лева на декар ли колко беше… Господин 

Председател, това са факти, нали? И неща, които трябва да влизат в общината като 

постъпления. Та там имаше една драма и вероятно човека е бил притеснен от този факт, 
та искал да види колко пари вземате от земеделците за да ги вкарвате в касата на 
училището. Нали, господин Димитров? 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Госпожо Радославова, Вие…  

 

Г-жа Елка Неделчева –  „БСП за България“ 
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Отговор. Господин Василев, и аз доуточнявам в отговора си, тая далавера в 

училището в Ясеновец забърка точно господин Ердинч Хасанов заради собствени 

интереси.  

 

/ Смях в залата /. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Добре, да се върнем на темата. Колеги, моля за тишина в залата.  
Други въпроси има ли? Сега чакаме информация за една дата на един договор, нали 

така? Така, има ли възможност да я кажем тази дата? Кой ще информира? Няма още 
готовност, добре. Други мнения и съображения по тази докладна записка, колеги? Има 
ли желаещи? Няма.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

А кога ще ни дадете този договор, не разбрах? 

 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Чакам го. Аз разбрах, че питате от коя дата е договора.  
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Кога е изтекъл. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

На коя дата е изтекъл договора, да. И сега имаме две възможности:  

Едната е пак почивки, а другата е временно да преустановим това по ръба на правилника, 
работата по тази докладна записка, да пристъпим към следващата и след туй пак да се 
върнем. Имате ли възражения? Имате ли възражения?  

 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Господин Димитров, да вземем да починем пак.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Ами, господин Председател, определено имам възражения да се движим по ръба на 
правилника. Защо го приехте мнозинството тоя правилник, като ще сте все на ръба? 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Движението по ръба е висша форма на спазване на правилника и на закона. Та, от 
вашата група не може да искате повече почивка. Има ли някоя друга група, която да иска 
почивка? Няма такава група.  

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България-Обединение“ 

ГЕРБ вече почина. 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
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Тогава за да можем да осигурим възможност съвместно да получите информация, 
аз се възползвам от моето право като Председател и обявявам 10 минути почивка тоя 
път.   

 

 

ПОЧИВКА 

ЗАСЕДАНИЕТО ПРОДЪЛЖАВА 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Господин Добре, Ви ли ще дадете отговор на въпроса, който беше поставен при 

обсъждането на тази докладна записка?  

 

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Да.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Заповядайте.  
 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

След като прегледах наличните документи в досието и наличната строителна 
документация, виждам че срока на договора е изтекъл на 09 декември 2014 година, не 
срокът на договора, прощавайте, срокът за изпълнение на СМР. От там нататък 

изпълнителят е изпаднал в забава, която забава по смисъл на раздела на неустойките е 
минимум 40 дни, по половин процент за всеки просрочен ден. От което е видно, че на 
изпълнителя е би могло да му се търси отговорност за неустойки в размер на 269 000 

лева. В 2015 година ръководството на общината беше сменено и думата дума отваря, 

интересно ми е защо 2 години, т.е. почти 3 години дори, новото ръководство не е 
предприел действия по разваляне на договора и едва накрая на третата година изтича 
погасителната давност…  

Когато изтича погасителната давност е бил заведен частичен иск, в който пак е похвално, 

че сте успели и сте осъдили изпълнителя да ви плати 25 000 лева неустойки, а защо не 
потърсихте останалите 244 000 лева, които ви се дължат? 

 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 

А Ви защо не ги потърсихте, когато бяхте в 2014 година, когато е бил изтекъл 

договора?  

 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Господин Председател, може ли? 

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Хубаво, аз ще ви обясня.  

  

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Само да попитам заместник-кмета завърши ли си отговора. 
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Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Да, завърших.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да, заповядайте.  
 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Господин Председател, нека някой да отговори: Кой проспа… 

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 

Василев. 

 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Кой проспа изтичането на този договор? Що не са предприети необходимите 
мерки? Сега тука слушаме от заместник-кмета Добрев някакви бля, бля… Властта се е 
сменило, властта се смени след една година, къде сте били вие, какво сте направили? 

Искам само да ви припомня и едно нещо, какво беше залата. Залата беше четири 

стърчащи колони. Мога да Ви припомня също какво беше в предния мандат, знаете че 
тука ви изнасяхме докладни записки, та за пожарогасителна инсталация, та ВиК, та 
всъщност къде са били тези хора от общината, не визирам никого конкретно, кой е 
отговарял за тоя строеж? Защо нищо не е предприел? В един момент се оказва, че там 

няма зала. 
 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 

Документи никакви.  

 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

И документи никакви. Кой отговорен за тая работа? 

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

А Вие знаете ли защо, когато поехте управлението на общината, тази зала беше в 

такова състояние, наясно ли сте? Само да Ви кажа, защото беше наложено залата да бъде 
допълнителна… Защо? Защо толкова късно е започнал строежа знаете ли? Ами не знаете, 
защото толкова сте правили труда да потърсите и даже да се разровите в документацията 
да видите, че срокът на строителството е бил спиран, а именно за изготвяне на 
допълнително проектно становище за конструктивно укрепване на сградата, затова се 
наложи промяна на технологията с тия сандвич панели, затова по време на вашето 

управление внасяхте допълнителна промяна на пожарната инсталация…  

 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 

Не промяна, тя не беше предвидена изобщо. Какви ги говорите? Нямаше такъв 

проект изобщо.  

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Ами няма как да бъде предвиден проект, тъй като… 



93 

 

 

 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 

Как? 

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

…първоначално… Сега аз нали и двамата сме юристи си говорим за строителни 

неща… Първоначално залата беше предвидена да се изпълнява мерките за енергийната 
ефективност по съвсем различен начин и точно заради това не е била необходима частта 
по пожарната безопасност, след като се възприема с тези така наричани сандвич панели, 

тогава се налага промяната на пожарната. 
 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 

А Вие като обявявахте процедурата, нямахте ли проект? Някой не Ви ли каза, че 
ще се наложи такова нещо? Следване не се направи предварително? Значи обявяваме 
една процедура и тя в един момент се оказва, че трябва съвсем нещо друго и в това ни 

спираме изпълнението, започваме да проектираме сега, така ли е точно предвидено в ход 

да се случват нещата? 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Госпожо Георгиева, темата е важна, но сега обсъждаме бюджет.  
 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 

Ами защото сега тука се правят разни вметвания, които нали не показано са 
коректни.  

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Те не са вметвания, то е ясно, че вие три години нищо не сте направили да се 
променят нещата. 

 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 

А вие като целия програмен период изтървахте, ни какво да кажем? 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да, апелирам да дискутираме същината на обсъжданите въпроси… 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Доуточняване.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

…и  да не правим отклонение.  
Госпожо Радославова, по темата. 
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

По темата, да.  
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

По темата, уточняващ и конкретен въпрос.  
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Да, да. Конкретен и между другото държа да получа конкретен отговор. Датата на 
изтичане на договора да чуем още веднъж, без обяснение и разводняване. 

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

09 декември 2014 година.  
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Благодаря, видно е в кой мандат. Благодаря.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Така… 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Те първа… Извинявайте госпожо, те първа ще излязат другите неща във вашия 
мандат и хич няма да бъдат приятни. Ще ги чуете, наближава време.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Господин Георгиев, какво искате Вие да пред…  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Тогава аз ще ви питам  за договори, за неустойки и за други неща. 
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Но сега ни имаме право да питаме, защото…  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Питайте. 
 

Г-н Пейчо Георгиев – „Демократична България-Обединение“ 

Имам ли думата, господин Председател?  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да, заповядайте.  
 

Г-н Пейчо Георгиев – „Демократична България-Обединение“ 

Много се отклонихме, предлагам по докладната записка, а иначе темата за залата е 
важна, аз ще направя специално питане с конкретни въпроси и подвъпроси на едно от 
следващите заседания на Общинския съвет, наистина да чуем каква е истината, кой в кой 

мандат какво е свършил, какво не е свършил, ама как го е свършил, защо не го е свършил 

и т.н. А сега предлагам да продължим по докладната записка. 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
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Благодаря Ви.  

 

Г-н Пейчо Георгиев – „Демократична България-Обединение“ 

Това не е по докладната и нищо не правите. 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Има ли някой друг да желае да изрази становище? Няма. Приключваме дискусията 
и преминаваме към финалната част на произнасянето по тази докладна записка, а именно 

гласуването. То ще бъде поименно и за да има валидно решение трябва най-малко 17 

гласа „ЗА“. Обявявам режим на гласуване по проекта за решение по тази докладна 
записка. Моля гласувайте. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

18.12.2019 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов  +  

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов Не участва   

4. Валентин Стефанов Василев   + 

5. Галина Георгиева-Маринова Не участва   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов +   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов    

11. Калоян Руменов Монев +   

12. Левент Али Апти  +  

13. Мариан Пламенов Иванов  +  

14. Милен Йоргов Минчев +   

15 Мирослав Цанев Маринов +   

16. Надежда Иванова Анастасова +   

17. Надежда Радославова Димитрова  +  

18. Наско Стоилов Анастасов Не участва   

29. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим  +  

20. Огнян Досев Обрешков +   

21. Пейчо Добрев Георгиев +   

22. Радиана Ангелова Димитрова  +  

23. Радостина Цветанова Иванова Не участва   

24. Ремзи Реджеб Осман +   

25. Румяна Антонова Балтова +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Не участва   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Сузан Мехмедова Съдкъ  +  
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32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов   + 

 

Общинският съвет взе следното  

 

 

                                                  Р Е Ш Е Н И Е 

                                                           № 20 

 

С Решение № 658 по Протокол № 51 от 31.01.2019 г. на Общински съвет 

Разград е приет бюджетa на Община Разград за 2019 г. Съгласно чл. 124 от Закона 

за публичните финанси промените по общинския бюджет, извън тези по чл. 56, ал. 

2, се одобряват от Общинския съвет. Съгласно чл. 37 от Наредба № 15 на Общински 

съвет Разград за условията и реда за съставяне на тригодишна бюджетна прогноза 

за местните дейности и за съставяне, приемане, изпълнение и отчитане на 

общинския бюджет, при изменение в макроикономическите условия и при 

възникване на неотложни или други непредвидими обстоятелства, настъпили 

текущо през годината, приетият бюджет може да се актуализира. 

 

Съгласно т.19.4 от Решение № 658 по Протокол № 51 от 31.01.2019 г. на 

Общински съвет Разград, приходите от управление на собственост по Наредба № 2 

на Общински съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и 

вещи – общинска собственост и приходите от предоставяне на услуги по Наредба № 

14  на Общински съвет – Разград за определянето и администрирането на местните 

такси и цени на услуги на територията на община Разград, реализирани от 

учебните и детски заведения на територията на гр. Разград, с. Дянково и с. 

Ясеновец, ЦПЛР – Ученическо общежитие – гр. Разград и културните институти, 

работещи по системата на „делегираните бюджети”, се преотстъпват в приход по 

бюджетите им и се планират и отчитат като държавна дейност - за звената от 

системата на образованието и като дофинансиране - за културните институти. 

Постъпили са предложения за корекции на приходната и разходната част на 

бюджета на Община Разград по функции и дейности от следните разпоредители с 

бюджет, работещи по системата на „делегираните бюджети“: 

I. Функция „Образование“: 

    1. Дейност „Неспециализирани училища, без професионални гимназии“:  

      1.1. СУ „Хр.Ботев“ – гр.Разград;   

      1.2. ОУ „В.Левски“ – гр.Разград; 

      1.3. ППМГ „Акад.Н.Обрешков“ – гр.Разград; 

      1.4. ОУ „Г.С.Раковски“ – с.Раковски. 

Постъпили са предложения за корекции на приходната и разходната част на 

бюджета на Община Разград по функции и дейности от следните общински 

предприятия: 

I. Функция „Образование“: 

    1. Дейност „Столове“:  

      1.1. ОП „Ученическо столово хранене и почивно дело“ – гр.Разград;   

II. Функция „Икономически дейности и услуги“: 
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    1. Дейност „Други дейности по икономиката“:  

      1.1. ОП „Бизнес зона „Перистър“ – гр.Разград. 

Корекцията на приходната част на бюджета в частта на приходите за 

държавни дейности е в резултат на увеличение на:  

• приходите от продажба на стоки, услуги и продукция в размер на 1 600 лв.; 

• приходите от наеми на земя в размер на 41 500 лв.; 

• приходи от общински такси за административни услуги в размер на 6 000 лв.; 

  и увеличение на внесения данък върху приходите от стопанска дейност с 18 

лв. 

Корекциите на разходната част са в съответствие с направените предложения 

от ръководителите на звената, работещи по системата на „делегираните бюджети”, 

по дейности и параграфи в зависимост от видовете разходи.   

Корекцията на приходната част на бюджета в частта на приходите за местни 

дейности е в резултат на увеличение на:  

• приходите от продажба на стоки, услуги и продукция в размер на 64 000 лв.; 

• постъпления от продажба на НДА в размер на 20 600 лв.; 

  Корекциите на разходната част са в съответствие с направените предложения 

от ръководителите на общинските предприятия, по дейности и параграфи в 

зависимост от видовете разходи. 

През 2019 г. се закупиха монтажни елементи за изграждане на ревизионна 

шахта за дренажната система на обект „Регионално депо за отпадъци – Разград“. 

Доставката е извършена от фирма от Република Германия и на основание чл.117 от 

ЗДДС е самоначислено и преведено на НАП полагащото се ДДС. В тази връзка 

предлагам да се измени бюджета на Община Разград за 2019 г., както следва: 

• В приходната част – да се увеличи планираният размер на ДДС с 23 320 лв., §§ 

37-01 „Внесен ДДС“. 

• В разходната част – да се намали плана във функция 06 "Жилищно 

строителство, благоустройство, комунално стопанство и опазване на околната 

среда", дейност 621 "Управление, контрол и регулиране на дейностите по 

опазване на околната среда“, §§ 52-03 „Придобиване на друго оборудване, 

машини и съоръжения“, обект „Монтажни елементи за изграждане на 

ревизионна шахта за дренажната система за обект"Регионално депо за 

неопасни отпадъци - гр.Разград"“ с 23 320 лв. 

    Поради възникнала необходимост от допълнително финансиране на 

дейностите по сметосъбиране и сметоизвозване, Община Разград може да осигури 

средства в размер на 100 000 лв. Предлагаме допълнителното финансиране да е за 

сметка на средствата, планирани за обект „Основен ремонт зала „Абритус“ – 

разсрочено плащане“. 

След проведени процедури по Закона за обществените поръчки и сключени 

договори с изпълнители, реалната стойност на някои от планираните обекти, 

финансирани с целевата субсидия за капиталови разходи за 2019 г., е по-ниска от 

планираната. Разликата между планираните и разходваните средства, дължаща се 

на по-ниска ценова оферта, е в размер на 5 540 лв. съгласно Приложение № 4. 

Предлагаме с реализираната икономия да се закупи компютърна техника за 

нуждите на Общинска администрация Разград.  
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Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 6 и ал. 2 и чл. 22, ал. 1 

от Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл. 124 от Закона 

за публичните финанси и чл. 37 от Наредба № 15 на Общински съвет Разград за 

условията и реда за съставяне на тригодишна бюджетна прогноза за местните 

дейности и за съставяне, приемане, изпълнение и отчитане на общинския бюджет, 

Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 18 гласа „ЗА“, „против“ – 7, 

„въздържали се“ – 3, 

Р Е Ш И: 

 

1. Изменя бюджета на Община Разград за 2019 г. в приходната част, съгласно 

Приложение № 1.      

2. Изменя бюджета на Община Разград за 2019 г. в разходната част, съгласно 

Приложение № 2.    

3. Изменя финансовите план-сметки на ОП „Ученическо столово хранене и 

почивно дело“ – гр.Разград съгласно Приложение № 3.1 и на ОП „Бизнес 

зона „Перистър“ – гр.Разград съгласно Приложение № 3.2. 

4. Изменя  Разчета  за  финансиране  на  капиталовите  разходи  на  Община  

Разград  за 2019 г., съгласно Приложение № 4.             

5. Възлага на Кмета на общината да отрази корекциите по бюджета съобразно 

Единната бюджетна класификация за 2019 г. 

 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и на 
Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

 

Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред Административен 

съд  - Разград. 

 

 

/Приложения №№ от 1 до 4 са неразделна част от Решение № 20 и е 

приложени към протокола в отделен файл./ 

 

 

С Т А Т И Я  16 

 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към докладна записка с Вх.№ 517 от Мирослав Тодоров Грънчаров – 

Зам.-кмет на Община Разград.  

Относно: Предоставяне безвъзмездно за управление на част от имот – 

публична общинска собственост на Областна администрация Област Разград.  

Господин Грънчаров, нещо допълнително имате ли да добавите към докладната 
записка?  

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

Нямам нищо за добавяне, докладната записка е във връзка с изтекъл договор за 
предоставяне безвъзмездно за управление на част от имот – публична общинска 
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собственост, това е в тази сграда, в общинската администрация, етаж 7 и 8, както и 

помещение, намиращо се между стаи 1011 и 1012 от 10-тия етаж и стая на дежурните в 

партерния етаж с обща разгъната застроена площ 1428 кв.м. Договорът за безвъзмездно 

управление е изтекъл, имаме писмо от Областния управител, в който той ни моли да 
внесем предложение до Общинския съвет за да сключим нов договор за безвъзмездно 

управление на същите имоти. Благодаря Ви. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз. Давам думата на господин Иво Димитров да информира за 
становището на постоянната комисия по управление на общинската собственост и 

стопанство. 

 

Г-н Иво Димитров – Председател на ПК   

Благодаря Ви, господин Председател. Ни в комисията разгледахме без 
неглижиране, както стана тука, тази докладна записка и проведохме дебат, на който 

резултат гласуването показа единодушно подкрепата на петима от членовете , с 5 гласа 
“ЗА“, без „против“, без „въздържали се“. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Давам думата на председателя на постоянната комисия по 

законност, превенция на корупцията, контрол на решенията, предложения на гражданите 
и връзка с неправителствени организации давам думата на господин Калоян Монев за 
информация и становища на комисията.  

 

Г-н Калоян Монев – Председател на ПК   

С 4 гласа “ЗА“, без „против“, 1 - „въздържал се“, комисията подкрепя проекта. 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря. Въпроси? Няма. Мнения и съображения? Няма. Приключваме 
дискусията и преминаваме към гласуване, което ще бъде поименно, за да има валидно 

решение трябва поне 17 гласа „ЗА“.  

Моля колеги, гласувайте по проекта за решение. 
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

18.12.2019 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов Не участва   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев +   

5. Галина Георгиева-Маринова Не участва   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов +   

8. Елка Александрова Неделчева +   
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9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов Не участва   

11. Калоян Руменов Монев +   

12. Левент Али Апти Не участва   

13. Мариан Пламенов Иванов Не участва   

14. Милен Йоргов Минчев +   

15 Мирослав Цанев Маринов +   

16. Надежда Иванова Анастасова +   

17. Надежда Радославова Димитрова Не участва   

18. Наско Стоилов Анастасов Не участва   

29. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим Не участва   

20. Огнян Досев Обрешков +   

21. Пейчо Добрев Георгиев +   

22. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

23. Радостина Цветанова Иванова +   

24. Ремзи Реджеб Осман +   

25. Румяна Антонова Балтова +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Не участва   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Сузан Мехмедова Съдкъ Не участва   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов Не участва   

 

Общинският съвет взе следното  

 

 

                                                  Р Е Ш Е Н И Е 

                                                           № 21 

 

Община Разград е собственик на имот-публична общинска собственост, 

актуван с Акт за публична общинска собственост № 4/28.06.2006 год., 

представляващ административна сграда на Община Разград, с идентификатор 

61710.505.7253.1, находяща се в поземлен имот 61710.505.7253 по кадастралната 

карта на гр.Разград /номер по предходен план кв.304, парцел I/,с адрес: гр. Разград, 

бул. “Бели Лом“ № 37А.  

С Договор за предоставяне безвъзмездно за управление на част от имот – 

публична общинска собственост № 476/20.10.2014 г. Община Разград е предоставила 

безвъзмездно за управление на Областна администрация Област Разград VII и VIII 

етаж, както и помещение , намиращо се между стаи 1011 и 1012 от Х етаж и стая на 

дежурните в партерния етаж с обща разгъната застроена площ 1428,00кв.м. от 

административната сграда на Община Разград с идентификатор 61710.505.7153.1, за 

срок от 5 (пет) години, считано от 25.09.2014 г. 

Получено е писмо вх. № 06-00-234/04.12.2019 г. от Областния управител на 

Област Разград, с молба да се внесе предложение до Общински съвет – Разград за 

ново решение за безвъзмездно управление на ползваните части от 

административната сграда на Община Разград. 
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Предвид  гореизложеното, както и на основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и ал. 2 и чл. 

22, ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл. 12, 

ал. 3 и ал. 4 от Закона за общинската собственост, чл. 14, ал. 3 от Наредба № 2 на 

Общински съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и 

вещи – общинска собственост и Писмо с вх. № 06-00-234/04.12.2019 год. от 

Областния управител на Област Разград, след поименно гласуване, с 21 гласа „ЗА“, 

„против“ – няма, „въздържали се“ – няма, 

 

Р Е Ш И : 

 

1. Да се предостави безвъзмездно за управление за срок от 5 години на 

Областна администрация Област Разград част от имот – публична общинска 

собственост, актуван с Акт за публична общинска собственост № 4/28.06.2006 год., 

представляваща VII и VIII етаж, както и помещение, намиращо се между стаи 1011 

и 1012 от Х етаж и стая на дежурните в партерния етаж, с обща разгъната застроена 

площ на частта 1428,00 кв.м.  от административната сграда на Община Разград, с 

идентификатор 61710.505.7153.1, находяща се в поземлен имот с идентификатор 

61710.505.7253 по кадастралната карта на гр. Разград /номер по предходен план 

кв.304, парцел I/, с адрес: гр. Разград, бул.“Бели Лом“ №37А.  

2. Възлага на кмета на Община Разград да сключи договор за предоставяне 

безвъзмездно за управление на частта от имота, описана в т.1 от настоящото 

решение.  

 

Настоящето решение да бъде изпратено на кмета на Община Разград и на 
Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

 

Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред Административен 

съд Разград. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Заповядайте, доктор Апти. 

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Само процедурно да попитам, господин Председател, все пак става въпрос за 
предоставяне на безвъзмездно за управление, считате ли, че 17 гласа са нужни или две-
трети като квалифицирано мнозинство? 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Касае се за предоставяне на бюджетно учреждение и в тоя случай закона изисква 
поименно и за да е прието решението повече от половината от общия брой на 
съветниците. 
 

 

С Т А Т И Я  17 
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към докладна записка с Вх.№ 518  

Докладна записка от Милена Дачева Орешкова – Зам.-кмет на Община Разград. 

Относно: Разкриване на нови социални услуги “Кризисен център за деца и 

лица, преживели насилие и трафик на хора” и “Център за социална рехабилитация 

и интеграция на деца и лица, преживели насилие”, като делегирана от държавата 

дейност. 

Госпожо Орешкова.   
 

Г-жа Милена Орешкова – Зам.-кмет на Община Разград  

Благодаря, господин Председател. 

Уважаеми дами и господа,  
На основание на чл.80 от правилника за Организация и дейността на Общински 

съвет – Разград, оттеглям докладната записка. 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Уважаеми съветници,  

Правилника позволява вносителят да оттегли разглеждането на тази докладна 
записка, затова няма да я разглеждаме. 

 

 

 

С Т А Т И Я  18 

 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към докладна записка с Вх.№ 522 

Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев - Кмет на Община Разград. 

Относно: Утвърждаване на ценоразпис за продажба на дървесина за 

физически и юридически лица. 

Господин Бояджиев, като вносител имате ли да добавите допълнителни аргументи 

и съображения по нея? 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Не, господин Председател, няма да добавя, но предлагам и да изслушаме и 

директора на „Разградлес“, кои са мотивите за тази работа.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Ако няма възражения, да предоставим възможността на директора на общинското 

предприятие „Разградлес“.  

Заповядайте на трибуната, господин Йорданов. 

 

Г-н Свилен Йорданов – Директор на ОП „Разградлес“ 

Уважаеми господин Председател,  

Уважаеми дами и господа, 
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Аз искам първо… Ще се постарая, все пак ми е за първи път. Първо искам да 
направя технически корекции по ценоразписа, който касае продаването обли дървени 

материали за юридически лица. Има копия…  

 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 

Всъщност носителя ги прави тия неща.  
 

Г-н Свилен Йорданов – Директор на ОП „Разградлес“ 

От името на вносителя ги правя. 

 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 

Как Вие, пък вносителя ги прави? Вие не сте вносител.  

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 

Г-н Иво Димитров не говори на микрофон. 

 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 

Къде упълномощен, не видях?  

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 

Нотариално ли искате? 

 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 

Не, не искам. Искам да ми покажат не нотариалното.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Има допълнение, сега ще ги раздадат, просто техническа грешка.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Моля колегите да раздадат на всички съветници, това, което се представя от 
вносителите като изменение и допълнение. 

 

Г-н Свилен Йорданов – Директор на ОП „Разградлес“ 

Така, да поясня какво чисто технически е пропуснато в ценоразписа, на първата 
страница в категорията „едра строителна дървесина“ в последния ред „трупи“ от „други 

широколистни“, във вашия ценоразпис би трябвало цялото да е празно поле, значи става 
96.00 лева, това единствено само на първата страница. Обръщаме на втората страничка… 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Говорим за първа страница на приложение 2, така ли? 

 

Г-н Свилен Йорданов – Директор на ОП „Разградлес“ 

Да, аз казах. 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Уточнявайте, че те много станаха първите страници. 
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Г-н Свилен Йорданов – Директор на ОП „Разградлес“ 

Обясних в началото, че става дума за ценоразпис за юридически лица. Ще повторя 
за неразбралите. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Господин Йорданов, само да поясним, за да могат общинските съветници да се 
ориентират бързо и лесно, когато обявявате какви корекции предлагате, посочвайте 
страницата и реда за да може максимално бързо съветниците да видят за какво става 
въпрос. 

 

Г-н Свилен Йорданов – Директор на ОП „Разградлес“ 

На втора страница „обли занаятчийски материали (ОЗМ)“ с една звездичка, 
объркано е „акация, липа“ и става на „дъб, цер“, същото се получава на „ОЗМ“ с две 
звездички от „акация, липа“ става на „дъб, цер“, това е промяната. И последната промяна 
е за широколистни дърва „широколистни меки“, там където е „черен бор, липа, топола“ 

цената „35.00 лева“ е сбъркана, вината е моя и се променя на „30.00 лева“. Това е втора 
страничка „дърва“, мисля че е болтано с едър шрифт. Така, по отношение на 
ценоразписите, на кратко за идеята, която имаме с тези два ценоразписа. Първия 
ценоразпис, който е приложение 1 и касае така нареченото местно  население. Изкарваме 
нов ценоразпис, който е разбираем и с определена насоченост. Първа позиция, това е 
„технологична дървесина – обла – цер, габър и др. твърди широколистни“, по сега 
действащия ценоразпис цената е от 57.50, значи имаме закръгляне на цената без ДДС, 

58.00 – запазваме цената. Втора позиция е нов асортимент, както и гражданите и вие се 
ориентирате, това са тънки дърва, които… И сега са били продавани на населението, но 

на цена от позиция едно, така че ние в момента правим по-ниска цена, която е от 52.00 

лева без ДДС. Трета позиция е този асортимент, който е продаван и от сега действащия 
ценоразпис, но там цената е 47.50 лева, а ние намаляме цената на 42.00 лева. Позиции от 
четири до девет касаят дървесина, която ще бъде продавана от складовата ни база в град 

Разград. Има нови четири позиции, смисъл като асортименти, предлагам също така да 
преработваме и съответно да продаваме – „акация, тънки дърва“ и идеята тука е да 
хванем максимално широк спектър от финансовите възможности от населението, 

виждате, че от 104.00 лева до 156.00 лева. Да поясня, че в сега действащия ценоразпис 
най-продаваната дървесина от складовата база е технологична – цер, габър и други 

твърди широколистни, цената мисля че е била 130.00 лева и има увеличение и ще обясня 
защо. Увеличението е, защото не е било съобразено онова предложение, разбирам, че е 
направено в зала за да се повиши дървесината, облата дървесина, взето е това решение, а 
след това не е съобразено да се повиши цената на преработената, защото то самото 

ценообразуване става на база обла дървесина и се стигнал до парадокса, че населението е 
било в изгодно положение да се взема преработена дървесина директно от складовата 
база, вместо да чака 3-4 месеца доставката на обла такава. Просто цените са били горе с 
ДДС, 69.00 лева е била цената на доставената дървесина по домовете, купуваш 

преработена за 152.00 лева, мисля че с доставката. С тон образно казано, имаме 
ориентировъчно зависимост от колко е суха и мокра дървесината, два кубика, всеки 

може да си направи аритметиката. Това е по отношение на местното население, там има 
спад на цената в някои асортименти, в други запазвания и може хората според джоба да 
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си изберат с каква дървесина ще се отопляват. По втория ценоразпис, който касае 
юридическите лица, мога само да кажа, че това са пазарни цени, пазарни цени на 
дървесина, който е на временен склад или натоварена тир станция, или закарана до 

клиента до 30 км. Ако имате някакви въпроси допълнителни, съм готов да ви отговоря. 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Останете на трибуната, ако има нужда да вземате пак отношение. 
Колеги, имате възможност да поставите въпрос. 

Заповядайте, господин Василев. 

 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Благодаря, господин Председател. Моя въпрос е: Какви са предвижданията за 2020 

година за печалбите на предприятието, които ще бъдат внесени в Община Разград? 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Господин Бояджиев, кой ще отговори на тоя въпрос?  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Директорът.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Заповядайте, господин Йорданов.  

 

Г-н Свилен Йорданов – Директор на ОП„Разградлес“ 

Това ще го разглеждаме в доклана записка, която касае бюджета. Мога да Ви кажа, 
че ще бъдат нагоре, значи намаляме цените, но нетния приход, който ще бъде след 

реализирането на приходите, ще бъде по-висок отколкото е бил в предходната година.  
 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Повече от 800.000 лева?  

 

Г-н Свилен Йорданов – Директор на ОП „Разградлес 
Сега дали ще бъдат повече от 800.000 лева или от 1 000 000, ще Ви кажа като 

видим бюджета. Дали са 800.000 лева или 650.000 лева, нека да излезе отчета, да видим 

какво е положението и тогава ще Ви информирам.  

 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Господин Председател, за да дам гласа си би трябвало да бъдем информирани, 

защото тук ни се предлагат едни цени, които са примерно, някои по-ниски от 
миналогодишните, а някои по-високи. Нали елементарната сметка за да можем да 
сметнем на база на продаваните количества, нали тук не е много ясно, дърва за огрев ли 

са, пише технологична дървесина, ама някаква сметка все пак трябва да се направи. 

Защото одобрявайки тоя ценоразпис, вече на база на тоя ценоразпис ще се продават и с 
новите цени. Затова исках ориентировъчно да знам какъв ще бъде приноса на 
Общинското предприятие в бюджета.  

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
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Господин Йорданов, след като чухте поясненията на господин Василев, нещо 

допълнително като отговор имате ли  да добавите? 

 

Г-н Свилен Йорданов – Директор на ОП „Разградлес 
Мога да кажа, че няма увеличение в цените на дървесината, запазваме 

технологичната дървесина от 69.00 лева на 69.60 лева, това с 0.60 стотинки предполагам 

не е увеличение. Намаляме другите две позиции, нови асортименти предлагаме, които са 
на по-ниска цена и чистия приход, който ще бъде за 2020 година, не бих го коментирал 

сега, защото може би във втората докладна записка ще коментираме там вече нетни 

приходи, чисти приходи и т.н. Но то ще бъде над 700.000 лева, мога да кажа 
ориентировъчно, все пак да бъда коректен към Вас, над 700.000 лева ще бъде със 
сигурност. Ще има капиталови разходи, които ще бъдат в пъти повече от предходните 
години и тогава ще се аргументирам, когато се стигне до бюджета. Отговора ми е над 

700.000 лева.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да, за момента… 

 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Само да довърша по този въпрос.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Заповядайте.  
 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Понеже хората, които се занимават с дървесина и с продажбата и, тука предлагате 
едни цени на тон, това не е ли малко опасно? Имам в предвид, знаете много добре, 
дървесината при нейното добиване и оставяне в склад, тя почва да съхне и не смятате ли, 

че тука ще имате големи загуби? А да, чувал съм някъде, че с маркуч мокрят дърветата и 

т.н. преди продажба, това категорично не е за Общинското предприятие се отнася.   

 

/ Шум в залата /. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Първо да чуем отговора на господин Йорданов, моля колеги. 

 

Г-н Свилен Йорданов – Директор на ОП „Разградлес 
Първо да кажа, че няма опасности когато следваме закона и нормативната уредба. 

Когато следваме закона и нормативната уредба, няма никакви опасности. На тон се е 
продавало може би от 2007-2008 година, по моя инициатива тая база, складова база беше 
създадена и първоначално продавахме на кубик, но там имаше много жалби и 

оплаквания, дали тоя кубик е толкова, един ли са, два ли са, половин ли са и т.н. и 

предприех тази мярка да бъде клиента максимално защитен, и от тогава 2009 година, 
може би се продава на тон, включително и в периода 2015-2016 и 2019 година, до сега се 
продава на тон. Даже виждам, че е направен много хубав навес, през последните две 
години, точно дървесината да съхне и да бъде годна за горене. Завърших.  
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Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Господин Димитров, само едно уточнение. Искам да кажа, че за последните 4 

години, нямаше в Общинското предприятие нито една жалба за различни кубици, 

превишени или намалени.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Добре, благодаря Ви. Давам думата на общински съветник Надежда Радославова.  
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Благодаря. За въпроси, да. Ще си позволя да ползвам това си право, защото малко 

съм объркана, новия стар директор на предприятието, че му е за първи път, а пък се 
оказа, че от 2017 година е правил неща, просто толкова разминавания на тази сесия, 

наистина водят до объркване. 
 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да чуем въпроса. 
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Та въпроса ми е: Тъй като се каза в началото, говоря за приложение 1, този 

ценоразпис точно, не за първа страничка, а втора, за приложение 1 казахте, че всъщност 
намалявате дървесината, а след това като тръгнахте по позиции, говоря за точка трета, се 
оказа, че единствено и само при нея има намаление и то от 5.00 лева, аз ли не съм 

разбрала правилно или вие не сте доуточнили правилно нещата? Това е първият ми 

въпрос. И втория ми въпрос е свързан със следващата докладна записка, касае се… 

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 

Г-н Иво Димитров не говори на микрофон. 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Ама те са свързани, съветник Иванов.  

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Моля…  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Ама може ли да не ме прекъсват, господин Председател? 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Господин Иво Димитров, моля не прекъсвайте колегата си, нека да си постави 

въпроса.  
 

 Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Всеки съветник има право на въпроси, има право на становища и всеки има право 

да се изкаже, да зададе своите въпроси.   
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Тя поясни, че въпроса е свързан с тази и със следващата докладна. Заповядайте, 
госпожо Радославова. 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Как да приема аз една цена, която е дадена, след като в следващата докладна 
записка такова нещо няма да съществува, например като тая вършина и аз искам да 
попитам, как ще се събира тая вършина, която е предоставена като нов вид услуга и по 

какъв начин ще се предоставя? Предприятието ли ще я събира, ще я складира и ще я 
дава? Каква е технологията точно и как се предвижда да се случва това? 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Господин Йорданов, заповядайте за отговор.  

 

Г-н Свилен Йорданов – Директор на ОП „Разградлес 
Първо ние не намаляваме дървесината, намаляме цената на дървесината, това е 

важно да се отбележи, защото казвате, че намаляваме нещо…  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Ние тука за цени говорим, нали? 

 

Г-н Свилен Йорданов – Директор на ОП „Разградлес 
Първо, да, това е. Сега…  

 

/ Шум в залата /.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Говорете, господин Йорданов. Не се впечатлявайте от това. 
 

Г-н Свилен Йорданов – Директор на ОП „Разградлес 
Коментираме цени на тон.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Ред в залата!  
 

Г-н Свилен Йорданов – Директор на ОП „Разградлес 
Коментираме цени на тон, които към сега действащия ценоразпис са от 120.00 лева 

на тон. В момента са 120.00 лева и аз предлагам това, което е било 120.00 лева закарано, 

смисъл от складовата база, да стане 146.00 да речем. Ще кажете голямо увеличение, 
защото една голяма недомислица е извършило предишното ръководство и обясних в 

изложението си, че не е съобразена цената на облата дървесина. Значи 120.00 лева на тон 

без ДДС, това значи 60.00 лева пространствен кубик нарязано, нацепено, а те вземат за 
60.00 лева обла дървесина… 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Господин Йорданов… 
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Г-н Свилен Йорданов – Директор на ОП „Разградлес 
Чакайте малко.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Въпросът ми беше какво намалявате, а не какво увеличавате.   
 

Г-н Свилен Йорданов – Директор на ОП „Разградлес 
Нищо не увеличаваме, просто се съобразяваме с принципите на ценообразуване, 

това правим. Намаляме първа позиция, това е нов продукт, предлагаме на населението 

дърва на 52.00 лева без ДДС, това нещо досега е предлагано, дървата на горната цена 
намаляме, намаляме акацията от 47.50 на 42.00 лева, това намаляме. По отношение на 
другия въпрос, който касае за някаква вършина, която казахте, бъдете спокойна, 
населението ще събира вършина на воля. Завърших.   

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Много благодаря, спокойна съм.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Господин Наско Анастасов, заповядайте.  
 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ“ 

Господин Йорданов, Вие имате достатъчно опит. Искам да разбера какво е 
съответното отношение между технологичната дървесина на точка 1 и технологичната 
дървесина на точка 3 при продажбата, и нацепена, и обла? Това е.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Заповядайте, господин Йорданов. 

 

Г-н Свилен Йорданов – Директор на ОП „Разградлес“ 

Господин Анастасов, с Вас се познаваме от дълги години, Вие сте в тая сфера, така 
че процентното съотношение между различните позиции е, трудно мога да Ви го кажа в 

момента, защото горскостопанския план не позволява 35.000 кубика, ние сме към 

приключване горскостопанския план, то изтича в 2021 година. Предполага се, че са 
обрани по квалитетните разсъждения и са останали за съжаление, които са за отгледни 

сечи и това ми е бил мотива, предлагайки позиция две. Тъй като ще предлагаме на хората 
тънки дърва, поне да не бъде на тая цена, която е от 59.00 лева. Значи процентно 

отношение, аз не съм гледал комплектовката на колегите, защото там нещата са доста 
сериозни, но по принцип това е вече въпрос на виждане, какво търсене има от самото 

население. Това, което търсят те, ще си го получат. Разбирате ли?  

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ“ 

Добре, да уточнявате въпроса: Колко кубика са продадени като обла дървесина и 

колко тона нацепени и нарязани?  

 

Г-н Свилен Йорданов – Директор на ОП „Разградлес“ 
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За коя година питате?  

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ“ 

Ами така, мисля че…  

 

Г-н Свилен Йорданов – Директор на ОП „Разградлес“ 

Добре, ще Ви кажа. Последната година, когато аз управлявах предприятието, 

продадохме церова дървесина, която тогава беше на 40.00 и колко лева, знаете ли? 48.00 

лева. Продадохме 30 000 кубика церова дървесина, тая година в програмките, които 

изисках от колегите, количеството е 20 000, значи има сериозен, как да кажа, липса на 
доверие, спад към предприятието. Едно, че се вдигна цената, но те не са сменили 

горивото, не са минали на пелети и на брикети, защото знаем какъв е социалния статус 
на населението в Община Разград, които горят дърва. Това беше причината да 
предложим позиция две. Аз не съм продал за 4 години нищо, 600 тона има за 2019 

година, 300 тона са със собствен транспорт, 300 тона са с транспорт на предприятието. 

Съпоставимо с продажбата през 2015 година, 50% намаление, а пък ви казах цената каква 
е. 
 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Сега за сравнителен анализ по години, ще говорим по другата докладна записка, 
нали аз имам съвсем различно мнение от вашето, колко кубика са продадени и каква е 
печалбата. Искам нещо да уточним, права беше госпожа Радославова, чух някакви 

подхилквания тука от дясно, да, хубаво е да се хилим, когато не разбираме нещата се 
хилим, искам да уточним, че тези 5 000 кубика, които ако са отиде на другата докладна 
записка, там пише, че 5 000 кубика е нереален, тъй като с включването му ще надвишим 

определеното прогнозно количество дървесина за 2020 година. Искам да запитам пак 

господин Йорданов, явно с него ще си говорим, по принцип по горскостопанския план, 

колко кубика може да засече Община Разград за година? И после ще Ви питам още нещо, 

пак във връзка с цифрите.  
 

Г-н Свилен Йорданов – Директор на ОП „Разградлес“ 

Колко може, не да сече, а да добива?  

 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Да.  
 

Г-н Свилен Йорданов – Директор на ОП „Разградлес“ 

Да добива, нали?  

 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Да. 
 

Г-н Свилен Йорданов – Директор на ОП „Разградлес“ 

По-правилно е така да се каже. Мисля, че в самата докладна е записана тая 
цифричка. Прочетете. Това е ползваното. 
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Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Вие преди малко казахте 35 000 кубика на година.  
 

Г-н Свилен Йорданов – Директор на ОП „Разградлес“ 

Това 35 000 е Вие да добиете представа, иначе там е записана точната цифра, което 

можем да добием. 

 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Да. Само че, господин Председател, моята информация е, че по средногодишното 

ползване по горскостопанския план на нашите общински горски територии, е 45 193 

кубика. Така че с тези 5 000 кубика, с които в момента се опитвате да ни представите за 
да ги отменим, по никакъв начин няма да превишим средногодишното ползване на 
дървесина, освен това в тези 5 000 кубика, до колкото ми е известно, влиза точно тази 

вършина. Така ли е? Значи ни предлагате в другата докладна записка да махнем тези 

5 000 кубика и в същото време в тази докладна записка, която разглеждаме в момента, 
сте включили ценоразпис за продаване на вършина. Не мога да разбера.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Ама защо се фокусирахте върху мене? Аз не съм вносител.  

 

/ Смях в залата /. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Моля да отговорят вносителите на тази докладна записка.  
 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Много авторитетно стоите и аз така от уважение…  

 

Г-н Свилен Йорданов – Директор на ОП „Разградлес“ 

Отговарям…  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Нека вносителите да изпълнят задължението си. 

 

Г-н Свилен Йорданов – Директор на ОП „Разградлес“ 

Отговарям, тази цифра, която е в докладната записка е гласувана септември месец 

2019 година, тези въпросните 36 000 там колко са кубиците, Вие сте ги предложили и сте 
ги гласували, ние не правим промяна в общия обем, ние правим промяна в начина на 
ползване, това ще стане във втората докладна записка. Така че тази вършина, тези 5 000 

кубика, са в това число на тези 36 000. Само да Ви кажа, че за тази 2019 година от 
разрешените, така да се каже, 36 000 кубика или около 35 000 ли са, колко са за 2019 

година – незнам, не съм гледал това решение, добити са реално около 26 000, а ще има 
неизпълнение на годишния план за ползване, говоря за 2019 година. Има неизпълнение, 
аз говоря с факти.  

 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 
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Господин директор, аз ще Ви кажа цените как са, ще Ви кажа после и какви са 
печалбите, и добитите количества, така че нека да не правим генерални изказвания, 
защото статистиката и цифрите показват съвсем нещо друго.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Аз ще Ви дам възможност след това, като свършат въпросите, да направите 
изложения. Други въпроси, колеги, имате ли? Няма. Преминаваме към...  

Кажете, госпожо Неделчева.  
 

Г-жа Елка Неделчева –  „БСП за България“ 

Аз пък се обърках, по коя докладна задаваме въпроси.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

С Вх.№ 522 за ценоразпис, продажба на дървесина.  
 

Г-жа Елка Неделчева –  „БСП за България“ 

Защото колегите от дясно...  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Внимавайте, госпожо Неделчева.  
 

Г-жа Елка Неделчева –  „БСП за България“ 

Аз много добре внимавам, много добре внимавам, но Вие преминахте към другата 
докладна.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Така, въпроси питам има ли? Няма въпроси. Преминаваме към дискусия. 
Желаещите за изказвания моля да дадат знак. Има ли желаещи за изказвания по докладна 
записка с Вх.№ 522? 

Колега Димитров, заповядайте. Моля по темата, кратко и съдържателно. 

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 

Съвсем кратко по темата, защото тука се питаше за проценти, явно не внимаваха 
колегите в залата или бяха заети с друго, аз слушах внимателно и рабрах, че 
технологичната дървесина от 69.00 лева става 69.60 и това е увеличението, което се 
предлага, и много бързо изчислих, че това е 0. 8695652174%, което е под 1%, мисля че 
това е доста по-малко, а може би под 1/4 от инфлацията, която е от Националния 
статистически институт за миналата година. Благодаря Ви.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз. Други желаещи за изказвания има ли? Не виждам желаещи. 

Приключваме дискусията по тоя въпрос и продължаваме към произнасяне с гласуване. 
Вносителят в самото начало представи корекции по докладната записка, които ви бяха 
раздадени в писмен вид, така че сега ние имаме докладна записка и проект за решение с 
това допълнение, което ви беше представен в писмен вид. Други предложения за 
изменения по предложението няма и затова ще гласуваме проекта за решение с това 
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дадено в писмен вид допълнително от вносителя. Обявявам режим на гласуване, моля 
гласувайте. Поименно гласуваме и за да има валидно решение трябва най-малко 17 гласа 
„ЗА“.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

18.12.2019 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев   + 

5. Галина Георгиева-Маринова   + 

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов +   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Калоян Руменов Монев +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мариан Пламенов Иванов   + 

14. Милен Йоргов Минчев +   

15 Мирослав Цанев Маринов +   

16. Надежда Иванова Анастасова +   

17. Надежда Радославова Димитрова   + 

18. Наско Стоилов Анастасов Не участва   

29. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

20. Огнян Досев Обрешков +   

21. Пейчо Добрев Георгиев +   

22. Радиана Ангелова Димитрова   + 

23. Радостина Цветанова Иванова   + 

24. Ремзи Реджеб Осман +   

25. Румяна Антонова Балтова +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов   + 

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Сузан Мехмедова Съдкъ +   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов +   

 

Общинският съвет взе следното  

 

 

                                                  Р Е Ш Е Н И Е 

                                                  №22 
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С Решение № 481 по Протокол № 35 от проведено заседание на 21.12.2017 г. на 

Общински съвет Разград е утвърден ценоразпис за продажба на дървесина, добита 

от горски територии, собственост на Община Разград, считано от 01.01.2018 г. 

 В съответствие с разпоредбата на чл.71, ал.5, т.3 от Наредбата за условията и 

реда за възлагане изпълнението на дейности в горските територии – държавна и 

общинска собственост и за ползването на дървесина и недървесни горски продукти, 

ценоразписът за дървесина, добита от горски територии – общинска собственост се 

утвърждава от Общинския съвет.  

От ОП „Разградлес“, град Разград е изготвен нов ценоразпис за продажба на 

дървесина за физически и юридически лица, представляващ приложение № 1 и 

приложение № 2 към настоящото решение. 

Изразено е становище от Директора на ОП „Разградлес“, град Разград, че 

приемането на нов ценоразпис се налага и е съобразено с промяната в пазарните 

цени на дървесината. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и чл. 22, ал. 1 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл. 71, ал.5, т.3 във 

връзка с ал.1 от Наредбата за условията и реда за възлагане изпълнението на 

дейности в горските територии – държавна и общинска собственост и за ползването 

на дървесина и недървесни горски продукти и чл.30, ал.3, т. 2 от Наредба № 22 на 

Общински съвет Разград за определяне на условията и реда за управление на 

горските територии, собственост на Община Разград, Общински съвет Разград, след 

поименно гласуване, с 25 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържали се“ – 7, 

 

Р Е Ш И: 

 

1.Отменя утвърдения с Решение № 481 по Протокол № 35 от проведено 

заседание на 21.12.2017 г. на Общински съвет Разград ценоразпис за продажба на 

дървесина, добита от горски територии, собственост на Община Разград действащ 

от 01.01.2018 г. 

2. Утвърждава ценоразпис за продажба на дървесина за физически и 

юридически лица, представляващ Приложение № 1 и Приложение № 2.  

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и на 
Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му.  

Решението подлежи на оспорване по реда и в срока на АПК пред Административен 

съд Разград. 

 

/Приложение №№ 1 и 2 са неразделна част от Решение №22  и са приложени 

към протокола в отделен файл/. 
 

 

С Т А Т И Я  19  

 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към докладна записка с Вх.№ 523. 
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Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев - Кмет на Община Разград. 

Относно: Изменение и допълнение на Решение № 792 по Протокол № 60 от 

проведено заседание на 24.09.2019 г. на Общински съвет Разград.  

Господин Бояджиев, имате ли нещо допълнително да кажете по  докладната? 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Не, господин Председател, подкрепям това, което е писано.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да слушаме и становищата на постоянните комисии. Най-напред давам думата на 
госпожа Балтова по околна среда, селско, горско, водно и ловно стопанство. 

Заповядайте.  
 

Г-жа Румяна Балтова – Председател на ПК   

Благодаря, господин Председател. Постоянната комисия по околна среда, селско, 

горско, водно и ловно стопанство, подкрепи докладната записка и проекта за решение, с 
4 гласа “ЗА“, без „против“, без „въздържали се“.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Господин Иво Димитров, моля информирайте за становището на кмисията по 

управление на общинската собственост и стопанство. 

 

Г-н Иво Димитров – Председател на ПК   

Благодаря Ви, господин Председател. На проведеното заседание на 10 декември 

2019 година, бяхме много обстойно запознати от директора на ОП „Разградлес“ с 
обстоятелствата, които налагат приеимането на такава докладна записка с вносител 

Кмета на Община Разград. Проведе се задълбочена и пространна дискусияпри която 

съветниците, членове на тази постоянна комисия, гласуваха единодушно, с 6 гласа “ЗА“, 

без „против“, без „въздържали се“, в подкрепа на докладната зписка. 
Благодаря Ви.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Давам думата на председателя на постоянната комисия по законност, превенция на 
корупцията, контрол на решенията, предложения на гражданите и връзка с 
неправителствени организации, на господин Калоян Монев  

 

Г-н Калоян Монев – Председател на ПК   

Комисията също подкрепя проекта за решение, с 5 гласа “ЗА“, без „против“, без 
„въздържали се“. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Въпроси?  

Госпожо Неделчева, заповядайте.  
 

Г-жа Елка Неделчева –  „БСП за България“ 
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Аз имам въпрос към директора на предприятието, мосля че ще ми отговори най-

точно. В докладната е записано за начина на продажба на корен, че се е стигнало до 

становището, че не е ефективен, да обясни на базата на какво е направено това 
заключение и тъй като този начин на добив, се предполага договори с фирми, които 

извършват тоя добив на корен, да ни запознае с какво е фактическото състояние на 
договорите с тези фирми и въобще как стоят нещата в тоя част. 

 

Г-н Свилен Йорданов – Директор на ОП „Разградлес 
На 18 ноември, точно преди месец се върнах в предприятието, 7 договора 

действащи има точно за продажбата на дървесина на корен, които са били работещи през 
2019 година. Кога са били подписани тези 7 договор е  по-интересния факт, 3 от тях през 
2017, 4 от тях през 2018 и сами виждате, че през 2019 година няма подписан договор за 
продажба на дървесина на корен, а такова валидно решение е взето. Още през първата 
година в управлението на предишния екип в 2016 година, се взе решение, което гласеше, 
че двата способа ще бъдат използвани и на корен, и на добитата дървесина. В Разград с 
общинската Наредба № 22, която после беше преправена специално заради продажбата 
на корен, започна да се работи по тоя начин. Не съм разглеждал другите договори, 

защото исках да видя сега действащите, но ще Ви информирам и за предишните 
договори от 2016 година. Сега какво е фактическото положение на тези договори, защо 

те са се сключвали, са се анексирали от 2017 година многократно, аз не мога и не зная. 
Има една Наредба, която касае и  всъщност, по която е докладната записка, Наредба за 
условията и реда за  възлагане на дейности в общински и държавни гори. И там в същата 
Наредба е записано в чл.51, ал.3, че добивът и продажбата на стоящата дървесина на 
корен, може да бъде удължаван повече от 18 месеца и записано за държавни гори, да 
бъда коректен, макар че Наредбата касае и общински, и държавни, в които се 
подразбира, че в общинските гори ще работим докато изпълним задачата – година, две, 
три, пет, седем, както и в случая. Надявам се не се е изпълнило това решение, което касае 
продажбата на корен, за 2019 година няма нито един сключен нов договор, всичко е 
анекси и анекси. Шест от доворите са с краен срок 31 декември тази година. Единия 
договор е бил със срок до 30.06. тази година, но това не е пречка, след изтичането на 
договора, фирмата, която има и изпълнява покупката на дървесина на корен, да 
продължи да работи. При изтекъл договор издават се позволителни за сеч, транспортира 
се дървесина, не се плаща и това при изтекъл договор, можете да се сетите какво става 
при действащ договор. Това е при изтекъл, а при действащ това е, може би, тема на 
дебат. Какво прави друго впечатление, че има системно, казвам системно и това не съм 

го казал аз, а длъжностните лица, които продължават да работят с предприятието, 

системно неспазване на договорните отношения между предприятието и фирмите, които 

извършват сечта, фирми, които купуват дървесината на корен, нали и си я закупуват 
системно, какво ще рече това, записано е по клаузи, които аз не съм ги подписал, 

подписала ги е предишната дуректорка, която я познавам много добре. И в тия същите 
клаузи е записано много добре, че в 7 дневен срок от приемането на дървесината със 
приемно-предавателен протокол също трябва да бъде заплатена, не 7 дена, не 17 дена, не 
7 месеца, а има забавяне с над 2 години. Има неплащане на дървесина и транспортиране, 
което в абсолютен разрез с правата, които са приети не от мен, пак казвам. На какво 

друго се натъкнах в тия договори и поради които аз съм противник на тая форма на 
продажба на дървесина, още от 2005 година има пак примери, когато като звено, тогава 
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нямаше още това  предприятие, тогавашното ръководство за да акумулира някакъв 

приход проведе тази процедура на корен, имаше редица забавяния и т.н., примери още от 
2005 година. На какво друго се натъкнах, в договора са споменати насъжденията, в които 

ще са извършва сеч, да кажем примерно в един договор те са 10, наближава изтичането 

срока на договора и фирмата, да речем, решава, че няма път, наклона е сериозен, 

например в нашия край Лудогорието,  изтъква някакви причини, споразумяват се с 
ръководството, по взаимно съгласие тези насъждения се изключват от факта на договора. 
Разбирате ли? Не се включват нови, просто се изключват тея. Мисля да  спра, защото ще 
ви отекча за всичките тея нарушения, на които се натъкнах и в края на краища, в момента 
като цяло разглеждаме изключването на корен, продажбата на тая опция и се насочваме 
само към добита дървесина на склад. Това е.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Други въпроси има ли? Заповядайте, госпожо Димитрова. 
 

Г-жа Радиана Димитрова – ПП „ГЕРБ“ 

Благодаря Ви.  

Уважаеми колеги,  

Аз усетих тука предварителната подготовка, че да се използва трибуната от 
господин Йорданов и лекичко Елка Неделчева да му зададе въпроси, но това е много 

хубаво, защото тя зададе един въпрос, защо този метод на продажба на стояща дървесина 
е неефективен и най-важното нерентабилен. Аз сега от цялото изложение тука чух 

няколко неща, поправете ме ако бъркам, защото не съм дълбоко в темата. Страшно много 

неразплащания има, така ли, това сте конституирали, по-малко добив на дървесина, това 
се конституирали, не ефективен е този метод, който се предлага, така ли е? Въпреки че 
не видях защо, аджеба е нерантабилен, няма числа, няма цифри, няма нищо, има едни 

цитирани договори, които сега чухме, че са анексирани или от сорта... Юридически може 
да е законосъобразно или може да не е, не се наемам да кажа, при тая ситуация се 
опитвам да разбера, как така до септември месец това общинско предприятие с толкова 
по-нисък добив, с толкова неразплатени и намеци тука за други неща, нали, ако правилно 

съм разбрала, че нещо фирмите без да си плащат добивали дървесина и т.н. При тази 

ситуация Общинското предприятие внесе колко хиляди до края на септември в 

общината? В пъти повече. При едно нищожно увеличение на цената на дървесината, 
можем да кажем, че сме увеличавали цената на дървесината, така ли е? И в същото време 
при увеличение на едни от сериозните разходи на минимална работна заплата и т.н., 

просто на тоя въпрос бихте ли дали по-голяма яснота. Благодаря Ви.  

 

Г-н Свилен Йорданов – Директор на ОП „Разградлес“ 

И аз Би благодаря. Първо да отговоря...  

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Колеги, моля тишина в залата, за да не си пречим и да свършим по-бързо. 

Заповядайте. 
 

Г-н Свилен Йорданов – Директор на ОП „Разградлес“ 

Да отговоря първо, може би. Имаше въпрос нали?  
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Свързан ли е вашия въпрос с този на госпожа Димитрова?  

 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Не. 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Добре, тогава нека да чуем първо отговора и след това. 
 

Г-н Свилен Йорданов – Директор на ОП „Разградлес“ 

Защо икономически е по-изгодна тази форма, Ви казвам веднага, ще Ви дам един 

пример елементарен, цената на акациевата дървесина, която се е продала на фирми на 
корен, тя е 17.00 лева в стоящо състояние, като се поли става 27.00 лева. На 27.00 лева се 
продава тази дървесина на фирмите. А на колко се продава тази същата дървесина на 
местното население? На 40.00 лева. Вие може да си направите съспоставка, къде, защо и 

как е. Минималното увеличение, което говорите, е от 48.00 лева  2015 година на 69.00 

лева, това са 44%, ако това е минимално, извинявайте, в 2015 година чистия остатък, 

който оставих тогава аз, беше 588 000 лева. Туй цена на дървата от 48.00 лева от 
местното население. Като стигнем до бюджета, ще видите тая година какво се предлага, 
каква е икономическата съпоставка, тук става въпрос за начина на ползване. 
Извинявайте, но тука някакви договори се цитират, нашите договори е за да се спазват. 
Няма договор, в  който да продължава да се работи, ако е така за какво се пускат тия 
договори. Завърших.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Господин Василев, заповядайте.  
 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Благодаря Ви. Първо по отношение на договора, аз съмнявам се, че е точно така. 
Господин Димитров ако има някакви съмнения, знае какъв е реда за подаването на това. 
Моя въпрос е следния: Има ли подадени заявления за местните фирми, колко са и колко 

евентуално дървесина ще ползват? 

 

Г-н Свилен Йорданов – Директор на ОП „Разградлес“ 

Заявления, какви имате в предвид по-точно? 

 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

В предвид съгласно чл.38, ал.5 и ал.6 от Наредбата за възлагане на горски 

територии, държавна и общинска собственост. Подадено е заявление от наши общински 

фирми от Община Разград, има ли такива подадени, ще бъдат ли удовлетворени техните 
искания?  

 

Г-н Свилен Йорданов – Директор на ОП „Разградлес“ 

Заявления при мен за ползване и за продажба на корен на дървесина за 2020 

година, няма. Имам заявления, три на брой, две са за продължаване на сроковете за сеч, 

тъй като от 2017 година те не са могли да си отсекат дървесината и искат още една 
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година да продължим срока и едно заявление, в което искаме да освободим гаранцията, а 
тя се освобождава, ако си прочетат договора, един месец, след като приключи сечта, като 

се направи освидетелстване и до 10 дневен срок аз съм длъжен да върна гаранцията, ако 

няма нарушение. Заявления, това което говорите Вие, може би ще има, ако има продажба 
на корен, ако тая дървесина се продава само на добита дървесина, та такива заявления да 
има, са безпредметни. Завърших.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Други въпроси? Не виждам желаещи. Мнения и съображения? Да, заповядайте, 
господин Василев. 

 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Благодаря, господин Председател. Много внимателно слушах директора на 
предприятието, безспорно мен лично не можа да ме убеди, нито в показателите, които ни 

каза, нито в начина, в който ни предлага да се добива дървесината. Аз ще Ви покажа 
какво показват нашите данни, ще направя едно сравнение най-общо, започваме с 
приходи и разходи, 2012, 2013, 2014, 2015 година. Разходите, които е направил 

Общинското предприятие са в рамките на 7 229 826 лева. Нетния приход, който 

предприятието е внесло в общината, печалбата т.е. е 1 779 282 лева. Сега отиваме на 
2016, 2017, 2018, 2019 година. Разходите – 5 343 657, близо два милиона по-малко 

разходи. В същото време прихода, който е внесло предприятието е в рамките на 2 609 

978 лева. Тука разликата е има- няма малко над 900 хиляди лева, повече е внесло 

предприятието. Мисля че цифрите категорично говорят с какво, кой, как. Отделно от 
това добитите количества дървесина, нали се изслушваме, това са цифри. Добитите 
количества дървесина са в рамките на 2012, 2013, 2014, 2015 година с 132 614 кубика. 
Добитите количества 2016, 2017, 2018, 2019 са 117 199 т.е. близо с 15- 17 хиляди кубика 
по-малко. Това са накратко цифрите, които исках да ви кажа. Отделно от това, тъй като 

не знам защо ги пишат тези Наредби, специално тази Наредба, която касае, само секунда 
да, за условията и реда за възлагане и изпълнение на дейностите в горски територии, там 

много ясно са посочени начините на добиване на дървесина, на продажба на корени и от 
склад. Пак казвам, лично мен директора не можа да ме убеди, че продажбата на корен, 

как да кажа, е неефективна и нерентабилна. С една малка корекция, всичките, които се 
занимавате с гори, знаете много добре, че продажбата на корен, там нещата стоят по 

един много лесен начин, там има процедура, има достигнати пари, средства и тези 

средства влизат директно по сметка на общината. Като минем на дървесината, която се 
продава на добита дървесина на склад, там също има няколко варианта, в които тя лесно 

да се продава.  Идея например е тоя ценоразпис, да, ама в тоя ценоразпис като нищо 

могат така леко корупционни практики да се наложат, защото там вече играят, играят 
усмотрение, явяваме се трима търговци да купуваме дървесината и видите ли, директора 
сам може да избере на кого да продаде, защото има ценоразпис, има цена.  

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 

Госпожа Елка Неделчева не говори на микрофон. 

 

Не от собствен опит, госпожо Неделчева, от много разговори с хора в горския 
сектор. И както виждате в предишния мандат, не сме си позволили да продаваме тази 
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дървесина само на добита от склад, по нататък, разбира се, ще се опитам да Ви кажа и 

други неща. По отношение на кадровата политика, аз мисля че въобще няма какво да 
коментирам при цифрите, които ви споменах преди малко, като добити количества 
дървесина, като изразходвани средства от предприятието и като печалби. Не искам да 
коментирам качествата на предстоящия директор, но аз обаче ще коментирам бившия 
директор госпожа Манева, един изключително компетентен човек, която в рамките на 4 

години, успя изключително добре да стабилизира предприятието и да доведе до тези 

печалби, които са в момента. Освобождават се разни хора, стигнало се е до там, да се 
освободи и краниста бай Осман Касим. Сега, нали се сещате, че краниста, понеже един 

от предприятието, той е този, който знае точно какви дърва се товарят, къде, на какви 

камиони и какви количества заминават. Щом сме стигнали до бай Осман да го 

уволняваме, леле майко. Сега много ми е интересно по какъв начин ще бъде перото 

външни услуги, надявам се, на бюджета да ни го представите много добре и разбира се, 
аз си задавам един реторичен въпрос, по какъв начин ще бъдат извозвани дървата от 
нашата гора, щото до момента ако не знаете, колеги, всичко се извършва с наши 

камиони, които са седем на брой, които са снабдени с джипиеси и т.н., с превозни билети 

и т.н. Така че на мен ще ми бъде много интересно появяването на външни фирми, на 
външни превозвачи, кои, как, как са оборудвани, как ще возят, къде ще возят, какво ще 
направят и т.н. Ще видим, господине, въпрос на време е и на организация. Лично аз няма 
да подкрепя така представената ни докладна записка, защото по никакъв начин аз не бях 

убеден в тези неща, които ги говори директора и вносителя, разбира се. Благодаря. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Други желаещи има ли? А първо за реплики, ако има желаещи. Няма. Изказвания? 

Няма. Заповядайте, господин Бояджиев.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Слушах Ви много внимателно и досега не се намесвах в преки такива реплики, 

това което казвате, какво сте направили в 2015 година, когато се правеха големите 
разходи в това предприятие, вас Ви нямаше. Нямаше Ви и много пари се прехвърлиха в 

материалната база, в автопарка и това бяха разходи и те в голяма степен влязоха в 

икономическите резултати на предприятието. Много големи. Какво направихте, когато 

дойдохте на власт 16 години? Първото Ви действие кое беше? Да вдигнете цените. С 

колко ги вдигнахте цените? С колко процента? Помните ли? Над 40. Над 40 и ми 

говорите за много добрите резултати. Ами тези добрите резултати бяха за сметка на 
населението. За високите цени, които плащаха за дървата за отопление, а в същото време 
и фирмите бяха облекчени. И понеже говорим за числа, ще Ви ги извадим много скоро 

числата, да видите на какви цени се плащаше от населението и на какви цени се 
купуваше от фирмите, за които говорим. Скоро ще ги извадим и тогава пак ще говорим 

за проценти, за допълнителни приходи и т.н. Това, което в момента уточняваме, ще бъде 
някаква база, на която ще стъпим следващата година, но няма да има тези високите цени, 

които по ваше време бяха наложени. 

 

/ Шум в залата /.   

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
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Колеги, не говорете без да ви е дадена думата.  
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Ще дойде време да се говори за механизма, как е проводено, какво е направено, все 
пак 4 години тая информация не е била в нас, сега я събираме, след туй ще го 

коментираме. Така ще бъде. 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Процедура ли искате, господин Димитров? 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 

Та след тези словоблудства тука, предлагам да преминем към гласуване. 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Има предложение за прекратяване на дискусията. Има ли някой, който да е против? 

Няма, който да е против. Колеги приключваме дискусията по тази докладна записка и 

пристъпваме към гласуване. Нямаше направени предложения за някакви корекции в 

проекта за решение за това обявявам режим на гласуване. Моля гласувайте. Гласуваме 
поименно и за да има валидно решение трябва да има най-малко 17 гласа „ЗА“.  

 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

18.12.2019 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов   + 

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев  +  

5. Галина Георгиева-Маринова  +  

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов +   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов   + 

11. Калоян Руменов Монев +   

12. Левент Али Апти   + 

13. Мариан Пламенов Иванов Не участва   

14. Милен Йоргов Минчев +   

15 Мирослав Цанев Маринов +   

16. Надежда Иванова Анастасова Не участва   

17. Надежда Радославова Димитрова  +  

18. Наско Стоилов Анастасов  +  

29. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим   + 

20. Огнян Досев Обрешков +   

21. Пейчо Добрев Георгиев +   

22. Радиана Ангелова Димитрова  +  

23. Радостина Цветанова Иванова  +  

24. Ремзи Реджеб Осман +   
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25. Румяна Антонова Балтова +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Не участва   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Сузан Мехмедова Съдкъ   + 

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов   + 

 

Общинският съвет взе следното  

 

 

                                                  Р Е Ш Е Н И Е 

                                                                     №23  
 

 

Съгласно точка 1 от диспозитива на Решение № 792 на Общински съвет 

Разград по Протокол № 60 от проведено заседание на 24.09.2019 г. се одобрява 

годишния план за ползване на дървесина на ОП „Разградлес” гр.Разград за 2020 

година, в териториалния обхват на СЦДП ТП „ДГС Разград” и Годишния план за 

ползване на дървесина на ОП „Разградлес” гр.Разград за 2020 година, в 

териториалния обхват на СЦДП ТП „ДГС Сеслав”, изготвени от ОП „Разградлес” 

гр. Разград, които да бъдат публикувани на интернет страницата на Община 

Разград в срок от 15 дни от одобряването им. 

В точка 2 от цитираното решение е определено прогнозното количество 

дървесина за ползване през 2020 г. от ОП „Разградлес“ гр.Разград, което следва да е 

в размер на 36 574 м 3 лежаща маса по одобрените годишни планове за 2020 г. 

Съгласно точка 3, подточки 3.1. и 3.2. Добитото количество дървесина за 2020 

г. с прогнозен размер 36 574 м ³, предвидено в годишния план следва да бъде 

предоставено за продажба по следните начини: чрез продажба на стояща дървесина 

на корен в размер на 11 710 м 3 /точка 3.1./  и чрез добив и продажба на добита 

дървесина от склад в размер на 24 864 м 3 /точка 3.2/.  

В точка 4 от решението е  определен  обем на дървесината по чл.71, ал.1, т.4 от 

Наредба за условията и реда за възлагане изпълнението на дейности в горските 

територии – държавна и общинска собственост и за ползването на дървесина и 

недървесни горски продукти, предвидена за продажба на дървесина от склад през 
2020 г. да е цялото добито количество по т.3.2 в размер на 24 846 м ³. 

Съгласно точка 5 от решението е определен обем на дървесината за 2020 г., 

която ще се продава по реда на чл.71, ал.1, т.1, т.2 и т.3 от Наредба за условията и 

реда за възлагане изпълнението на дейности в горските територии – държавна и 

общинска собственост и за ползването на дървесина и недървесни горски продукти 

общо в размер на 5 000 м ³.  

След влизане в сила на Решение № 792 на Общински съвет Разград по 

Протокол № 60 от проведено заседание на 24.09.2019 г. е изразено становище от 

Директора на ОП „Разградлес“, град Разград, че така определеният в точка 3.1. 
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начин за ползването на дървесината чрез продажба на стояща дървесина на корен 

по същество е неефективен и нерентабилен. 

Икономически по изгоден е определеният в точка 3.2. начин за ползване на 

дървесината чрез добив и продажба на добита дървесина. 

Това налага точка 3.1. от посоченото решение да бъде отменена като 

ползването на дървесината да се осъществява само по един начин, а именно чрез 
добив и продажба на добита дървесина, съгласно чл. 5, ал. 1, т. 2 от Наредбата за 

условията и реда за възлагане изпълнението на дейности в горските територии – 

държавна и общинска собственост и за ползването на дървесина и недървесни 

горски продукти. 

 С отмяната на точка 3.1. от решението и приемането  ползването на 

дървесината да се осъществява само по един начин, а именно чрез добив и продажба 

на добита дървесина размерите определени в точка 3.2. и точка 4 от решението 

следва да съответстват на определеното в точка 2 прогнозно количество дървесина 

за ползване през 2020 г. от ОП „Разградлес“ гр.Разград, което следва да е в размер 

на 36 574  м ³ лежаща маса по одобрените годишни планове за 2020 г. 

Точка 5 от дизпозитива на решението не е необходимо да бъде включвана в 

решение на Общински съвет доколкото такова изискване в чл. 7, ал. 4 от Наредбата 

за условията и реда за възлагане изпълнението на дейности в горските територии - 

държавна и общинска собственост, и за ползването на дървесина и недървесни 

горски продукти не се включва в годишния план за ползването на дървесина в 

горските територии - общинска собственост. 

Освен това определеният в точка  5 обем на дървесината от 5000 м ³ е нереален 

тъй-като с включването му се надвишава определеното прогнозно количество 

дървесина за 2020 г. Това налага точка 5 от решението да бъде отменена. 

Предвид изложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 и ал.2, чл.22, ал.1 от Закона 

за местното самоуправление и местната администрация, чл. 7, ал. 4, ал. 6, чл. 5, ал. 

3, във връзка с ал.1, т. 2 и чл. 71, ал. 6, т. 1 от Наредбата за условията и реда за 

възлагане изпълнението на дейности в горските територии – държавна и общинска 

собственост и за ползването на дървесина и недървесни горски продукти и чл. 27, 

ал. 3 и ал. 4, и чл. 30, ал. 1, т. 2 от Наредба № 22 на Общински съвет Разград за 

определяне на условията и реда за управление на горските територии, собственост 

на Община Разград, Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 18 гласа 

„ЗА“, „против“ – 6, „въздържали се“ – 6, 
 

Р Е Ш И: 

  

 1. Точка 3.1. се отменя; 

 2. Досегашната точка 3.2. става точка 3.1. и се изменя, като придобива 

следното съдържание: „3.1. чрез добив и продажба на добита дървесина в размер на 

36 574 м ³ “; 

3. Точка 4 се изменя, както следва: В края на изречението числото „24 846 м ³ 

“ се заменя с   числото „36 574 м ³“; 

4. Точка 5 се отменя изцяло; 

 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и на 
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Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

 

Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред Административен 

съд Разград.  

 

С Т А Т И Я  20 

 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към докладна записка с Вх.№ 532  

Докладна записка от Стоян Димитров Ненчев – Председател на Общински съвет – 

Разград. 

Относно: Определяне на представител на Общински съвет Разград за член на 

Областния съвет за намаляване на риска от бедствия в област Разград.  

Уважаеми колеги,  

Като вносител искам само да поясня, че във връзка с новите мандати на 
общинските съвети, се налага да определяме представители в какви ли не областни и 

други съвети. Затова и тази докладна записка е във връзка с изпълнение на законови 

изисквания. Пояснил съм защо трябва да го направим и давам възможност на групите 
съветници да номинират представител. Господин Калоян Монев първи иска думата. 
Заповядайте, господин Монев.  

 

Г-н Калоян Монев – „Кауза Разград, ВМРО“ 

Уважаеми колеги,  

С оглед факта, че следва да определим действително представител на Общинския 
съвет в Областния съвет за намаляване на риска на бедствия в Област Разград, аз 
предлагам колегата Руско Кулев Дянков да бъде наш представител, считам че същия има 
необходимата експертиза и успешно ще представлява Общинския съвет в този съвет. 
Благодаря Ви.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Заповядайте за въпроси, госпожо Радославова.  
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Да. Само ако можете, предполагам, че сте се запознали, сготвяйки тази докладна 
записка, тъй като влиза по извънредния способ, да ми кажете кой е бил представителя на 
Общинския съвет в предходния мандат?  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Не мога да Ви отговоря на тоя въпрос. Аз съм убеден, че Вие знаете и ако ми 

кажете, аз ще отговоря на съветниците по тоя начин. 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Вече не е необходимо да знам аз, не може цяла сесия ние да Ви отговаряме на 
въпросите. 
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Добре. Други въпроси? Дадох отговор. 

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 

Госпожа Елка Неделчева не говори на микрофон. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Моля, моля, моля не се обаждайте без да Ви е дадена думата. Други въпроси, 

колеги, има ли? Няма въпроси. Изказвания и съображения има ли? Други предложения 
има ли? Питам за последен път, има ли други предложения? Няма други предложения за 
персонален състав. Има ли последно някой да изрази становище? Няма. Приключваме 
дискусията и преминаваме към гласуване. Постъпил е предложение в точка 1, 

представителя да бъде нашият колега Руско Дянков. Колеги обявявам режим на 
гласуване за представител, предложението на колегата Монев за колегата Руско Дянков. 

Моля гласувайте.  
 

С 19 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържали се“ – 9, предложението се 

приема. 

 

Заповядайте, доктор Апти.  

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

По процедура. От името на Политическа партия „ДПС“, ще искаме 10 минути 

почивка. 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Но в режим на гласуване сме, ще дам възможност. Не, сега цялостно да гласуваме, 
сега гласувахме само това да бъде колегата Дянков. Сега ви моля кратко да се 
произнесем с гласуване за проекта за решение. Режим на гласуване. Моля гласувайте.  

 

Общинският съвет взе следното  

 

 

                                     Р Е Ш Е Н И Е 

                                              №24 

 

Съгласно разпоредбите на чл.64а,ал.1 от Закона за защита при бедствия/ЗЗБ/ 

за подпомагане изпълнението на дейностите по чл.64 от същия закон от страна на 

Областния управител на област Разград, се създава областен съвет за намаляване 

на риска от бедствия. 

Съгласно чл.64а, ал.2от ЗЗБ членовете на съвета  са кметовете на общини или 

оправомощени техни представители, по един представител на  общински съвет от 

всяка община на територията на областта, ръководители на структурите за спешно 

реагиране, юридически лица и други, имащи отношение към намаляването на 

риска от бедствия. 
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Председателстването, определянето на поименния състав на съвета и неговите 

правомощия са определени в разпоредбите на чл.64а и чл.64б от Закона за защита 

при бедствия. 

Във връзка с гореизложеното и на основание чл.21,ал.1,т.23 от ЗМСМА, и 

чл.64а,ал.2, във връзка с ал.1 от Закона за защита при бедствия, Общински съвет 

Разград, с 19 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържали се“ – 9, 

 

                                        Р Е Ш И: 

 

1.Избира за представител на Общински съвет Разград в състава на областния 

съвет за намаляване на риска от бедствия Руско Кулев Дянков. 

2.Настоящето решение да се изпрати  на Кмета на общината и на Областния 

управител на област Разград в седем дневен срок от приемането му. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Обявявам 15 минути почивка по искане на група. 
 

 

                                              ПОЧИВКА 

                          ЗАСЕДАНИЕТО ПРОДЪЛЖАВА 

 

С Т А Т И Я 21 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Моля общинските съветници да заемат местата си за да продължим нашата работа 
по последната докладна записка. Колега Тодорова, ако има други съветници, поканете ги 

да влязат. Преминаваме към разглеждане на докладна записка с Вх. № 539, която е по 

извънредния способ, която е от Денчо Стоянов Бояджиев – Кмет на Община Разград. 

Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Относно: Наредба за изменение и допълнение на Наредба №18 на Общински 

съвет Разград за определяне размера на местните данъци на територията на община 

Разград.   

Господин Бояджиев, имате ли да допълните нещо към докладната? Господин 

Бояджиев. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Господин Димитров, поддържам така представената докладна записка. Ще дам 

думата на господин Добрев да каже накратко това, което е същественото в нея. 

Заповядайте, господин Добрев. 

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

На нашето внимание е докладна записка относно Наредба за изменение и 

допълнение на Наредба № 18 на Общински съвет Разград за определяне размера на 
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местните данъци на територията на община Разград. Промените, които са в нея касаят 
предимно и промени в нормативната уредба, които трябва да залегнат в нашата наредба, 
за да може тя да отговаря на по-висшестоящия нормативен акт, като в тази връзка ще 
помоля звеното за обслужване на Общинския съвет, да ви раздаде едно предложение, 
което правим от името на вносителя за изменение на проекта на решение по докладната 
записка. Изменението на проекта на решение касае… 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Господин Добрев, аз Ви моля преди да го представите, нека да раздадем на 
съветниците за да видят за какво става въпрос.  
 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Да. 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Малко само да изчакаме, за да получат съветниците материала. Да, моля 
продължете, вече съветниците имат материала.  

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Предложението, което правим в зала е за промяна на параграф 6 от предложения 
първоначален проект на решение и касаят изменение и допълнение предимно на размера 
на данъка за превозните средства. Предложението за промяна е както следва, чл.16 се 
правят следните изменения и допълнения. Първо, ал.1 се изменя така, за леките и 

товарни автомобили с технически допустима максимална маса не повече от 3,5 тона, 
размерът на годишния данък се определя съобразно мощността на двигателя както 

следва: До 55 kW включително – 0.34 лева за един kW;  над 55 kW  до 74 kW 

включително - 0.54 лева за един kW; над 74 kW до 110 kW включително 1.10 лева за един 

kW; над 110 kW до 150 kW включително- 1.23 лв. за един kW; над 150 kW до 245 kW 

включително – 1.60 лева за един kW; над 245 kW – 2.10 лева за един kW. Така 
определеният размер на данъка се умножава с коригиращ коефициент в зависимост от 
годината на производство, посочен в чл.55, ал.1, т.1 от Закона за местните данъци и такси 

и с коефициент в зависимост от екологичната категория на автомобила, определен в 

следната таблица: Без екологична категория, с екологични категории „Евро 1“ и „Евро 2“ 

– 1.10;  „Евро 3“ – 1; „Евро 4“ – 0.8; „Евро 5“ – 0.6; „Евро 6 “ и “EEV” – 0.4. Второ, в ал.2 

думите леки автомобили, се заменят с леки и товарни автомобили с технически 

допустима максимална маса не повече от 3.5 тона. Трето, в ал.4 думата триколка, се 
заменя с триколесно превозно средство, определено в чл.4 от регламент  № 168/ 2013. 

Четвърто, ал.6 се изменя така: Данъкът за товарен автомобил с технически допустима 
максимална маса над 3.5 тона, но не повече от 12 тона, е в размер 15.00 лева за всеки 

започнат и 750 килограма товароносимост. Пето, в ал.8 думите специализирани 

ремаркета за превоз на тежки или не извънгабаритни товари се заличават. Шесто, в ал.9 

думите специализирани ремаркета за превоз на тежки или извънгабаритни товари с 
товароподемност над 40 тона се заличават. Седмо, в ал.12 думите превозни средства от 
категория L7е по Закона за движение по пътищата, се заменят с четириколесни превозни 

средства, определени в чл.4 от Регламент № 168/2013. Осмо, създава се нова алинея 14, 

която гласи: Когато в регистъра по чл.54, ал.1 от ЗМДТ няма данни за екологичната 



128 

 

категория на моторното превозно средство, се приема, че превозното средства е без 
екологична категория. Това е предложението на вносителя, завърших и само да вмъкна, 
че така предложените размери след множество направени разчети и разисквания са към 

минималните определени в закона за местните данъци и такси. Считаме, че населението 

заслужава този реверанс за 2020 година.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Колеги, тъй като тази докладна записка се разглежда по извънредния 
способ, не е обсъждана в постоянни комисии затова сега престъпваме към поставяне на 
въпроси, отговори и след това мнения и съображения. Имате думата за въпроси.  

Заповядайте, госпожо Георгиева. 
 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 

Уважаеми господин Председател, 

Уважаеми господин Добрев, може би, тъй като Вие представихте докладната, т.е. 
това изменение, което ни предложихте на докладната, кога е публикувано това 
последното изменение на сайта, кога изтече срока за публично обсъждане, къде е 
справката за постъпили предложения? Защото по съществото си това е чисто нов 

нормативен акт, който ни предлагате.  Благодаря. 

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Докладната записка, която е с проекта за изменение на Наредбата е публикувана, 
да, изменението, което сега ви го предоставям, това е предложение в зала, което 

вносителят има право да направи. 

 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 

Въобще не съм съгласна, че имате право да го направите. Предложение в зала 
могат да правят общинските съветници, но не и Вие. Това е по същество абсолютно нов 

нормативен акт, срокът за неговото публично обсъждане не е… 

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Нима искате да кажете, че в зала не могат да се правят предложения за изменения 
и…   

 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 

Не и Вие като вносител, тъй като срока за тези предложения е изтекъл. Благодаря.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Заповядайте, колега Димитров, за въпроси. 

 

Г-н Мариан Иванов – ПП „ГЕРБ“ 

Господин Мариан Иванов не говори на микрофон.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Извинявам се. Колега Димитров, моля Ви да отстъпите реда си, да бъдем коректни. 
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Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 

          Ако е за Марианчо, може. 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да, към по младия колега. 
 

Г-н Мариан Иванов – ПП „ГЕРБ“ 

Не, не, аз му давам ред. Няма проблем. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Давам думата на общинския съветник Мариан Иванов. Заповядайте. 
 

Г-н Мариан Иванов – ПП „ГЕРБ“ 

Благодаря господин председател, 

Имам един въпрос към вносителя. Гледам сега предложението на вносителя и 

гледам предложението, което е приложено към докладната записка, резюлирано до 

господин Грънчаров и не мога да намеря разлика. Предложението на господин Благой 

Благоев, който беше кандидат за общински съветник някак си не е прието, а пък сега ни 

предлагате абсолютно същото. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да. Ще отговорим на тоя въпрос и аз моля общинските съветници да оценят 
значението на тази полемика, която се заформя. Госпожа Георгиева е на мнение, че не 
може вносителят, било то кмет или заместник кмет да прави предложение за изменение, 
но можело съветник да ги направи и сега уважаеми съветници имате тая възможност, 
имате това предизвикателство в юридическата дискусия.  

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Предложения, да. Да не би да искате да преподпишете това предложение  за да 
бъде от Вас? 

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 

Не. Аз искам.. Може ли да взема думата? 

 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Заповядайте за въпроси. 

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 

За въпроси. А трябва ли да изчакам да мине тази процедура на въпроси, за да 
направя предложението, което е подготвено от името на нашата група на Демократична 
България? 

 



130 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Изчакайте. Сега въпроси ще поставяме.  
 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 

Търпението е една от нашите добродетели. Благодаря. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Въпроси колеги? Въпроси няма. Дискусия, мнения и съображения. 

Заповядайте, колега Иво Димитров. 

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 

Благодаря Ви, господин председател. Ето че дойде момента когато мога да направя 

това предложение, което е съгласувано с и изработено с помощта на всичките шестима 
общински съветници от групата на Демократична България, но формално само аз съм 

вносителя.  Става въпрос, че ние като част от нашата предизборна кампания бяхме 
застъпници, затова че Разград през Разград и хората му, собствениците на МПС, бяха 
наказани по един изключително безумен начин с данъци върху МПС, които бяха едни от 
най-високите в цяла България. Благодарение на неколцина общински съветници, които 

имаха куража да атакуват през прокуратурата това безумно решение на тогава 
управляващата коалиция, то падна в съда. Като следствие обаче, се оказа, че който дал-

дал, пари назад държавата и общината не могат да връщат. Затова собствениците на 
моторни превозни средства изразяват възмущение и недоволство, и ние като техни 

избранници имаме задължението да направим така, че в рамките на закона, да 
коригираме тази несправедливост и правим предложение с което в Разград за 2020 

година, гражданите да платят възможно най-ниският определен със закон данък върху 

МПС, както и екологичната категория, коефициентът на екологичната категория, която 

също да бъде на минимално възможните определени със закон нива и по този начин да 
възтържествува справедливостта в Разград. Правя това предложение на основание чл.65 

от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет – Разград, неговите 
комисии и взаимодействието му с общинската администрация от името на нашата група 
в Общинския съвет. 

 

 Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, колега Димитров. Само за яснота и за общинските съветници. 

Вашето предложение различава ли се от това, което беше сега представено от заместник 

кмета Добрин Добрев? 

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 

Това е абсолютно идентично, защото справедливостта има едно лице. Това е най-

ниските данъци в Община Разград.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Значи и Вие като общински съветник, внасяте това предложение за изменение в 

Наредбата и в проекта за решение. Искам да ви уведомя, че и общинският съветник Елка 
Неделчева ми представи подписано от нея предложение, точно в този смисъл, в който 

беше направено предложение от заместник кмета Добрин Добрев, така че освен  
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заместник кмета Добрин Добрев, имаме и две предложения на общински съветници с 
абсолютно идентично съдържание, така както ви е раздадено и което е следното: 

 

§ 6. В чл. 16 се правят следните изменения и допълнения: 

1. Алинея 1 се изменя така: 

„(1) За леките и товарни автомобили с технически допустима максимална 

маса не повече от 3,5 тона, размерът на годишния данък се определя съобразно 

мощността на двигателя, както следва:  

а) до 55 kW включително - 0,34 лв.  за 1 kW; 

б) над 55 kW до 74 kW включително - 0,54 лв. за 1 kW; 

в) над 74 kW до 110 kW включително - 1,10 лв. за 1 kW; 

г) над 110 kW до 150 kW включително - 1,23 лв. за 1 kW; 

д) над 150 kW до 245 kW включително - 1,60 лв. за 1 kW; 

е) над 245 kW - 2,10 лв. за 1 kW.  

 

Така определения размер на данъка се умножава с коригиращ коефициент в 

зависимост от годината на производство посочен в чл. 55, ал. 1, т. 1 от Закона за 

местните данъци и такси и с коефициент в зависимост от екологичната 

категория на автомобила, определен в следната таблица: 

 

 

 2. В ал. 2 думите „леки автомобили“ се заменят с „леки и товарни автомобили 

с технически допустима максимална маса не повече от 3,5 т“;   

3. В ал. 4 думата „триколка“ се заменя с „триколесно превозно средство, 

определено в чл. 4 от Регламент (ЕС) № 168/2013“; 

4. Алинея 6 се изменя така: 

„(6) Данъкът за товарен автомобил с технически допустима максимална маса 

над 3,5 т, но не повече от 12 т, е в размер 15 лв. за всеки започнати 750 кг. 

товароносимост.; 

5. В ал. 8 думите „специализирани ремаркета за превоз на тежки или 

извънгабаритни товари“ се заличават; 

6. В ал. 9 думите „специализирани ремаркета за превоз на тежки или 

извънгабаритни товари с товароподемност над 40 тона“ се заличават; 

7. В ал. 12 думите „превозни средства от категория L7е по Закона за 

движението по пътищата“ се заменят с „четириколесни превозни средства, 

определени в чл. 4 от Регламент (ЕС) № 168/2013“; 

8. Създава се нова ал. 14: 

Екологична категория Коефициент 

без екологична категория, с 

екологични категории "Евро 1" 

и "Евро 2" 

  

1,10 

"Евро 3" 1,00 

"Евро 4" 0,80 

"Евро 5" 0,60 

"Евро 6" и "ЕЕV" 0,40 
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„(14) Когато в регистъра по чл. 54, ал. 1 от ЗМДТ няма данни за екологичната 

категория на моторното превозно средство, се приема, че превозното средство е без 

екологична категория.“ 

Това е за информация колеги. Има ли някой друг желаещ да вземе становище? 

Заповядате, колега Монев. 

 

Г-н Калоян Монев – „ВМРО, Кауза Разград“ 

Аз изцяло споделям казаното от вносителите и от колегата Иво Димитров по 

отношение на това, че данъците за моторните превозни средства в Разград трябва да 
бъдат в законовия минимум и по двете компоненти. Но това, което ми прави впечатление 
към докладната записка, имаме едно писмо, постъпило по електронна поща, което за 
разлика от предния път, същия гражданин между другото го е пуснал и за разлика от 
предния път това писмо е взето в предвид от администрацията. Нищо, че не са приели 

предложението на гражданина Благой Благоев, но поне са го регистрирали и е част от 
материалите по преписката, за което аз лично адмирирам администрацията. Благодаря 
ви. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Господин председател, ако може само… 

 

 Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Заповядайте, господин Добрев. 

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Продиктувания от това, което господин Монев каза, в интерес на истината до 

последния момент в общинска администрация вървяха разговори и се правеха разчети 

относно размера на данъците. Знаете, че данъците са налог и общината по принцип гони 

приходи. Така че дилемата справедливостта да предложим решение, в което 

справедливостта да възтържествува след като до 25 октомври имаше едни значително 

завишени размери на данъците и хората ги бяха платили след това, съответно нямаше как 

да им бъдат върнати средствата, както анализите на събираемостта успяха в крайна 
сметка да наклонят везните върху това да направим един реверанс към населението, 

които наистина да получат някакъв, да получат някаква отплата на това, че са си платили 

по-скъпите данъци, а в последствие Наредбата е била отменена. Друго нещо, което също 

заслужава вашето внимание е, че малко повече от 30 дни след като Наредбата беше 
отменена, в общинска администрация имаме данни, че над 2800 нови автомобили са 
регистрирани само за тези тридесет и няколко дни, което означава че един вид 

гражданите си връщат доверието в общинската администрация и се прекратява този 

данъчен туризъм, за който се говореше и по време на годината, че хората си регистрират 
автомобилите в съседни общини, където плащат по-ниски ставки. Благодаря за 
вниманието. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Други желаещи да изразят становище? Не виждам. За изказвания? 

Няма желаещи. И така след проведената дискусия имаме като вносител господин Добрев 
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обяви предложение за корекция, но в същото време и двама общински съветници внасят 
в писмен вид абсолютно същите предложения.  

Господин Добрев, Вие държите ли като вносител да са произнася Общинския  
съвет по това, което предложихте да бъде коригирано или предоставяте това на 
общинските съветници, общинския съвет да се произнесе по тяхното предложение. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Не господин председател. Всичко е добре, когато свършва добре. 
 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 

За две минути два пъти си променихте мнението. 

 

/Шум в залата/. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Така. Колеги, колеги, към края сме на… Моля, към края сме на работата ни по 

докладните записки. И така, като заключение можем да кажем, че по докладната записка 
има постъпили искания да се произнесе общинския съвет с две предложения от 
общинските съветници Иво Димитров и Елка Неделчева, което са абсолютно идентични 

и те са тези, които са ви раздадени, но подписани от тях. И тъй като приключваме 
дискусията, сега ще преминем към гласуване. Най-напред аз ще поставя на гласуване 
предложението на общинските съветници Иво Димитров и Елка Неделчева, за промяна, 
така както е изписана, касаеща чл.16 във всичките алинеи, включително и създаването на 
нова алинея 14. Казвам това за да се ориентирате. Това е текста, който се предлага от 
двамата общински съветници. Обявявам режим на гласуване по предложението на 
съветниците Иво Димитров и Елка Неделчева. Моля гласувайте.  

 

С 27 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържали се“ – няма, предложението се 

приема. 

 

Сега пристъпваме към гласуване на докладната записка в нейната цялост. Режим на 
гласуване. Моля, колеги, гласувайте по тази докладна записка и проекта за решение.   

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                     Р Е Ш Е Н И Е 

                                             №25 

 
 

С Решение № 105 по Протокол № 7 от 28.02.2008 г. на Общински съвет Разград 

е приета Наредба № 18 за определяне размера на местните данъци на територията 

на община Разград, многократно изменяна и допълвана с решения на Общински 

съвет Разград.  

С Решение № 113 от 09.10.2019 г. на Административен съд Разград, 

постановено по адм. дело № 183 по описа на съда за 2019 г., бе отменена като 

незаконосъобразна, поради допуснати съществени процесуални нарушения, 
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приетата с Решение № 654 по Протокол № 51 от проведено на 31.01.2019 г. заседание 

на Общински съвет Разград Наредба за изменение и допълнение на Наредба № 18 

на Общински съвет Разград за определяне размера на местните данъци на 

територията на община Разград. Решението на Административен съд Разград влезе 

в сила на 25.10.2019 г. и от този момент подзаконовата нормативна уредба, касаеща 

определянето на размерите на местните данъци на територията на община се 

намира в противоречие с нормативен акт от по-висока степен, а именно със Закона 

за местните данъци и такси /ЗМДТ/. С цел синхронизиране на Наредбата със закона 

е необходимо в същата да бъдат извършени редица изменения и допълнения, 

приемането на които е в правомощията и компетентността на Общински съвет 

Разград. 

Имайки предвид, че с Решение № 141 – МИ от 28.10.2019 г. на Общинска 

избирателна комисия Разград бяха прекратени пълномощията на Общински съвет 

Разград мандат 2015-2019 г. и беше конституиран настоящият Общински съвет 

Разград за мандат 2019 – 2023 г., то към датата на влизане в сила на съдебното 

решение за отмяна на Наредбата за изменение и допълнение на Наредба № 18 на 

Общински съвет Разград, приета с Решение № 654 по Протокол № 51 от 31.01.2019 

г., Общински съвет Разград мандат 2015-2019 г. е имал само два дни до изтичане 

срока на неговите пълномощия и съответно не е имал организационната и 

функционална възможност да приеме изменения и допълнения в Наредбата. 

Същевременно  настоящия Общински съвет Разград към датата на публикуване на 

проекта за изменение и допълнение на Наредба № 18 за определяне размера на 

местните данъци на територията на община Разград няма приет Правилник за 

неговата дейност и конституирани постоянни комисии, които да разгледат 

предложения проект. На свой ред, по аргумент от разпоредбата на чл. 1, ал. 3 от 

ЗМДТ, Общински съвет Разград  следва до края на текущата година да определи 

размера на местните данъци за следващата година.  

Така установеното противоречие на наредбата със закона и краткото време, с 

което Общински съвет Разград разполага, за да приеме нови размери на данъците 

за 2020 година,  се явяват извънредни обстоятелства и налагат необходимостта от 

определянето на по-кратък срок за предложения и становища по настоящия проект 

на Наредба за изменение и допълнение на Наредба № 18 на Общински съвет 

Разград за определяне размера на местните данъци на територията на община 

Разград. 

С оглед на горепосочените обстоятелства, имащи характера на 

„изключителни случаи“ по смисъла на разпоредбата на чл. 26, ал. 4, изр. второ от 

Закона за нормативните актове, на 26.11.2019 г. проектът на Наредбата за 

изменение и допълнение на Наредба № 18 на Общински съвет Разград за 

определяне размера на местните данъци на територията на община Разград бе 

публикуван за обществена консултация на интернет страницата на Общински 

съвет Разград, със срок за предложения и становища от 14 дни.  

На 05.12.2017 г. в Държавен вестник, бр. 97 е обнародван Закон за изменение и 

допълнение на Закона за данък върху добавената стойност. С § 50. от същия, в 

разпоредбата на чл. 55  от  Закона за местните данъци и такси, са извършени 

промени, целящи да се разрешат установени проблеми при облагането с данък 

върху превозните средства на ремаркетата, както и промени, свързани с 
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прецезиране на терминологични наименования на определени категории превозни 

средства в разпоредбите на Закона. На първо място, с тези изменения 

„специализираните ремаркета за превоз на тежки или извънгабаритни товари“ 

отпадат от обхвата на данъчната норма на чл. 55 от ЗМДТ, като всички видове 

ремаркета вече се облагат само в състав с моторно превозно средство категория N. 

На следващо място, в съответствие с нормите на европейското законодателство, и 

по-точно с Регламент (ЕС) № 168/2013, са променени някои наименования на 

определени категории превозни средства, като също така са освободени от данък 

електрическите превозни средства категории L5e, L6e и L7e, определени в 

разпоредбата на чл. 4 от Регламент (ЕС) №168/2013, с което се цели намаляване на 

вредните емисии в атмосферата и продължаване на водената данъчна политика по 

отношение на електрическите превозни средства. 

На 27.11.2018 г. в Държавен вестник, бр. 98 е обнародван Закон за изменение и 

допълнение на Закона за корпоративното подоходно облагане. С  § 39. от същия са 

приети множество изменения и допълнения на Закона за местните данъци и такси, 

касаещи промени свързани с подаването на данъчни декларации по реда на чл. 14 

от Закона, и промени, свързани с въвеждането на изцяло нов начин за определяне 

на размера на данъка върху превозните средства.  

Първата група изменения, касаещи подаването на данъчни декларации по чл. 

14 от ЗМДТ, предвиждат да отпадне задължението на физическите и юридическите 

лица за подаване на данъчни декларации за новопостроени сгради, които подлежат 

на въвеждане в експлоатация по реда на Закона за устройство на територията и за 

новопридобити по възмезден или безвъзмезден начин имоти и ограничени вещни 

права. Данъкът за новопостроените сгради ще се дължи след завършване на 

строежа, като настъпването на този факт ще се установява по реда и при условията 

на Закона за устройство на територията. Промените предвиждат годишния данък за 

новопостроените сгради да се определя на базата на информацията, която служебно 

ще се подава от органа издал удостоверение за въвеждане в експлоатация, или 

разрешение за ползване след завършването им, а не на базата на подадена данъчна 

декларация, тъй като по същество информацията необходима за определяне на 

данъчната оценка се съдържа в одобрения инвестиционен проект и е налична в 

общината. На следващо място отпада и задължението за подаване на данъчна 

декларация за определяне на годишен данък за имотите или ограничените вещни 

права върху тях, придобити по възмезден или безвъзмезден начин. Това е излишно 

натоварване на гражданите и бизнеса поради факта, че цялата необходима 

информация е налична в общината, тъй като за сделките с имоти и ограничени 

вещни права върху тях се дължи еднократен местен данък по реда на Глава втора, 

Раздел ІІІ от Закона за местните данъци и такси. Запазва се задължението за 

подаване на данъчни декларации за определяне на данъка за наследствата, но се 

предлага освобождаване на наследниците или заветниците от последващо подаване 

на декларация за имота придобит по наследство, тъй като необходимата 

информация за определяне на годишния данък е налична в общината по 

местонахождение на имота. Това ще доведе до намаляване на административната 

тежест и ще освободи гражданите от задължението да подават информация, която е 

налична при компетентния орган. 
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Другата съществена промяна е свързана с начина за определяне на данъка 

върху превозните средства за леките автомобили и товарните автомобили с 

технически допустима максимална маса не повече от 3,5 т. Предложена е нова 

концепция за определяне на данъка върху превозните средства за леки автомобили 

и товарните автомобили с технически допустима максимална маса не повече от 3,5 

т, а именно данъкът да се определя по формула, която включва два компонента: 

имуществен и екологичен. Имущественият компонент отчита мощността на 

двигателя и годината на производство на автомобила, а екологичният компонент 

отчита екологичната категория на автомобила, респективно замърсяването, което 

причинява съответния автомобил. Имущественият компонент е предвидено да се 

определя от ставката за тази част от данъка и мощността на двигателя, коригирани 

с коефициент в зависимост от годината на производство на автомобила. В закона се 

предлагат шест диапазона на мощности на автомобили и съответно минимална и 

максимална стойност на границите на размера на данъка за всеки диапазон на 

мощност. Съгласно действащите разпоредби се обединяват диапазоните до 37 и до 

55 kW в един – до 55 kW, както и се включват два нови диапазона към 

съществуващите в закона размери по отношение на най-мощните автомобили, а 

именно: над 150 kW до 245 kW включително и над 245 kW. Доколкото тази част от 

формирането на данъка е в частта имуществен компонент се запазва принципа за 

определяне на по-високи граници на ставка на данък за по-мощните автомобили. 

Запазва се правото на общинския съвет да определя размера на данъка (ставката) в 

наредбата по чл. 1, ал. 2 от ЗМДТ в зависимост от мощността на автомобила в 

съществуващите в закона граници, поради което в тази част Ви предлагаме 

следните изменения:  

1. по отношение на превозните средства в диапазона до 55 kW да се определи 

данък в размер на минималните стойности, предвидени в закона, а именно 0,34 лв. 

за 1 kW, което реално представлява намаление на размера на данъка за тази група 

автомобили, тъй като преди обединението на двете категории „до 37 kW“ и „над 37 

kW до 55 kW“, ставките за тях бяха по-високи - съответно 0,43 лв. за 1 kW и 0,50 лв. 

за 1 kW;  

2.  по отношение на превозните средства в диапазона от 55 до 74 kW да се 

определи данък в размер на 0,69 лв. за 1 kW, който размер е малко над 

минималната граница, предвидена в закона и съпоставено с широката рамка от 

референтни стойности, дадени от законодателя за този диапазон - от 0,54 лв. до 1,62 

лв. за 1 kW, представлява завишение с 0,15 лв. от минималната ставка. Освен това, 

тук реално не се предвижда увеличение на данъка, тъй като за този диапазон 

предложеният размер е идентичен с този (0,69 лв. за 1 kW) от 2008 г. до настоящия 

момент;   

3.  по отношение на превозните средства в диапазона от 75 до 110 kW да се 

определи данък в размер на 1,43 лв. за 1 kW, който размер е малко над 

минималната граница, предвидена в закона и съпоставено с широката рамка от 

референтни стойности, дадени от законодателя за този диапазон -  от 1,10 лв. до 3,30 

лв. за 1 kW, представлява завишение с 0,33 лв. от минимално възможната ставка. 

Освен това, тук също не се предвижда размерът на данъка да се увеличи, тъй като 

за този диапазон той отново е идентичен с този (1,43 лв. за 1 kW) от 2008 г. до 

настоящия момент;  
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4. по отношение на превозните средства в диапазона от 111 до 150 kW да се 

определи данък в размер на 1,50 лв. за 1 kW, който размер е малко над 

минималната граница, предвидена в закона и съпоставено с широката рамка от 

референтни стойности, дадени от законодателя за този диапазон - от 1,23 лв. до 3,69 

лв. за 1 kW, представлява завишение с 0,27 лв. от минимално възможната ставка. 

Освен това, за тази група автомобили реално се предвижда данъкът да се намали, 

тъй като до момента за тях той е определен в по-висок размер (1,85 лв. за 1 kW), тъй 

като по наредбата в настоящия й вид те попадат в последната категория 

автомобили с мощност на двигателя „над 110 kW“; 

5. по отношение на превозните средства в диапазона от 151 до 245 kW, където 

предвидени от законодателя референтните граници на ставките са от 1,60 лв. до 4,80 

лв. за 1 kW, да се определи данък в размер на минималната стойност, посочена в 

закона, а именно 1,60 лв. за 1 kW, което отново представлява намаление за всички 

автомобили от тази група, които до настоящия момент са били обложени с данък в 

размер на 1,85 лв. за 1 kW; 

6. по отношение на превозните средства от най-мощната група автомобили, 

тези над 245 kW, където предвидени от законодателя референтните граници на 

ставките са от 2,10 лв. до 6,30 лв. за 1 kW, да се определи данък в размер на 

минималната стойност, посочена в закона, а именно 2,10 лв. за 1 kW; 

Коефициентът за годината на производство на автомобила е диференциран по 

години, като е налице известна промяна спрямо действащите към настоящия 

момент в ЗМДТ коефициенти. Предложението, с което се прецизират 

коефициентите, цели създаването на финансов инструмент за стимулиране 

извеждането на по-стари автомобили от употреба и замяната им с по-нови и по-

екологични автомобили, предвид това, че автомобилите над 20 години са 

ненадеждни, изискват големи разходи за поддръжка и причиняват големи 

замърсявания на въздуха с вредни емисии. Екологичният компонент е свързан с 

екологичните характеристики на автомобила и представлява коригиращ 

коефициент, който отразява екологичната категория на автомобила, която е 

свързана с европейските стандарти за изгорели газове (познати още като Евро 1, 2, 

3, 4, 5 и 6). Екологичният компонент осигурява облекчение за собствениците на 

автомобили, съответстващи на екологични стандарти „Евро 4“ и по-високи и 

утежнение за собствениците на автомобили, които не съответстват на екологична 

категория или съответстват на екологична категория, по-ниска от „Евро 4“. По 

отношение на коефициента за екологична категория в закона са определени 

границите, в рамките на които общинският съвет следва да определи размера на 

коефициента за всяка екологична категория в наредбата по чл. 1, ал. 2 от ЗМДТ. 

Тук предложението е за всички екологични категории, предвидени в закона, от 

„Евро 1“ до „Евро 6“ и „ЕEV”, включително и за превозните средства без 
екологична категория, коригиращите коефициенти да се определят на 

минималните, посочени от законодателя, граници. Също така се предвижда, че 

когато в регистъра на КАТ няма данни за екологичната категория на моторното 

превозно средство, се приема, че превозното средство няма такава. Във връзка с 

предложения нов начин за облагане е предвидено облекчението за превозни 

средства с действащо катализаторно устройство да отпадне. Отпадането на 

посоченото данъчно облекчение е заменено с въвеждане на коефициент за 
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екологичната категория на автомобила. С премахване на посоченото облекчение се 

цели и предотвратяване на случаите, в които данъчно задължени лица посочват в 

декларацията по чл. 54, ал. 4 от ЗМДТ, че техния автомобил притежава действащо 

катализаторно устройство, но в действителност катализаторът е отстранен. 

Установяването на наличието на действащо катализаторно устройство е трудно и с 

този факт се спекулира с цел намаляване на данъка, като в същото време 

автомобилът не отговаря на екологичните норми, допринася в голяма степен за 

замърсяване на околната среда и в тази връзка не следва да ползва данъчно 

предимство. Като положителен ефект за собствениците на моторни превозни 

средства е предвидено отпадане на лимитиращата граница от 74 kW за ползване на 

данъчни облекчения за леки автомобили, като с коефициента за екологична 

категория се дава възможност за ползване на данъчно облекчение за всички 

автомобили с категория равна на или по-висока от „Евро 4“, независимо от 

мощността им. По този начин всички собственици на моторни превозни средства 

ще имат възможност да ползват данъчни преференции, в случай че притежават 

моторни превозни средства, отговарящи на по-високи екологични стандарти. Със 

закона са въведени промени в размерите и на други данъчни облекчения, засягащи 

мотоциклетите, мотопедите, автобусите, товарните автомобили, влекачите и 

седловите влекачи. 

С разпоредбата на точка 21 от § 39. от ЗИД на ЗКПО в Приложение № 4 към 

Глава втора, Раздел VI от ЗМДТ относно видовете патентни дейности, се отменя т. 

21 от същото, касаеща отдаване на видеокасети или записи на електронен носител 

под наем. 

 От  началото на 2018 г. Общината Разград предоставя на жителите на 

общината нови възможности за плащане на дължимите данъци и такси 

посредством система от офиси на лицензиран Оператор, извършващ дейност като 

платежна институция по смисъла на Закона за платежните услуги и платежните 

системи и чрез пощенски станции на „Български пощи“ ЕАД. Тези допълнителни 

способи за плащане са въведени с цел да създадат повече удобство и улеснение за 

гражданите на общината при изпълнение на задълженията им.  

Текстът на разпоредбата на чл. 20а от Наредбата предвижда освобождаване от 

данък върху превозните средства за лицата с намалена работоспособност от 50 до 

100 на сто. Тази разпоредба е въведената с Решение № 285 от 29.12.2008 г. на 

Общински съвет Разград. В последствие с Решение № 54 от 29.02.2016 г. 

Общинският съвет е приел разпоредбата на чл. 20б от Наредбата, в която са 

обобщени всички хипотези на освобождаване от данък върху превозните средства 

чрез препращане към разпоредбата на чл. 58 ЗМДТ. Така, в момента, са в сила две 

норми в условията на поглъщане, което налага и отмяната на тази с по-стеснен 

обхват. 

 Предвид изложеното възниква необходимостта от приемане на изменения и 

допълнения в Наредба № 18 на Общински съвет Разград за определяне размера на 

местните данъци на територията на община Разград. 

 

1. Основни цели, които се поставят: 

С приемането на изменения и допълнения в Наредба № 18 на Общински съвет 

Разград за определяне размера на местните данъци на територията на община 
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Разград  се цели същата да се преведе в съответствие с промените в нормативните 

изисквания и се подобри качеството на предлаганите услуги. 

            

2. Финансови и други средства, за прилагане на изискванията на новата уредба 

– не са необходими. 

Приемането на предвидените в Закона за местните данъци и такси промени, 

няма да доведе до допълнителни разходи за бюджета на община Разград.  

 

3. Очаквани резултати: 

- Предложеният размер на данъка върху превозните средства е под средния 

такъв на нормативно регламентираните ставки в ЗМДТ. След направени 

финансова оценка и анализ на предложените размери се очаква намаляване на 

данъчната тежест върху собствениците на моторни превозни средства спрямо 2019 

година. Предпоставките за това са изложени в мотивите на докладната записка. 

Обърнато е внимание на облекчаване на данъчната тежест на най-масовите класове 

превозни средства и тези с най-висока екологична категория. Акцентът е поставен 

върху запазване на данъчната ставка и данъчната политика на Община Разград, 

последователно провеждана от 2008 година до настоящия момент;  

-    намаляване на административната тежест за данъчно задължените лица – 

граждани на община Разград; 

- подобряване на взаимодействието между структурните звена в общинска 

администрация; 

-    повишаване качеството на административното обслужване на гражданите 

и бизнеса. 

 

4. Анализ за съответствие с правото на Европейския съюз: 

Предлаганият проект за изменение и допълнение на Наредба № 18 на 

Общински съвет Разград за определяне размера на местните данъци на територията 

на община Разград е разработен в съответствие с разпоредбите на Европейското 

законодателство – Европейската харта за местно самоуправление, както и с 

директиви на Европейската общност, свързани с тази материя, предвид 

съответствието на основни нормативни актове – Закона за местните данъци и 

такси, и др. с тях. 

Изготвеният проект, в съответствие с изискванията на чл. 26, ал. 3 и ал. 4, изр. 

2 от Закона за нормативните актове е публикуван на интернет страницата на 

Община Разград на 26.11.2019 г. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 79 от 

Административнопроцесуалния кодекс, чл. 8 и чл. 11, ал. 3 от Закона за 

нормативните актове и Указ № 883 от 24.04.1974 г. за прилагане на Закона за 

нормативните актове, чл. 1, ал. 2 от Закона за местните данъци и такси и чл. 21, ал. 

2 във връзка с ал. 1, т. 23 и чл. 22, ал. 1 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, Общински съвет Разград, с 27 гласа „ЗА“, „против“ – 

няма, „въздържали се“ – няма, 
 

Р Е Ш И: 
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Приема Наредба за изменение и допълнение на Наредба № 18 на Общински 

съвет Разград за определяне размера на местните данъци на територията на община 

Разград, както следва: 

§ 1. В чл. 1 се създава нова т. 8:  

„8. Данък върху таксиметров превоз на пътници.“; 

 

§ 2. В чл. 3 се правят следните изменения и допълнения: 

1. В ал. 1 думите „сгради и поземлени имоти“ се заменят с „поземлени имоти, 

сгради и самостоятелни обекти в сгради“; 

 

2. Алинея 3 се изменя така: 

„(3) За новопостроените сгради и постройки на територията на общината, 

които не подлежат на въвеждане в експлоатация по реда на Закона за устройство 

на територията собственикът, съответно носителят на ограниченото вещно 

право на ползване, уведомява за това писмено в 2-месечен срок общината, като 

подава данъчна декларация за облагане с годишен данък върху недвижимите имоти, 

а при придобиване на недвижим имот по наследство, декларацията се подава в 

шестмесечен срок от данъчно задължените лица по чл. 7, ал. 1, или от техните 

законни представители. Подадената в срок декларация от един съсобственик, 

съответно ползвател, а при придобиване по наследство от един наследник ползва 

останалите съсобственици или ползватели, съответно наследници.“; 

 

3. Алинея 4 се изменя така: 

„(4) За новопостроен или придобит по друг начин имот или ограничено вещно 

право на ползване, когато собственикът, съответно носителят на ограниченото 

вещно право на ползване, е предприятие, в 2-месечен срок подава информация за 

отчетната стойност и други обстоятелства, имащи значение за определянето на 

данъка.“; 

 

4. Алинея 5 се изменя така: 

„(5) При частично или пълно унищожаване на сградите, при преминаване на 

недвижимите имоти от необлагаеми в облагаеми и обратно,  при преустройство и 

при промяна на предназначението на съществуваща сграда или на самостоятелен 

обект в сграда, както и при промяна на друго обстоятелство, което има значение за 

определяне на данъка данъчно задължените лица уведомяват за това общината 

като подават декларация  в  2- месечен срок.“; 

 

5. Създават се нови ал. 6 и ал. 7: 

„(6) Не се подават данъчни декларации за облагане с годишен данък за 

имотите и ограничените вещни права, придобити по възмезден или безвъзмезден 

начин. Данъкът се определя от служители в отдел „Местни данъци и такси“ при 

Община Разград въз основа на данъчната оценка, послужила за определяне на 

еднократния данък, дължим при придобиване на недвижимото имущество.  

(7) Не се подават данъчни декларации за облагане с годишен данък за 

новопостроените сгради, подлежащи на въвеждане в експлоатация по реда на 

Закона за устройство на територията. Необходимите данни за определяне на 



141 

 

данъка на новопостроените сгради и/или на самостоятелни обекти в тях се 

предоставят на служители в отдел „Местни данъци и такси“ в Община Разград от 

възложителя на строежа след завършването на сградата в груб строеж по образец, 

определен от министъра на финансите.“;  

 

§ 3.   В чл. 4 се създават нови т. 5 и т. 6: 

„5. в офиси на лицензиран Оператор, извършващ дейност като платежна 

институция по смисъла на Закона за платежните услуги и платежните системи, 

инкасиращ местните данъци и такси на община Разград; 

6. в пощенска станция на „Български пощи“ ЕАД.“; 

 

§ 4.  В чл. 14а се правят следните изменения: 

1. В ал. 1 след думите „на Община Разград“ се добавя „въз основа на данни от 

регистъра на пътните превозни средства, поддържан от Министерството на 

вътрешните работи,“; 

2. Създава се нова ал. 3: 

„(3) Собствениците на превозни средства, с изключение на случаите по ал. 1, 

декларират пред Община Разград, притежаваните от тях превозни средства в 

двумесечен срок от придобиването им.“; 

 

§ 5. В чл. 15 се правят следните изменения и допълнения: 

1. Досегашният текст става ал. 1; 

2. Създава се нова ал. 2:  

„(2) Данъкът се заплаща и от собствениците, които нямат постоянен адрес, 

съответно седалище в страната, но притежаваните от тях МПС са регистрирани 

на територията на общината.“; 

 

§ 6. В чл. 16 се правят следните изменения и допълнения: 

1. Алинея 1 се изменя така: 

„(1) За леките и товарни автомобили с технически допустима максимална 

маса не повече от 3,5 тона, размерът на годишния данък се определя съобразно 

мощността на двигателя, както следва:  

а) до 55 kW включително - 0,34 лв.  за 1 kW; 

б) над 55 kW до 74 kW включително - 0,54 лв. за 1 kW; 

в) над 74 kW до 110 kW включително - 1,10 лв. за 1 kW; 

г) над 110 kW до 150 kW включително - 1,23 лв. за 1 kW; 

д) над 150 kW до 245 kW включително - 1,60 лв. за 1 kW; 

е) над 245 kW - 2,10 лв. за 1 kW.  

 

Така определения размер на данъка се умножава с коригиращ коефициент в 

зависимост от годината на производство посочен в чл. 55, ал. 1, т. 1 от Закона за 

местните данъци и такси и с коефициент в зависимост от екологичната 

категория на автомобила, определен в следната таблица: 

Екологична категория Коефициент 

без екологична категория, с   
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 2. В ал. 2 думите „леки автомобили“ се заменят с „леки и товарни автомобили 

с технически допустима максимална маса не повече от 3,5 т“;   

3. В ал. 4 думата „триколка“ се заменя с „триколесно превозно средство, 

определено в чл. 4 от Регламент (ЕС) № 168/2013“; 

4. Алинея 6 се изменя така: 

„(6) Данъкът за товарен автомобил с технически допустима максимална маса 

над 3,5 т, но не повече от 12 т, е в размер 15 лв. за всеки започнати 750 кг. 

товароносимост.; 

5. В ал. 8 думите „специализирани ремаркета за превоз на тежки или 

извънгабаритни товари“ се заличават; 

6. В ал. 9 думите „специализирани ремаркета за превоз на тежки или 

извънгабаритни товари с товароподемност над 40 тона“ се заличават; 

7. В ал. 12 думите „превозни средства от категория L7е по Закона за 

движението по пътищата“ се заменят с „четириколесни превозни средства, 

определени в чл. 4 от Регламент (ЕС) № 168/2013“; 

8. Създава се нова ал. 14: 

„(14) Когато в регистъра по чл. 54, ал. 1 от ЗМДТ няма данни за екологичната 

категория на моторното превозно средство, се приема, че превозното средство е без 

екологична категория.“ 

 

§ 7. В чл. 19 се правят следните изменения и допълнения: 

1. Алинея 1 се отменя; 

2. Алинея 2 става ал. 1 и се изменя така: 

„(1) За мотопеди и мотоциклети с мощност на двигателя до 74 kW 

включително, и съответстващи на екологична категория "Евро 4" данъкът се 

заплаща с 20 на сто намаление, а за съответстващите на екологични категории, 

по-високи от "Евро 4" - с 60 на сто намаление от определения по чл. 16, ал. 3 

данък.“; 

 

 

3. Алинея 3 става ал. 2 и се изменя така: 

„(2) За автобусите, товарните автомобили, с технически допустима 

максимална маса над 3,5 т, влекачите за ремарке и седловите влекачи с двигатели, 

съответстващи на екологична категория "Евро 4", данъкът се заплаща с 20 на сто 

намаление, а за съответстващите на "Евро 5", "Евро 6" и "ЕЕV" - с 50 на сто 

намаление от определения по чл. 16, ал. 5, 6, 7 и 13 данък.“; 

4. Алинея 4 става ал. 3; 

екологични категории "Евро 1" 

и "Евро 2" 

1,10 

"Евро 3" 1,00 

"Евро 4" 0,80 

"Евро 5" 0,60 

"Евро 6" и "ЕЕV" 0,40 
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5. Алинея 5 става ал. 4 и се изменя така: 

„(4) Когато в регистъра по чл. 54, ал. 1 от ЗМДТ няма данни за екологичната 

категория на моторното превозно средство, се приема, че превозното средство е без 

екологична категория.“. 

 

§ 8.  Чл. 20а се отменя. 

 

§ 9. В Приложение № 1 към чл. 22 се отменя т. 21. 

 

                                   Заключителна разпоредба 

§ 10. Наредбата за изменение и допълнение на Наредба № 18 на Общински 

съвет Разград за определяне размера на местните данъци на територията на община 

Разград влиза в сила на 01.01.2020 година. 

 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и на 
Областния управител на Област Разград в 7 /седем/ дневен срок от приемането му. 

 

 

Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по 

Административнопроцесуалния кодекс пред Административен съд гр. Разград. 

 

ТОЧКА ТРЕТА 

ТЕКУЩИ 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Уважаеми колеги,  

С произнасянето на тази докладна записка приключихме точката, която касае 
докладните записки и сега в точка текущи накратко само ще ви информирам за 
постъпили 4 материала в Общинския съвет. Първия материал е от Инициативния 
комитет за изграждането на мемориал на поделенията, които са били в ганизон в град 

Разград. Ще бъде предоставено за разглеждане в съответните комисии. Втория материал 

е от Областния управител на Област Разград и касае въпроса за разкриване на нови 

интегрирани социални услуги за борба и превенция на домашното насилие в Област 
Разград. Ще бъде предоставено също по надлежния ред на постоянните комисии. 

Следващия материал е предложение до кмета и Общинския съвет от Инициативен 

граждански комитет за номиниране на Александър Александров с названието на почетен 

гражданин на Разград. Ще бъде разпределено по надлежния ред. И последния материал е 
от Русенския университет „Ангел Кънчев“ филиал Разград, относно предложението за 
почетен гражданин на град Разград от Академичния състав на филиала в Разград, касаещ 

професор Нейко Маринов Стоянов. Поради изчерпване на дневния ред закривам 

днешното заседание, тъй като тази сесия е последна за декември и за годината, 
пожелавам на всички да посрещнат добре Коледните празници и Новата година и живи и 

здрави да продължим нашата работа през следващата година. В 18:55 минути закривам 

заседанието на Общински съвет.   
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                                                                             Председател: /П/ Не се чете 

                                                                                                 /Стоян Ненчев/ 

                                                                             Секретар: /П/ Не се чете 

                                                                                                 / Мирослав Цанев/ 

Вярно с оригинала, 

Изготвил преписа: 

                      /Е. Ахмедова/ 

 

 


